
 مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کرمان عنوان کرد؛

قطع سهمیه آرد نانوایی هایی 
 که کد پذیرنده ندارد
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مدیران ارشد و نمایندگان 
مجلس در جمع یارانه بگیران !

داده های پایگاه اطلاعاتی رفاه ایرانیان مشکل  داردداده های پایگاه اطلاعاتی رفاه ایرانیان مشکل  دارد

واریز سود معوق سهام 
 عدالت تا هفته آینده

وزیر راه و شهرسازی:
وام ودیعه مسکن ۱۰۰ میلیون 

 تومان شود، وام خرید ۷۰۰ میلیون

 مدیرکل راه آهن استان کرمان عنوان کرد:

 نقض حریم راه آهن  در کرمان

3

شکوفایی 
دانش بنیانی ها در گروی 

حمایت شرکت های 
 بزرگ و بیمه

تعطیلی نانوایی 
مشمول جریمه 

است

»دانش بنیانی ها 
تواننــد  مــی 

کمک ویــژه ای در زمینه تولید به کشــور 
کنند اما نیازمند حمایت بیمه ای هســتند 
 تا شرکت های بزرگ به آنها اعتماد کنند«.
الهام پی پر: هم اکنون حدود ۶ هزار شرکت 
دانش بنیان در کشور وجود دارند که تعداد 
زیادی از آنها نوپا هستند. البته این شرکت ها 
با وجود اینکه از دانــش و  ایده های فناورانه 
برخوردارند با چالش هــای زیادی از جمله 
کمبود نقدینگی روبرو هستند. به همین علت 
دور از ذهن نیست که در همان گام نخست با 
موانع زیادی مواجه شوند و نتوانند محصولات 

خود را به بازار هدف ارائه کنند.

صفحه2 را 
بخوانید

صفحه 2 را 
بخوانید
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 وعده زمین مانده احداث محل دائمی نمایشگاه های جیرفت  وعده زمین مانده احداث محل دائمی نمایشگاه های جیرفت ۱۰۱۰ ساله شد ساله شد

8 8

معـاون فنـاوری و توسـعه نـوآوری شـرکت 
سـپرده گذاری مرکـزی دربـاره زمـان واریـز 

سـود معوق سـهام عدالت گفت: افـرادی که اطلاعتشـان تا آخـر هفته 
تکمیـل شـود در هفته بعد واریز سـود سـهام عدالـت خواهند داشـت.

بـه گفتـه محمـود حسـنلو معـاون فنـاوری و توسـعه نوآوری شـرکت 
سـپرده گذاری مرکزی ،بیش از 2 میلیون نفر سـود سـهام عدالت خود 
را تاکنـون دریافـت نکرده اند کـه این امـر به دلیـل نبود شماره شـبای 

معتبـر از سـوی ایـن سـهامداران بوده اسـت.

وزیر راه و شهرسازی از بررسی پیشنهاد افزایش وام ودیعه 
مسکن در تهران به ۱۰۰ و خرید مسکن به ۷۰۰ میلیون 

تومان در جلسه شورای عالی مسکن به ریاست رئیس جمهور خبر داد.  به گزارش 
خبرنگار مهر، رستم قاسمی در حاشیه دیدار با وزیر زیرساخت ارمنستان در جمع 
خبرنگاران درباره وام ودیعه مسکن گفت: در خصوص بازار مسکن باید گفت این 
بازار ملتهب و در ستاد تنظیم بازار جلساتی برای آن در نظر گرفته شده است. بسته ای 
 هم در این خصوص وزارت راه و شهرسازی به ستاد تنظیم بازار ارائه کرده است.

صفحه3 را 
بخوانید صفحه 3 را 

بخوانید

برگزاری نمایشگاه عرضه مستقیم برگزاری نمایشگاه عرضه مستقیم 
 با دلهره و خاک با دلهره و خاک

@kaghazevatan
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان قیمــت 5۰۰  مــاه  ۱4۰۱           8 صفحــه           اردیبهشــت  ســه  شــنبه 2۷  پیاپــی ۱23۰       پنجــم       شــماره    ســال 

فراخوان شناسایی و ارزیابی پیمانکاران 
فعال در زمینه سیویل و سازه

شرکت مهندسی فن آور معادن و فلزات در نظر دارد به منظور تعیین فهرست پیمانکاران 
مورد نیاز خود در محل پروژه ای این شرکت واقع در استان کرمان جهت پروژه های جاری 
نسبت به شناسایی و ارزیابی پیمانکاران فعال در زمینه سیویل نظیر )انواع فونداسیون 
مخازن، سازه های فلزی، محوطه سازی، دیوار دایک وال و...( اقدام نماید. لذا واجدین 
شرایط می توانند حداکثر ظرف مدت یک ماه از تاریخ انتشار آگهی نسبت به اعلام آمادگی 
و معرفی مکتوب خود اقدام نموده و رزومه کاری خود و  مدارک درخواستی که در نشانی 
https://mmte.ir/?page_id=2372 در زیر شاخه های فراخوان، تامین کنندگان، 
قابل دسترسی می باشند را به آدرس : تهران خیابان شیخ بهایی شمالی .نرسیده به میدان 

پیروزان .کوچه فوتبال سوم .پلاک دو ،واحد دبیرخانه به صورتCD  ارسال نمایند. 
لطفا جهت هرگونه اطلاعات بیشتر با تلفن 88609064-88609056 داخلی 801  تماس 

حاصل فرمایید .
شرکت مهندسی فن آور معادن و فلزات

نوبت اول

فراخوان تجدید دوم مناقصه عمومی 
یک مرحله ای روش اول

ول 
ت ا

نوب

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان در نظر دارد تهیه مصالح و اجرای پروژه های طرح هادی روستایی به  شرح مندرج در جدول 
ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای )روش اول( براساس مشخصات   فنی منضم به اسناد مناقصه و در بستر سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( به اشخاص حقوقی دارای گواهینامه صلاحیت پیمانکاری در رشته راه و ترابری پایه 5 به بالا واگذار نماید.

تهیه مصالح و اجرای پروژه  های  ی طرح هادی روستای
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان  اردیبهشت  ماه 1401

فراخوان تجدید دوم مناقصه
1- نوع فراخوان: عمومی یک مرحله ای )روش اول(:

2- نام و نشانی دستگاه مناقصه گزار: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان واقع در کرمان، انتهای خیابان خواجو، نبش ابوذر.
3- موضوع تجدید مناقصه: پروژه های اجرای طرح هادی روستایی به شرح جدول فوق بر اساس نقشه ها و مشخصات فنی منضم به اسناد مناقصه.

4- مهلت دریافت اسناد از ساعت 13 ظهر روز سه شنبه 1401/02/27 تا ساعت 13 روز یکشنبه 1401/03/01
www.setadiran.ir 5- محل دریافت اسناد: سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس

6- آخرین مهلت زمانی ارائه پیشنهادات توسط مناقصه گران: تا ساعت 13 روز چهارشنبه 1401/03/11
7- تاریخ و محل بازگشایی پاکات: ساعت 10 صبح روز پنجشنبه 1401/03/12 در محل دفتر امور قرارادادهای بنیاد مسکن انقلاب اسلامی بنیاد مسکن استان کرمان 

به آدرس فوق. )حضور یک نفر نماینده مناقصه گران با ارائه معرفی نامه کتبی در جلسه بازگشایی پاگات بلامانع است.(
8- شرایط مناقصه گران کلیه شرکت های )اشخاص حقوقی( دارای گواهینامه صلاحیت پیمانکاری پایه 5 و بالاتر در رشته راه و ترابری از سازمان مدیریت و برنامه 

ریزی که در سامانه ستاد ثبت نام نموده و امضای الکترونیکی دریافت کرده اند.
9- خرید اسناد مناقصه با پرداخت مبلغ 2.000.000 )دو میلیون ریال( از طریق درگاه تعیین شده در سامانه ستاد به حساب 0105841897001 بنام بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی استان کرمان برای مناقصه گران امکان پذیر می باشد.
10-  ضمنا جهت کسب اطلاعات بیشتر می توانید با شماره تلفن 325227562-034 دفتر امور نظارت و ارزیابی امور عمرانی تماس حاصل نمایید.

11-  رعایت بخشنامه های صادره از سوی سازمان برنامه و بودجه کشور در خصوص ظرفیت نهایی پیمانکاران جهت شرکت در مناقصه از سوی پیمانکاران الزامی است. 
)پیمانکار در هنگام شرکت در مناقصه باید دارای ظرفیت خالی تعدادی و ریالی باشد.(

محل اجرای پروژهمشخصات پروژهشهرستاناستانردیف

براورد اولیه بر اساس 
فهرست بهای تجمیع 
شده راه، باند فرودگاه 
و زیرسازی راه آهن 

سال 1401)ریال(

مبلغ تضمین 
شرکت در 

مناقصه )ریال(

مدت 
اجرای 
پروژه

شماره 
مناقصه

قلعه گنجکرمان1
اجرای طرح هادی روستای دولاب 

بخش مرکزی و روستای چادرنشین 
آورتین بخش چاه دادخدا

قلعه گنج، روستاهای 
دولاب و چادرنشین 

آورتین
1401/22 2 ماه16/113/983/164806.000.000

روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان

معرفی نفرات برترمسابقه عکس هفته کاروکارگروبسیج کارگری
مسابقه مجازی عکس کاروکارگر با برگزاری جلسه داوری 

ومعرفی نفرات برتر به کارخودپایان داد.
گهرروش  شرکت  عمومی  مدیرروابط  محمدفروغی 
مشارکت  جلب  عکاسی کاروکارگرباهدف  گفت:مسابقه 
تعاون،کارورفاه  شرکت گهرروش،اداره  وباهمت  عکاسان 
اجتماعی،اتحادیه عکاسان وبسیج کارگران وکارخانجات 
کارگری  کاروکارگروبسیج  درهفته  سیرجان  شهرستان 
برگزارشد. فروغی بابیان اینکه آثار بسیار خوبی به دبیرخانه 
جشنواره ارسال گردیده، افزود:فراخوان این مسابقه پنجم 
اردیبهشت ماه منتشروشرکت کنندگان تا 22اردیبهشت 
ماه مهلت داشتند،آثارخودرا بادوربین حرفه ای ویاگوشی 

موبایل به دبیرخانه ارسال کنند.
وی درپایان ضمن تشکر ازکلیه کسانی که دراین مسابقه 
شرکت  مسابقه  دراین  شرکت کردند،گفت:تعداد12۵نفر 

داوران  هیات  توسط  آثار  این  ازداوری  پس  کردندکه 
متشکل از آقایان مرتضی یوسفی،وحیددهیادگاری وامین 
ارجمند، سه نفراول وپنج نفرمنتخب مشخص شدند که 

جوایزنفرات برترنیزدرهفته اول خردادماه اهداخواهدشد.
اسامی نفرات برتر مسابقه کاروکارگربه شرح زیر می باشد:

1_نفراول  آقای هادی کریمی
2_نفردوم آقای محسن احمدی
3_نفرسوم آقای حجت محیاپور

*پنج نفرمنتخب:*
آقای حمیدخواجویی
آقای حمید عباسی

آقای امیررادفر
خانم سمیه رنجبر

خانم مهلاجنابی
بحران کم آبی را جدی بگیریم

مدیرکل راه آهن استان کرمان گفت: قدمت ریل راه آهن در کرمان 
نشان می دهد که سابقه بیشتری نسبت به دیگر ساخت و سازهای 

شــهری دارد؛ ابتدا ما بودیم سپس شــهرک مطهری، ساخت و ســازهای راهنمایی و 
 رانندگی و کارخانه خاتم الانبیاء، روستای اختیارآباد و هوانیروز در کنار ریل احداث شدند.
مجید ارجونی در ادامه در پاسخ به این پرسش که حریم راه آهن در کرمان حفظ نشده و 
حتی در مناطقی همچون حاجی آباد جاده را قطع کرده بدون اینکه شاهد علائم هشدار یا 
مانعی برای آن باشیم که در صورت وقوع حادثه می تواند بسیار خطرناک باشد گفت: ۱4 هزار 
 کیلومتر خط راه آهن در کشور وجود دارد لذا منطقی نیست دوطرف آن را دیوار بکشیم.
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مدیرکل حفاظت محیط زیست استان کرمان:

اقدامات حفاظتی محیط زیست 
در فصل زادآوری حیات وحش 

تشدید می شود

در فصل بهار با شــروع تغییرات زیستی حیات وحش برای تولید 
مثل اقدامات حفاظتی یگان حفاظت محیط زیست کرمان تشدید 

می شود.
طالب خالویی، مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان کرمان 
گفت: با شــروع فصــل زادآوری گونه های جانــوری به منظور 
پیشگیری از پراکندگی وحوش و نیز جلوگیری از ایجاد استرس 
در این زمان، کنترل های مستمر و شبانه روزی از سوی ماموران 
اجرائی حفاظت محیط زیست استان تشدید می شود که می طلبد 
هم اســتانی ها نیز همکاری لازم را با ماموران محیط زیست به 

عمل آورند.
به گفته او با توجه باینکه بازدید گردشــگران از مناطق حفاظت 
شده استان ســبب ایجاد استرس و ســلب آرامش از گونه ها ی 
حیات وحــش در فصل زاد و ولد می شــود، ورود افراد به مناطق 

امن ممنوع است.
خالویی می گوید: در صورت جدا کردن حیات وحش تازه متولد 
شده از طبیعت، امکان بازگشت مجدد آن حیوان به چرخه طبیعی 
زندگی امکان پذیر نخواهد بود بنابراین از کلیه دوستداران محیط 
زیست درخواســت می شــود هنگام حضور در طبیعت با رعایت 
اخلاق زیست محیطی از هرگونه جابجایی و انتقال جوجه پرندگان 
یا نوزاد پستانداران، همچنین تخریب لانه و محل زندگی حیات 

وحش جداً خودداری کنند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان کرمان گفت: برای کنترل 
و پیشــگیری شــیوع بیماری های فراگیر حیات وحش تمامی 
آبشخور های موجود در حوزه استحفاظی مورد بررسی قرار گرفته 
و نظافت، پاکسازی و مرمت آبشخور ها و چشــمه ها انجام شده 
است. هم استانی ها می توانند در صورت مشاهده هرگونه تخلف 
زیست محیطی از طریق تماس با شماره ارتباطات مردمی ۱54۰ 
یا نزدیکترین پاسگاه محیط بانی و ادارات محیط زیست شهرستان 

و یا اداره کل حفاظت محیط زیست موارد را گزارش دهند.

هـر چنـد در روزهـای انتهایی هفتـه گذشـته و در 
آغاز اجرای طـرح جدید هدفمندی یارانه ها شـاهد 
ایجاد صف هـای طولانـی در فروشـگاه های کرمان 
بودیم و همین افزایش تقاضـا موجب کمبود موقت 
کالاهای اساسـی شـده بود اما پس از چند روز، مرغ، 
تخـم مـرغ و لبنیـات و روغن متناسـب بـا تقاضا به 
بازار تزریق شـد و هم اکنـون در اکثر فروشـگاه های 
کرمـان بـه خصـوص فروشـگاه های زنجیـره ای 

کالاهای اساسـی مـورد نیاز مـردم وجـود دارد.
طـی روز شـنبه و یکشـنبه هیـچ گونـه صـف و یـا 
ازدحامی در فروشـگاه های کرمان ایجاد نشده است 
و روند عرضه و تقاضا به حالت عادی برگشـته اسـت 
هر چند که هنـوز در معـدودی از مغازه هـا روغن به 

میزان کافـی وجود نـدارد.
با این وجود همچنان شـاهد افزایش تقاضا از سـوی 
مردم بـرای خریـد کالاها بـا قیمت جدید هسـتیم 
که ایـن مسـاله ناشـی از تقاضـای کاذب در بـازار و 

نگرانی هـای روانـی موجـود در بازار اسـت.
لزوم نظارت بر فعالیت های نانوایی ها

اما آنچه کـه همچنـان موجب بـروز مشـکلاتی در 
سطح شـهر کرمان شـده اسـت بسـته بودن برخی 
از نانوایی های غیر صنعتی در سـطح شـهر اسـت و 
این مشـکل به خصـوص در سـاعات عصـر افزایش 
می یابـد و همیـن امـر موجـب شـلوغی نانوایی هـا 

شـده است.
طبق بررسی خبرنگار مهر، علت شـلوغی نانوایی ها 
خـودداری پخـت توسـط برخـی از نانوایی هـا در 

کرمان اسـت و این مشـکل همچنـان ادامـه دارد.
این در حالی اسـت که بازدید مسـئولان از وضعیت 
بازار نیـز ادامـه دارد و اسـتاندار کرمان روز گذشـته 
بـه صـورت نامحسـوس از وضعیـت بـازار بازدیـد و 

دسـتورهای لازم را صـادر کـرد.
برخورد جدی با محتکران و قاچاقچیان

از سـوی دیگـر همچنـان شناسـایی و برخـورد بـا 
محتکـران و قاچاقچیـان کالاهای اساسـی که قبل 
از شروع طرح هدفمندی کالاهای اساسـی را از بازار 
جمع آوری و احتـکار کرده اند نیز ادامـه دارد، در این 
زمینه یک محموله کالاهای اساسـی در شهرستان 

انار شناسـایی و اجنـاس متخلفان توقیف شـد.
روند کشـف و توقیف کامیون های حامـل روغن که 
برای انتقال اجنـاس قاچاق به مرزی های شـرقی به 
سمت سیسـتان و بلوچسـتان نیز حرکت می کنند 
ادامه دارد و هـر از چند گاهی نیروی انتظامی کرمان 

خبر از کشـف این محموله هـا می دهد.
2۵0 اکیپ بر بازار نظارت دارند

معاون سیاسی، امنیتی استانداری کرمان در همین 
ارتبـاط از تشـدید نظارت بـر بـازار خبـر می دهد و 
می گوید: 25۰ اکیـپ از نیروهای بسـیج، تعزیرات، 
اصنـاف و صمـت در حال نظـارت مسـتمر بر بـازار 

. هستند
رحمـان جلالـی افـزود: همـه کالاهـای مـورد نیاز 
مـردم تأمیـن و بـه انـدازه کافـی در فروشـگاه های 
کرمان توزیع شـده و هیـچ کمبـودی در این زمینه 
در اسـتان وجود ندارد و در زمینـه توزیع نیز نظارتها 

تشـدید شـده است.
وی عنوان کـرد: هرگونـه گران فروشـی، احتـکار و 
قاچاق کالا با برخورد شـدید قانونی مواجه می شـود 
و بـه مـردم اطمینـان می دهیم کـه همـه کالاهای 
اساسـی به انـدازه نیاز اسـتان ذخیره سـازی شـده 

اسـت.
مدیـرکل تعزیرات حکومتـی کرمان نیـز در گفتگو 
بـا خبرنـگار مهـر از جریمـه سـنگین صنوفـی که 

قیمت هـا را درج نمی کننـد خبـر داد.
ارسـلان امیری افـزود: شـاهد افزایش تخلفـات در 
بازار هسـتیم که بـا متخلفـان برخورد قانونی شـده 

اسـت و نظارتها ادامـه دارد.
وی ادامـه داد: اصـلاح قیمتهـا فقـط شـامل چهـار 
کالا اسـت و هـر گونـه افزایـش قیمـت جدیـد غیر 

قانونـی اسـت.
وی گفـت: بـا متخلفـان و گـران فروشـان برخـورد 
می شـود و ضمـن پلمـپ صنـوف متخلـف نصـب 
پارچـه بـرای معرفـی گـران فروشـان به مـردم نیز 

انجـام می شـود.
برای بررسـی آخریـن وضعیت بـازار خبرنـگار مهر 
امروز به صورت میدانی به فروشـگاه های زنجیره ای 

و سـوپر مارکت ها سـر زد.
صف و ازدحام وجود ندارد

طبـق مشـاهدات خبرنـگار مهـر در هیچیـک از 
فروشـگاه های زنجیـره ای و خرده فروشـی اسـتان 
هیچ گونـه صـف و ازدحامی بـرای خرید مشـاهده 
نشـد امـا تقاضـا بـرای خریـد کالاهـا در برخـی از 

فروشـگاه ها بالاسـت.
محمـد، مدیـر یکـی از فروشـگاه های زنجیـره ای 
کرمان در این خصوص بـه خبرنگار مهر گفت: مردم 
پـس از آزاد سـازی مرحلـه اول یارانه اقـدام به خرج 
کردند بطوریکـه در برخی مواقع محصـولات لبنی 
پـس از شـارژ در قفسـه ها طـی چنـد سـاعت تمام 
می شـد، ایـن کار هیچ سـودی برای مـردم نـدارد و 
توصیـه می کنـم کالاهـای مـورد نیـاز بـه صـورت 
تدریجـی خریـداری شـود. بـا ایـن اوصـاف صف و 

ازدحـام نداریـم.

وی افزود: رفتارهای هیجانـی در بازار هیچ منفعتی 
برای مردم ندارد، انبارهای اسـتان مملو از کالا است 
و هیچ کمبـودی وجـود نـدارد و خرید بیـش از نیاز 
فقـط موجـب فاسـد شـدن ایـن کالاهـا در خانه ها 

می شـود.
مرغ به میزان کافی توزیع شد

احمد صفـاری مدیر یکـی از واحدهـای عرضه مرغ 
در کرمـان اسـت می گویـد: با نـرخ مصـوب جدید، 
مرغ به میـزان کافی در همـه مغازه ها توزیع شـده و 
در فروشـگاه های اسـتان کالا به میـزان کافی وجود 

دارد و کمبـودی نداریم.
وی گفـت: میـزان تقاضا بـرای خرید مـرغ به حالت 

عادی برگشـته اسـت و مشـکلی وجود ندارد.
به برخی از مردم با وضعیت مالی نامناسب 

یارانه تعلق نگرفته است
محسـن ایرانمنـش یکـی از شـهروندان کرمانـی 
می گویـد: تـا قبـل از آغـاز طـرح جدیـد یارانـه 45 
هـزار تومانـی را دریافـت می کـردم کـه هـم اکنون 
قطع شـده به همین دلیل هـم هنوز بـرای خرید به 

فروشـگاه ها مراجعـه نکـرده ام.
وی گفت: تعداد زیـادی از افرادی که می شناسـم از 
یارانه محروم شـده اند و نکتـه اینکه همه ایـن افراد 
کارمند عادی هسـتند و شـرایط مالی قابل توجهی 
ندارند به همین دلیل نگـران محروم شـدن از یارانه 
و افزایـش قیمتهـا هسـتیم. از طریـق سـامانه های 
قانونی اعتراض کرده ایم و نگران هسـتیم که قدرت 
خرید مـان کاهش یابد چـون منطقی نیسـت یک 

کارمند بـا حقـوق عـادی در دهکـی قرار گیـرد که 
یک میلیـاردر هم حضـور دارد.

زهرا محمـدی دیگـر شـهروند کرمانی نیز با اشـاره 
به اینکه شـاهد افزایش قیمت در برخـی از کالاهای 
خـارج از طـرح اخیر هسـتیم گفـت: توجیـه پذیر 
نیسـت که برنج پاکسـتانی هم گران شـده باشـد.

وی می افزایـد: برخـی از مغازه هـا اقـدام بـه گـران 
فروشـی می کننـد و وقتـی اعتـراض می کنیـم 
می گوینـد متناسـب بـا افزایـش قیمت هـای اخیر 
کالاهـا را گـران کرده اند یـا اینکـه دلار گران شـده 

اسـت.
گران فروشان را به مردم معرفی کنید

محمـدی بیـان کـرد: از مسـئولان می خواهیـم 
نظارت هـا را بالا ببرنـد و کالاهـای گران فروشـان را 
مصـادره کننـد و بـا قیمت هـای مصوب بـه فروش 
برسـانند و ضمن اینکه با نصب پارچه گران فروشان 

را به مـردم معرفـی کنند.
وی گفـت: ایـن طـرح می توانـد بـه اقتصاد کشـور 
کمک کنـد اما یارانـه باید به قشـر متوسـط جامعه 
هم تعلق گیـرد و با گران فروشـان نیز برخورد شـود 
تا مـردم بتوانند قـدرت خرید خـود را حفـظ کنند.

وی ادامـه داد: پدر و مـادر بازنشسـته بنـده از یارانه 
محـروم شـده اند در صورتیکـه کل دارایـی آنها یک 
خودرو و یک خانه قدیمی اسـت امـا وقتی پیگیری 

کردیم شـغل پـدرم تاجر ثبت شـده اسـت.
وی گفـت: اطلاعـات سـامانه های نظارتـی بایـد به 
روز شـود تا مـردم بتواننـد از فواید اجـرای این طرح 

برخوردار شـوند.

رئیس اتاق کرمان گفت: اگر حکمرانی در انرژی 
اصلاح شود یارانه سایر کالاها مانند نان، ماکارونی 
و... در برابــر آن چیزی نخواهد بود و ســاختار 

اقتصادی کشور اصلاح می شود.
به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشاورزی کرمان، سید مهدی طبیب 
زاده در نشست هم اندیشــی"رویکرد تعاملی و 
نوپدید مدیریت انرژی به کاهش هزینه انرژی و 
اثرات خاموشی در صنایع" افزود: دولت فعالیت 
هایی را برای اصلاح ساختار اقتصادی آغاز کرده 
که امیدواریــم برای انجام صحیــح کار، تدابیر 
لازم تا انتهای مسیر اندیشــیده شود. وی ادامه 
داد: اندیشکده انرژی اتاق کرمان وارد کار شده 
تا در زمینه اصلاح حکمرانی انرژی پیشنهادات 
کارشناسی شده و کاربردی را برای لحاظ شدن 

در برنامه هفتم توسعه ارائه دهد.
طبیب زاده، اظهار کرد: خسارت های وارد شده 

به صنایع به دلیل قطعی برق بسیار زیاد است که 
باید برای آن چاره ای اندیشیده شود. رئیس اتاق 
کرمان گفت: احداث نیروگاه زمان بر و هزینه بر 
است و با شرایط تحریم سازگار نیست و در شرایط 
فعلی باید با روشهای هوشمندانه مصرف برق را 
مدیریت کرد. وی خاطرنشان کرد: اگر دولت به 
تعهدات خود در برابر پرداخت هزینه تولید برق 
در نیروگاههای خورشیدی عمل کند شاید بتوان 

در تولید انرژی با سرعت بیشتری پیش رفت.
در ادامه این نشست استادیار دانشگاه صنعتی 
خواجه نصیرالدین طوســی و مشــاور توانیر و 
شرکت های توزیع انرژی گفت: رویکرد مبتنی 
بر بهره وری انــرژی برای کاهــش هزینه ۱۰ 
تــا 3۰ درصدی صنایــع کوچک بایــد بدون 
افت کیفیت در ارائه خدمــات، همراه با  تولید 
محصول، مدیریت سیســتم های گرمایشی و 
تهویه مطبوع، پایش و خرید انرژی و مدیریت 

منابع آب انجام شود.علیرضا فریدونیان، با بیان 
اینکه در مطالعه انجام شــده در صنعت فولاد 
یکســری فعالیت های بهینه ســازی انرژی با 
اولویت صنایع کم مصرف و کم هزینه شــروع 
شده است، افزود: تعمیر و نگهداری دستگاههای 

افزایش راندمان و کاهش تلفات، اســتفاده از 
عایق های مناسب برای کاهش تلفات حرارتی 
کوره ها، بهینه ســازی فرآیندهای موجود و یا 
جایگزینی با فرآیندهای جدید و اســتفاده از 

انرژی خورشیدی از جمله این فعالیت هاست.

 گرانفروشی امان کرمانی ها را برید
بررسی میدانی فروشگاه های شهر کرمان نشان از آرامش در بازار و وجود همه کالاهای اساسی است در این میان مردم 

خواستار کنترل دقیق بازار و جلوگیری از گرانفروشی هستند.

رئیس اتاق کرمان:

 اصلاح حکمرانی در انرژی موجب اصلاح ساختار اقتصادی می شود

شکوفایی دانش بنیانی ها در گروی 
حمایت شرکت های بزرگ و بیمه

»دانش بنیانی ها می توانند کمک ویژه ای در زمینه تولید به کشور 
کنند اما نیازمند حمایت بیمه ای هســتند تا شرکت های بزرگ به 

آنها اعتماد کنند«.
الهام پی پر: هم اکنون حدود ۶ هزار شــرکت دانش بنیان در کشور 
وجود دارند که تعداد زیادی از آنها نوپا هستند. البته این شرکت ها 
با وجود اینکه از دانش و ایده های فناورانه برخوردارند با چالش های 
زیادی از جمله کمبود نقدینگی روبرو هستند. به همین علت دور از 
ذهن نیست که در همان گام نخست با موانع زیادی مواجه شوند و 

نتوانند محصولات خود را به بازار هدف ارائه کنند.
از سویی عدم ریسک پذیری و یا پایین بودن میزان ریسک پذیری 
شرکت های بزرگ نیز باعث می شود تا همکاری های مشترک در 

این حوزه صورت نگیرد.
علم پایه و اساس صنعت است و بستر لازم را برای تولید و عرضه کالا 
فراهم می کند. در ســال های اخیر تغییراتی در حوزه های مختلف 
علمی بوجود آمده که نظر دنیا را به سمت اقتصاد دانش بنیان جلب 
کرده در ایران بویژه در استان کرمان این شرکت ها هنوز در ابتدای راه 
هستند. می شود گفت چشم دنیا اقتصاد دانش بنیان را گرفته است. 
نامیده شدن سال جدید به نام »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« 
از سوی مقام معظم رهبری نیز اتفاق خوب و مثبتی بود. چند سالی 
می شود که بذر اقتصاد مقاومتی کاشته شده و اکنون شاهد محصول 
آن هستیم و امسال نیز محوریت بر روی دانش بنیان قرار دارد. این 
شرکت ها بازوهایی هستند که کشور را در زمان تحریم نگه داشته اند 
تا نیاز کشور را از یک سری تجهیزات برطرف کنند. شاهد بودیم در 
اوج شیوع کرونا اغلب کشورهای دنیا حاضر نبودند تا دانش و تجهیزات 
خود را در این زمینه در اختیار ایران قرار دهند و اگر تجهیزاتی هم 
داشتند چون خودشــان با این بیماری درگیر بودند تجهیزاتشان را 
برای خودشان استفاده کردند. در این زمان شرکت های دانش بنیان 
با اختراعات و بومی سازی هایی که انجام دادند به کشور کمک کردند 
و به طور مثال دستگاه ونتیلاتور در کشور نداشتیم و کار شبانه روزی 
شرکت های دانش بنیان نیاز کشور را به این زیرساخت مرتفع کرد. 
اگر این حرکت از سوی شرکت های دانش بنیان صورت نمی گرفت 

آمار مرگ و میر در ایران بیشتر از حدی بود که می توان تصور کرد.
بومی سازی تولیدات نوشداری اقتصاد

در زمینه اقتصادی نیز بومی سازی و طراحی بسیاری از تجهیزات در 
زمینه پتروشیمی و... کشور را در وضعیت خوبی قرار داده است و حالا 
در این بحران اقتصادی این شرکت ها که بر پایه دانش بنا نهاده شده 

اند نیازمند حمایت هستند تا مشکلاتشان رفع شود.
شرکت های بزرگ باید دید خود را نسبت به شرکت های کوچک بازتر 
کنند و با اعتماد خود به این شرکت ها کمک کنند تا تجهیزات مورد 
نیاز کشور تولید شود. شرکت های بزرگ می توانند لوازم مورد نیاز 
خود را از شرکت های دانش بنیان تهیه کنند و به این واحدها فرصت 

دهند که رشد کنند.
البته کمک پارک های فناوری نیز می تواند مسیر رشد این شرکت 
ها را فراهم کند. بیمه ها نیز با حمایــت خود بزرگترین قدم را برای 
رشد شرکت های دانش بنیان بر می دارند زیرا حمایت بیمه ها از این 
شرکت ها به صاحبان شرکت های بزرگ اطمینان خاطر می دهد که 
سرمایه شان در امان است و در حوزه امنیت سرمایه گذاری می کنند.

حمایت از شرکت های دانش بنیان باید رسالت شرکت های بزرگ 
باشد و با تهیه مواد و محصولات مورد نیاز خود از این شرکت ها به آنها 

فرصت رشد و شکوفایی می دهند.

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کرمان گفت: حتما ساعات پخت از 
سوی نانوایی ها رعایت شود در غیر این صورت تحت عناوین مختلفی 
اعمال قانون انجام می شود و برای اختلال در نظام توزیع و عرضه و 
ایجاد نارضایتی مردمی مجازاتهای شدیدی در نظر گرفته می شود.

به گزارش  راه آرمان ارسلان میری در حاشیه ستاد تنظیم بازار استان 
کرمان در جمع خبرنگاران گفت: امروز در جلسه کارگروه آرد و نان و 
کارگروه اقدام مشترک تنظیم بازار استانی مقرر شد کلیه اتاق های 
اصناف سراسر استان و اتحادیه های مربوطه به اعضای خود اطلاع 
رسانی کنند که هرگونه افزایش قیمت بدون مجوز از مراجع قانونی 
پذیرفتنی نیست و به عنوان تخلف محسوب می شود و طبق قانون 
با متخلف برخورد می شود. وی افزود: اگر چنانچه در صنفی کالایی 
متاثر از مردمی سازی یارانه ها واقع شده باید حتما به دستگاههای 
متولی مراجعه کنند که تغییرات اعمال شود و اگر خودسرانه نسبت 
به تغییر قیمت های اقدام کنند تخلف است و در مرحله اول نصب 
پارچه گران فروشی و در موارد بعدی پلمب و جریمه در نظر گرفته 
شده است. میری ادامه داد: جریمه هایی که برای عدم رعایت مقررات 
نظامات صنفی دیده شده از ۶۰۰ هزار تومان برای کسی که قوانین 
را مراعات نکند و همچنین برای گرانفروشی و عدم درجه قیمت 
جریمه با ضریب 5 برابر تا ۱۰ میلیون تومان جریمه نقدی در نظر 

گرفته شده است.
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کرمان عنوان کرد: راجع به نانوایان 
مواردی که نسبت به ساعات پخت مراعات نشود یا واحد صنفی را 
تعطیل کنند  براساس قانون نظام صنفی با آنها برخورد می شود و 

مجازات هایی برای آنها درنظر گرفته شده است.
میری ادامه داد: برای نانوایی های متخلف مرتبه اول صرف عدم 
رعایت ساعات پخت و عدم مراعات مقررات قانونی 8۰۰ هزار تومان 
جریمه نقدی  و افرادی که مبادرت به عرضه نان خارج از شبکه داشته 
باشند مثلا واحد صنفی را تعطیل کرده که آرد را به صورت آزاد 
بفروشد یا باعث التهاب در بازار شود اگر جنبه مجرمانه داشته باشد 

می توانیم به دادسرا و محاکم عمومی و انقلاب ارجاع دهیم.
وی ضمن تذکر به نانوایان اظهار کرد: حتما ساعات پخت رعایت 
شود در غیر این صورت تحت عناوین مختلفی اعمال قانون انجام می 
شود و برای اختلال در نظام توزیع و عرضه و ایجاد نارضایتی مردمی 

مجازات های شدیدی در نظر گرفته می شود.

مدیرکل راه آهن استان کرمان گفت: قدمت ریل راه آهن 
در کرمان نشان می دهد که سابقه بیشتری نسبت به دیگر 
ساخت و سازهای شهری دارد؛ ابتدا ما بودیم سپس شهرک 
مطهری، ساخت و سازهای راهنمایی و رانندگی و کارخانه 
خاتم الانبیاء، روستای اختیارآباد و هوانیروز در کنار ریل 

احداث شدند.
مجید ارجونی در ادامه در پاسخ به این پرسش که حریم راه 
آهن در کرمان حفظ نشده و حتی در مناطقی همچون حاجی 
آباد جاده را قطع کرده بدون اینکه شاهد علائم هشدار یا مانعی 
برای آن باشیم که در صورت وقوع حادثه می تواند بسیار 
خطرناک باشد گفت: ۱4 هزار کیلومتر خط راه آهن در کشور 

وجود دارد لذا منطقی نیست دوطرف آن را دیوار بکشیم.
وی افزود: همچنین وجود دیوار در حوزه شهرها نیز می تواند 
امنیت آن قسمت ها را برهم بزند و به مامنی برای معتادان و 

کارتن خواب ها تبدیل شود.
ارجونی گفت: در برخی نقاط تابلو و هشدارهایی نصب 
کردیم که تابلوهای ما را هم شبانه سرقت کردند و دوباره آن 
را گذاشتیم. وی یادآور شد: حریم راه آهن دارای 2 گذرگاه 
همسطح، غیرهمسطح و غیرمجاز است که در مناطق غیر مجاز 
ممکن است مردم شهر و روستاها خاکریزی برای تردد خود 
روی ریل داشته باشند؛ در واقع آنان حق عبور از آن منطقه را 
ندارند و برای راحتی خود، این دسترسی را ایجاد می کنند در 

حالی که می توانند از زیر پل راه آهن عبور کنند.
ارجونی عنوان کرد: گذرگاه موسوم به جاده تهران در کرمان، 
غیرهمسطح است و ریل در جاهایی جاده را قطع کرده که 
باید تابلو داشته باشد اما ریل راه آهن در مسیر روستای 
حاجی آباد - باقر آباد، غیرفعال است. وی گفت: همچنین افراد 
و دستگاه هایی که در کنار خط راه آهن ساخت و سازی از جمله 
ساختمان سازی و شهرک سازی انجام می دهند باید مجوز 
لازم را دریافت کنند که در برخی مناطق مجوزهای لازم توسط 
دستگاه های متولی از جمله شهرداری ها و دهیاری ها دریافت 

نشده و ما چند شکایت در این حوزه داریم.
مدیرکل راه آهن استان کرمان ادامه داد: ساخت و سازهای 

غیرقانونی ترددهای ما را نیز دچار مشکل کرده است.

با نگاهی به یک ســال گذشته ، هنر شهری 
کرمان میان مایگیِ را پشت سر گذاشته و رو 
به فرومایگی است و این نکته در المان های 
شهری بیشتر از هرچیزی به چشم می خورد.

نوروز ۱4۰۱ را می تــوان اوج این فرومایگی 
سال های هنر شهری کرمان دانست.

حال آنکه هنر شهری می تواند نقش موثری 
در برقراری ارتبــاط ، ایجــاد تعامل، مرور 
خاطرات جمعی و نوستالژی ها، ایجاد حس 

غرور فرهنگی، تاریخی و حتی تاثیر در چالش ها و معضلات اجتماعی داشته باشد و از طرفی 
مجسمه های شهری به عنوان عناصری چند منظوره و دارای هدف و پیام می توانند زیبایی، 

فرهنگ سازی و ارتقای هویت شهری را به همراه داشته باشند  .
با نگاهی به المان های شهری که در ســال گذشته در شهر نصب شده، بی کیفیتی از منظر 
زیبایی شناسی و حتی سطح پایین کیفی مواد و متریال های بکار رفته از مهم ترین نشانه های 

عدم توجه به شهر، کارکرد و مخاطب در این آثار بود.
ساختاری که حکایت از یک  بی برنامگی در روند هنر شهری کرمان را دارد. بی برنامگی تا جای 
پیش رفته است که این روزها شــاهد جمع آوری تعدادی از مجسمه های شهری هستیم. 

مجسمه هایی که سال ها در فضای شهری جای خود را باز کرده اند، جمع آوری می شوند.
حذف آثاری که سال ها با هویت محله ها گره خورده و در تعامل با مخاطب جای خود را در شهر 
باز کرده اند ضربه ی مهلکی به پیکره ی ارتباط مردم با این آثار میزند. آثاری که این روزها در حال 
حذف از شهر هستند در تعامل اجتماعی بیشتری با مخاطب بوده اند. حال اینکه عده ای تصمیم 
به حذف این تعامل می گیرند و  حذف این تعامل رابطه ی مخاطب با شهر را دچار آسیب می کند.

مسئول اداره امور مراتع منابع طبیعی کرمان 
گفت: بهره بــرداران دارای پروانه چرای دام 
می توانند برای درخواســت مجوز برداشت 

گیاهان دارویی اقدام کنند.
عسکرنژاد گفت: مراتع استان کرمان وسعتی 
معادل ۶ و 2دهم میلیون هکتار دارد که این 
مراتع در واقع با وجود پوشش گیاهی خاص 
خودشان تامین کننده منابع غذایی رایگان 
برای ۷۰ درصد دارو های موجود در ســطح 

استان است. عسکرنژاد می گوید:در مبحث گیاهان دارویی و صنعتی بسیاری از رویشگا های 
استان دارای گیاهان دارویی و صنعتی خاص و منحصر به فردی است که تاثیر بسزایی در 

درآمد خانوار ها و اقتصاد جوامع محلی دارد.
او گفت: از مهمترین گیاهان دارویی و صنعتی استان کرمان زیره، آلاله، آویشن، آنغوزه تر و 

کلپوره و مهم ترین آن ها کرفس کوهی که در ارتفاعات هزار راین وجود دارد.
عسکرنژاد می گوید:گیاهان دارویی و صنعتی که در مراتع استان وجود دارند و یکی از منابع 
مهم تامین کننده اقتصاد خانوار های های جوامع روستایی و عشایر هستند و سهم بسیار 
مهمی در بحث ارزآوری کشور و سهم قابل توجهی از بازار صادرات و بازار جهانی را به خود 
اختصاص داده است. عسکرنژاد گفت:بر اساس تبصره ۷ ماده 3 قانون حفاظت وبهره برداری 
از جنگل ها و مراتع بهره برداری از محصولات فرعی جنگلی و مرتعی بایستی در قالب طرح 
مدون انجام شود و این طرح توسط وزارت تهیه می شود و فردی که می خواهد بهره برداری 
را انجام دهد باید مجوز لازم را از سازمان جنگل ها و مراتع آبخیزداری کشور و یا ادارات کل 

مراتع آبخیزداری استان ها داشته باشند.

عملیات ۱۰ پروژه احداث راه روســتایی در 
شهرستان های بافت، ارزوئیه و شهربابک در 
استان کرمان با مجموع اعتباری بالغ بر ۱۶2 
میلیارد تومان و به طول حدود 52 کیلومتر 

کلنگ زنی شد.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی 
از کرمان، مدیرکل راهــداری و حمل و نقل 
جاده ای استان کرمان گفت: این تعداد پروژه 
راه روستائی در سه شهرستان بافت، ارزوئیه و 

شهربابک با مجموع اعتباری بالغ بر ۱۶2 میلیارد تومان از محل اعتبارات استانی هزینه می شود.
احسان عراقی زاده افزود: با عملیاتی شدن پروژه  بافت- ارزوئیه ، مسیر جیرفت، سیستان و 

بلوچستان و حتی استان فارس به سمت ارزوئیه باز شده و مسیر کوتاه تر می شود.
عراقی زاده تصریح کرد: پروژه اول محور آشین، اسفندقه در 8۰ کیلومتری شهرستان ارزوئیه 
به طول ۱۶ کیلومتر با اعتباری بالغ بر 32 میلیارد تومان در سال گذشته و اعتبار مورد نیاز نیز 

85 میلیارد تومان براساس فهرست بهای سال ۱4۰۱ است.
وی خاطرنشان کرد: محور دوم گوشک- طرنگ در حوزه شهرستان بافت به طول 3 کیلومتر 
و گوشک سفلی به طول یک کیلومتر کردبســتان- پیر 3 و نیم کیلومتر در ۷5 کیلومتری 
شهرستان بافت واقع شده و همچنین محور خافکوئیه، تیروکمان به طول 5 کیلومتر با اعتباری 

بالغ بر ۷۰ میلیارد ریال در ۶5 کیلومتری شهرستان بافت واقع شده است.
احسان عراقی زاده افزود: بر اساس آمارهای داده شده طول محورها، اعتبارات و....اشاره شده اما 
در هیچ جا به پارامتر همت اشاره ای نشده است با ضریب پیگیری و همت می توان حتی یک 

پروژه را بدون پول عملیاتی کرد.

محمد خضری مقدم، هنرمند و استاد دانشگاه عنوان کرد:

هنر شهری کرمان رو به فرومایگی است

 مسئول اداره امور مراتع منابع طبیعی کرمان خبر داد: 

 صدور مجوز برداشت گیاهان دارویی از 
مراتع استان کرمان

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان:

10 پروژه راه روستایی در استان کرمان 
کلنگ زنی شد

 مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کرمان عنوان کرد؛
قطع سهمیه آرد نانوایی هایی که 

کد پذیرنده ندارد

مدیرکل راه آهن استان کرمان عنوان کرد:

 نقض حریم راه آهن در کرمان

یادداشت

هر
س: م

عک

کاغذ استان
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خبرخبر

افزایــش قیمــت خدمات تاکســی های 
اینترنتی منتقی شد و این شرکت ها موظف 
شــدند وجوه اضافه دریافتی را برگردانند. 
این تصمیم در راســتای مصوبه ســازمان 
حمایت از مصرف کننده بوده و با پیگیری 
های به عمل آمده از سوی سازمان حمایت 
و به جهت رعایت مصوبات ســتاد تنظیم 
بازار؛ وجــوه اضافه دریافتی از هر مســافر 
توسط شرکت های تاکســی اینترنتی، به 

آنها مسترد می شود.
به گزارش سازمان حمایت مصرف کنندگان 
و تولیدکنندگان، با توجه به گزارشات واصله 
مبنی بر افزایش نرخ خدمات تاکسی های 
اینترنتی در چند روز اخیر و تأکید معاون 
اول رییس جمهور مبنی بر لزوم بررســی 
موضوع، برابر بررســی های به عمل آمده 
مشخص شــد یکی از شــرکت های فعال 
در این زمینه که ســهم عمده ای از بازار را 
در اختیار دارد، قیمت هــای مورد عمل را 
به میزان حــدود ده )۱۰( درصد افزایش 

داده است.
بر این اســاس، پــس از برگزاری جلســه 
توجیهی با مســئولین کلیه شرکت های 
حمل و نقل هوشمند اینترنتی، مقرر گردید 
قیمت ها به نرخ قبلی بازگشت داده شده و 
اضافه دریافتی به مصرف کنندگان مسترد 

شود.
در این خصوص شرکت های مرتبط ضمن 
قبول موضوع و درک شــرایط حال حاضر 
کشور و لزوم هماهنگی و همراهی با دولت، 
نرخ سفرهای انجام شده در ناوگان خود را 
به زمان قبل از افزایش بازگردانده و متعهد 
شــدند وجوه اضافه دریافتی از کاربران از 
تاریخ ۱۷ لغایت 23 اردیبهشــت ماه سال 
جاری را در قالب کدهای تخفیف و یا اضافه 
کردن مبلغ به کیف الکترونیکی حســاب 

کاربری مسافران مسترد کند.

افشاگری نایب  رئیس کمیسیون 
حقوقی مجلس از تخلف 

خودروسازان

استخدام 200 نیرو  و 
مشاور از نزدیکان و اقوام

حقوقــی  کمیســیون  نایب  رئیــس 
مجلس شــورای اســلامی با تأکید بر 
حساب کشــی مجلــس بــا تحقیق و 
تفحص از شرکت ها خودروسازی گفت: 
مدیران شرکت های خودروسازی بیش 
از 2۰۰ نیرو و مشاور از نزدیکان و اقوام 
خود اســتخدام کرده اند که این رویه 

باید اصلاح شود.
حســن  لمســلمین  حجت الاسلام وا
نــوروزی در گفت وگو بــا خبرگزاری 
تسنیم در بهارستان، با اشاره به مصوبه 
مجلس شــورای اســلامی بــر ارزانی 
خودرو در کشور اظهار داشت: واردات 
خودروی خارجی به کشــور باید انجام 
شــود زیرا که این مهــم باعث کاهش 
قیمت و رقابتی شــدن کیفیت خودرو 

خواهد شد.
وی افزود: خودروســازان داخلی باید 
بدانند که خودروهای بی کیفیت آن ها 
باعــث واردات خودروهــای خارجی 

شده است.
نایب رئیس کمیسیون حقوقی مجلس 
در ادامه گفت: نظرات مجمع تشخیص 
مصلحت نظام، شورای نگهبان، مجلس 
و دولت بر واردات خودرو است تا بخش 

کمبود خودرو در کشور تأمین شود.
نوروزی بــا بیان اینکه خودروســازان 
داخلی بــا افزایش قیمت مشــکلات 
خودشان را حل می کردند ابراز داشت: 
وزارت صمت باید شرکت های سایپا و 
ایران خودرو و دیگر شرکت های وابسته 
را به بخش خصوصی واگــذار کنند تا 

مشکلات حل شود.
وی بــه بدهــی 8۰ هــزار میلیاردی 
سالانه خودروســازان در کشور اشاره 
کرد و گفت: سهامداران اصلی و بخش 
خصوصــی خودروســازان برنامه های 
مهمی برای این شرکت ها دارند و وعده 
داده اند در صورت خصوصی سازی هیچ 

بدهی نداشته باشند.
نایب رئیس کمیسیون حقوقی مجلس 
بیان کرد: مدیران خودروســازها بیش 
از 2۰۰ نیرو و مشاور از اقوام خود را در 
شرکت ها استخدام کرده اند که باید این 
رویه به کارگیری و انتصابــات فامیلی 

اصلاح شود.
نــوروزی با تأکیــد بر کاهــش قیمت 
خودروهای داخلی خاطرنشــان کرد: 
مدیران گذشــته و بازنشســته ها باید 
میزهای مدیریتی را رها کنند و جوانان 
انقلابــی و مؤمن مدیریت را به دســت 
بگیرند زیــرا که تحقیــق و تفحص در 
مجلــس از خودروســازان رأی آورده 

است و قطعاً پیگیری خواهد شد.

سازمان  مقررات  تنظیم  مرکز  رئیس 
امور مالیاتی گفت: در بحث پایانه های 
فروشگاهی امروز بالای 8 میلیون دستگاه 
کارتخوان به سامانه پایانه های فروشگاهی 

متصل شدند.
به گزارش خبرنگار مهر محمد برزگری 
سازمان  مقررات  تنظیم  مرکز  رئیس 
امور مالیاتی امروز در میزگرد واکاوی 
نشگاه  مالیات بر عایدی سرمایه در دا
علامه طباطبایی گفت: طرحی از سوی 
نمایندگان مجلس برای مالیات بر عایدی 
سرمایه تدوین شده که در حال حاضر در 
کمیسیون اقتصادی مجلس نهایی شده 
و در دستور بررسی صحن مجلس قرار 
دارد. این طرح توسط نمایندگان تهیه 
شده، اما دولت و نهادهای اجرایی هم به 

آن کمک کردند.
فزود: در حقیقت با اصلاح قانون  وی ا
یانه های فروشگاهی هم فعالیت های  پا
تجاری و هم فعالیت های غیر تجاری مورد 
توجه قرار می گیرد. در صورتی که فردی 
فعالیت های شفافی نداشته باشد نیز باید 
برود و مالیات هدیه بدهد. معافیت های 
حداقلی نیز در این حوزه در نظر گرفته 

خواهد شد.
رئیس مرکز تنظیم مقررات سازمان امور 
مالیاتی با بیان اینکه ضرورت مطالعات 
کشورهای دیگر وجود دارد اما از سوی 
دیگر روند فعلی مالیات در کشور، ضرورت 
فزایش  مالیات بر عایدی سرمایه را ا

رد  می دهد، گفت: با توجه به این موا
باید شرایطی را در نظر بگیریم اقدامات 
ر  ما سبب حرکت پول هوشمند به بازا
دیگری نشود. باید به گونه ای آربیتراژ 
بین فضاهای اقتصادی تعیین کنیم که 
کسی که فعالیت تولیدی دارد، سرمایه 
خود را حرکت ندهد و به سمت سوداگری 
نرود. در نتیجه نرخ های مالیات بر عایدی 
سرمایه این چنین تدوین شده است تا 
جلوی حرکت سرمایه گذاری از تولید به 

بخش سوداگری را بگیرد.
وی گفت: پس از بحث مالیات بر عایدی 
سرمایه باید به سمت مالیات بر مجموع 
درآمد اشخاص حرکت کنیم در این 
صورت می توان مالیات بر شرکت ها را 
کاهش داد، در این حالت عایدی سرمایه 
نیز در دل مالیات بر درآمد شخص وجود 
خواهد داشت و در این شرایط ممکن 
است لازم باشد در چند سال آینده 
اصلاحی در قوانین مالیاتی کشور داشته 

باشیم.
ز  ا بخشی  ینکه  ا بیان  با  برزگری 
بر  مالیات  طرح  در  که  معافیت هایی 
عایدی سرمایه دیده شده مربوط به 
قتصاد سیاسی و بخشی نیز مربوط به  ا
سنت ها و فرهنگ کشورمان است، گفت: 
به همین دلیل برخی معافیت ها شرایط 
خانواده دیده شده است. وی تاکید: در 
بحث پایانه های فروشگاهی امروز بالای 
8 میلیون دستگاه کارتخوان به سامانه 

پایانه های فروشگاهی متصل شدند. در 
حال حاضر با توجه به همکاری بانک 
ز یک سقف  مرکزی هر کسی بیشتر ا
باشد  داشته  گردش حساب  مشخص 
به عنوان فعال اقتصادی در نظر گرفته 

می شود.
لیاتی  ما فعال  یک  وقتی  گفت:  وی 
لیاتی داشته باشد،  ر ما می خواهد فرا
در واقع یک ریسک بسیار زیادی را 
لیاتی این  می پذیرد. تلاش سازمان ما
است که افرادی که شفاف عمل می کنند 
را با استفاده از مشوق های موجود حمایت 
کند و در مورد افرادی که فرار می کنند 
نیز آنقدر ریسک را بالا ببرد که اساساً 

افراد به این سمت حرکت نکند.
به گفته این مقام مسئول اگر ما مجموع 
نظر  در  را  قتصادی  ا فرد  هر  درآمد 
می گیریم که در حال حاضر برای مالیات 
بر عملکرد سال ۱4۰۰ این گونه است که 
درآمد سالانه تا 3۶ میلیون تومان معاف 
از مالیات و مازاد بر این درآمد مشمول 
ماده ۱3۱ قانون مالیاتی است که مالیات 
مازاد بین ۱5 تا 25 درصد در نظر گرفته 

شده است.
وی همچنین گفت: امسال مالیات بر 
شرکت های تولیدی به نرخ 2۰ درصد در 

نظر گرفته شده است.
برزگری این را هم گفت: نرخ مالیات بر 
تولید از 25 درصد به 2۰ درصد کاهش 

یافته است.

وزیر راه و شهرسازی از بررسی پیشنهاد افزایش وام 
ودیعه مسکن در تهران به ۱۰۰ و خرید مسکن به ۷۰۰ 
میلیون تومان در جلسه شورای عالی مسکن به ریاست 

رئیس جمهور خبر داد.
به گزارش خبرنگار مهر، رستم قاسمی در حاشیه دیدار 
با وزیر زیرساخت ارمنستان در جمع خبرنگاران درباره 
وام ودیعه مسکن گفت: در خصوص بازار مسکن باید 
گفت این بازار ملتهب و در ستاد تنظیم بازار جلساتی 
برای آن در نظر گرفته شده است. بسته ای هم در این 
خصوص وزارت راه و شهرسازی به ستاد تنظیم بازار 

ارائه کرده است.
وی درباره وام ودیعه مسکن اظهار داشت:رقم جدید 
وام ودیعه مسکن در شورای عالی مسکن با حضور 
رئیس جمهور به تصویب می رسد. پیشنهاد وزارت راه 
و شهرسازی افزایش این وام درتهران به ۱۰۰ میلیون 

تومان است.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه با شورای پول و اعتبار 
در خصوص نرخ سود وام ودیعه مسکن مخالفیم، گفت: 
نباید سقف قرارداد اجاره مسکن در تهران از 25 درصد 
بیشتر شود. قرار است فردا در جلسه شورای عالی مسکن 
به ریاست رئیس جمهور موضوع انتقال سامانه اتحادیه 
مشاوران املاک به سامانه وزارت راه و شهرسازی مطرح 
و تصویب شود. در این صورت می توانیم از رقم قرارداد 
اجاره سالانه هر واحد مطلع شویم و اجازه ندهیم 
موجری از سقف تعیین شده مبلغ اجاره را افزایش دهد.

قاسمی درباره وام خرید مسکن تصریح کرد: فردا 
همچنین در جلسه شورای عالی مسکن، افزایش سقف 
وام خرید مسکن مطرح خواهد شد. پیشنهاد وزارت راه 
و شهرسازی ۶۰۰ تا ۷۰۰ میلیون تومان در تهران است.

وی در خصوص اجرای نهضت ملی مسکن اظهار 
داشت: شرکت بازآفرینی شهری با شهرداری ها و 
دیگر دستگاه های تابعه ساخت ۱5۰ هزار واحد نهضت 
ملی مسکن در بافت های فرسوده را به امضا رسانده و 
همچنین ساخت ۱۶۷ هزار واحد مسکن روستایی 
از 2۰۰ هزار مسکن روستایی در نظر گرفته شده آغاز 
شده و امسال به سقف مورد نظر در خصوص مسکن 

روستایی دست خواهیم یافت.
وی افزود: تأمین زمین دو میلیون و 4۰۰ هزار واحد 
مسکن شهری در حال اتمام است که یک میلیون 
و 4۰۰ هزار واحد آن بارگذاری شده و بقیه در مسیر 
الحاق و بارگذاری هستند. یک میلیون و 3۰۰ هزار 
واحد نهضت ملی مسکن در دست اجرا داریم که از 
مراحل مختلف از خاکبرداری تا سفت کاری در دست 
اجرا است. وزیر راه و شهرسازی با تأکید بر اینکه بین ۱.5 
تا دو سال ساخت مسکن در کشور به طول می انجامد، 
گفت: برنامه ما این است که شعار مسکنی دولت مبنی 

بر ساخت 4 میلیون واحد را در دو پارت دو میلیون 
واحدی اجرا کنیم تا قبل از شهریور امسال ساخت 
پارت نخست آن نهایی خواهد شد. به گفته وی سهمیه 
شهرهای جدیداز نهضت ملی مسکن ۶۰۰ هزار واحد 
است که با حضور رئیس جمهور ساخت صد هزار واحد 
آن کلنگ زنی خواهد شد. قاسمی تصریح کرد: ما روی 
زمین خشک و خالی کلنگ نمی زنیم مگر آنکه پیمانکار 

آن تأمین شده باشد و زیرساخت ها نهایی شده باشد.
وزیر راه و شهرسازی درباره علت عدم پرداخت 
تسهیلات 3۶۰ هزار میلیارد تومانی در سال گذشته 
از سوی بانک ها برای ساخت مسکن، گفت: مشکل 
سال گذشته این بود که باید با شورای پول و اعتبار در 
خصوص سهمیه هر بانک و دیگر نکات فنی آن مکاتبه 
می کردیم که این اتفاق افتاده است. ما در شش ماهه 
نخست دولت سیزدهم کارهایی مانند تهیه نقشه 
مجتمع های مسکونی و تأمین زیرساخت ها را به اتمام 

رسانده ایم.

وزیر راه و شهرسازی:
وام ودیعه مسکن ۱۰۰ میلیون تومان شود، وام 

خرید ۷۰۰ میلیون

نرخ مالیات بر تولید از ۲۵ درصد
 به ۲۰ درصد کاهش یافت

رئیس مرکز تنظیم مقررات سازمان امور مالیاتی ضمن اعلام آغاز 
تفکیک حساب های تجاری و شخصی از خرداد ماه سال جاری، 

جزئیات این اقدام را نیز تشریح کرد.
محمد برزگری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: روند اجرایی تفکیک 
حساب های تجاری و شخصی از ابتدای خردادماه امسال آغاز خواهد 
شد. در پی این اقدام، صاحبان حساب های تجاری باید به سازمان امور 
مالیاتی تجاری بودن حساب خود را اعلام کنند. در این زمینه، تمام 
حساب های بانکی در کشور شخصی فرض می شود و فقط دارندگان 
حساب های تجاری و مرتبط به کسب وکار باید به سازمان امور مالیاتی 
اعلام کنند که این حساب مرتبط به کسب وکار و فعالیت تجاری یا 

اقتصادی آن هاست.
وی افزود: این اقدام در راستای فراهم سازی مقدمات اجرای کامل 
قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مؤدیان انجام می شود زیرا، یکی 
از الزامات این قانون اعلام ماهیت حساب های تجاری به سازمان امور 

مالیاتی به منظور شفافیت و نظارت مالی است.
رئیس مرکز تنظیم مقررات سازمان امور مالیاتی ادامه داد: فرآیندهای 
لازم برای تفکیک حساب های تجاری و شخصی انجام شده و فقط 
بخشی از الزامات و فرآیندهای فنی و زیرساختی برای شروع این اقدام 

باقی مانده است که امیدوارم تا ابتدای خرداد ماه فراهم شود.
برزگری با تاکید بر اینکه تلاش سازمان امور مالیاتی بر این است که 
این روند با سهولت و غیرحضوری انجام شود تا موجب ابهاماتی برای 
مردم نشود، گفت: تا پایان امسال قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه 

مؤدیان اجرا خواهد شد.
طبق این گزارش، با تصویب قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه 
مؤدیان در سال ۱3۹8،  سازمان امور مالیاتی از شهریور آن سال 
معادل ۱5 گروه از فعالان اقتصادی که حدود 5۰ شغل می شوند را 
دسته بندی کرد تا برای شفاف  شدن درآمد، جلوگیری از فرار مالیاتی و 
کمک به فرآیند حسابرسی مالیاتی مکلف به ثبت نام در سامانه مؤدیان 

و استفاده از کارتخوان باشند.

آغاز تفکیک حساب های تجاری و 
شخصی از خردادماه

افزایش نرخ خدمات 
تاکسی های اینترنتی 

منتفی شد

رنا
: ای

س
عک

وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی از واریز یارانه کمک معیشتی ماه اول به 
حساب همه افرادی که نسبت به حذف یارانه خود اعتراض کرده اند خبر 
داد. به گزارش خبرگزاری تسنیم، حجت الله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی در حساب شخصی توئیتر خود نوشت: مبلغ یارانه به عنوان 
حق هر ایرانی که در ۹ دهک درآمدی قرار دارد  محفوظ است؛ با دستور 
رئیس جمهور کمک معیشتی ماه اول به حساب همه افراد متقاضی در 
سامانه واریز شده است و بعد از تأیید قابل برداشت خواهد بود؛  وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی ظرف یک ماه همه درخواست ها را بررسی خواهد کرد.

دو درگاه برای ثبت درخواست تجدیدنظر وجود دارد؛ یک درگاه 
سامانه حمایت مربوط به وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به نشانی 
hemayat.mcls.gov.ir  است و درگاه دیگر شماره تلفن گویا 

به شماره ۰۹2۰۰۰۰۶3۶۹ است.

کمک معیشتی ماه اول به حساب 
معترضان حذف یارانه واریز شد

یارانـه کمک معیشـتی مـاه اول بـه حسـاب همـه 
معترضین حـذف یارانه واریز شـد. این مبلـغ البته 
تا قبـل از تایید درخواسـت قابل برداشـت نیسـت. 
بـا ایـن حـال آنطـور کـه وزارت تعـاون، کار و رفاه 
اجتماعـی گفته تمـام این درخواسـت ها ظرف یک 
مـاه آینـده بررسـی می شـوند، عبدالملکـی البتـه 
پاسـخی در خصـوص یارانه هایـی کـه بـه حسـاب 
مدیـران و نماینـدگان مجلـس واریـز شـده، نداده 
اسـت؛ امـا تاکیـد کـرده همـه ۹ دهـک درآمـدی 

مشـمول یارانه هسـتند. 
روز گذشـته رحیـم زارع، عضـو کمیسـیون برنامه 
و بودجـه و محاسـبات مجلس شـورای اسـلامی از 
واریز یارانـه به حسـاب نمایندگان و مدیران ارشـد 
کشـور انتقاد کرده بـود. انتقادی که ریشـه در قابل 
اسـتناد نبـودن داده هـای پایـگاه اطلاعاتـی رفـاه 
ایرانیـان دارد. زارع در ایـن باره گفتـه بود:»عده ای 
ماننـد نماینـدگان مجلس و مدیران ارشـد کشـور 
کـه بـه یارانـه نیـاز نداشـتند بـه حسابشـان واریز 
شـده اسـت و برخـی کـه نیازمنـد بودنـد یارانه را 
دریافـت نکرده انـد.« بـا ایـن حـال آن طـور کـه 
وزیـر تعـاون،کار و رفـاه اجتماعـی در حسـاب 
توییتـر خـود اعـلام کـرده بـه غیـر از دهـک دهم 
همـه مشـمول یارانه انـد. عبدالملکـی بـا اعـلام  
خبـر واریـز کمک معیشـتی مـاه اول بـه حسـاب 
معترضـان حـذف یارانـه، در حسـاب توییتـر خود 
گفتـه اسـت:»مبلغ یارانه به عنـوان حق هـر ایرانی 
که در ۹ دهـک درآمدی قـرار دارد  محفوظ اسـت؛ 
با دسـتور رئیس جمهـور کمک معیشـتی مـاه اول 
بـه حسـاب همـه افـراد متقاضـی در سـامانه واریز 
شـده اسـت و بعـد از تأییـد قابـل برداشـت خواهد 
بـود؛  وزارت تعـاون، کار و رفـاه اجتماعـی ظـرف 
یک مـاه همـه درخواسـت ها را بررسـی خواهـد 

کـرد.«
یارانـه البته یـک بسـته مقدماتـی اسـت و آن طور 
کـه زارع اعـلام کـرده، بعـد از تیـر یارانـه جایـش 
را بـه کالابـرگ می دهـد. عضـو کمیسـیون برنامه 
و بودجـه و محاسـبات مجلـس شـورای اسـلامی 
گفتـه اسـت:»طبق توافقاتی کـه ما در کمیسـیون 
تلفیق بـا بانـک مرکزی و سـازمان برنامـه و بودجه 
داشـتیم مقرر شـد حداکثر سـه مـاه یارانـه نقدی 
پرداخت شـود. بنابرایـن دولت باید هرچه سـریعتر 
سـامانه رفـاه ایرانیـان را تکمیـل و بـرای دادن 

کالابـرگ الکترونیکـی بـه مـردم اقـدام کند.«
افزایش مصرف گرایی بعد از حذف یارانه

دولت برنامـه دارد کـه  نهایتـا از ابتدای مـرداد ماه 
کالابـرگ را جایگزیـن یارانـه نقدی کند. شـیوه ای 
که به طـور قطع میـزان مصـرف کالاهای اساسـی 
کـه بعـد از افزایـش قیمـت، کاهـش یافته بـود، به 
روال سـابق بـر می گردانـد. هـر چنـد کـه تجربـه 
کوپـن در دهـه شـصت نشـان از افزایـش بیشـتر 
کالاهـای اساسـی بعـد از کوپنـی کردن ایـن اقلام 
بـود چرا کـه دیگر مـردم کمتـر از شـیوه جایگزین 
کـردن کالاهـا اسـتفاده کردنـد. بـرگ برنـده این 
سیسـت در تولید به موقع کالاهای اساسـی اسـت. 
موضوعی که از همیـن ابتدا دولت بـا اختصاص وام 
ده درصـدی به تولیدکننـدگان در دسـتور کار قرار 
داده اسـت. دولـت بـا اختصـاص تسـهیلات بانکی 
به مبلـغ یکصدهـزار میلیـارد ریـال بـه واحدهـای 
تولیـدی دام و طیـور کشـور بـا نـرخ ترجیحـی 
۱۰درصد بـرای تأمیـن سـرمایه در گـردش خرید 

نهاده هـا موافقـت کـرد.
مـدت زمـان بازپرداخـت تسـهیلات یادشـده نیـز 
حداکثـر )۶( ماه اسـت و سـازمان برنامـه و بودجه 
کشـور موظف شـده بازپرداخت  مابه التفاوت سـود 
تسـهیلات مربـوط تـا نـرخ مصـوب شـورای پول و 

اعتبـار را تضمیـن کند. 
روز گذشـته محمـد قربانـی، معـاون برنامـه ریزی 
و امـور اقتصـادی وزارت جهـاد کشـاورزی  نیـز 
در گفتگـو با خبرنـگار مهـر دربـاره نحـوه حمایت 
دولت از واحدهـای تولیدی و تأمیـن نقدینگی این 
واحدها بعـد از آزادسـازی قیمت ها گفـت: »دولت 
و مجموعه وزارت جهاد کشـاورزی برای حمایت از 
واحدهـای تولیدی دو شـیوه را در دسـتور کار قرار 
دادنـد کـه شـیوه اول حمایـت و تأمیـن نقدینگی 
ایـن واحدهاسـت و شـیوه دوم حمایـت در زمینـه 
خریـد و جمـع آوری مـازاد احتمالـی محصـولات 
تولیـدی از جملـه شـیر، مـرغ و تخم مرغ اسـت.«
معـاون وزیـر جهاد کشـاورزی بـا اشـاره بـه اینکه 
در شـیوه اول دو خط اعتباری تعریف شـده اسـت، 
اظهـار داشـت: »خـط اعتبـاری اول یـک خـط 
اعتبـاری بـزرگ اسـت کـه بـرای وارد کننـدگان 
نهاده هـای دامـی، صنایـع لبنـی و کارخانجـات 

تصفیـه روغـن تعریـف شـده اسـت.«
به گفتـه قربانـی بـه میزانی کـه ایـن واحدهـا نیاز 
داشـته باشـند بـرای آنهـا تأمیـن اعتبـار انجـام 
می شـود. ضمـن اینکـه فهرسـت آنهـا بـه هشـت 
بانـک تأمیـن کننـده ایـن اعتبارات ارسـال شـده 

اسـت.

معـاون وزیر جهاد کشـاورزی درباره خـط اعتباری 
دوم نیـز توضیـح داد: »ایـن خـط اعتبـاری بـرای 
واحدهـای تولیـدی خـرد و متوسـط در نظـر 
گرفتـه شـده و واحدهای تولیـدی اعـم از صنعتی، 
روسـتایی، عشـایر و واحدهـای تولیـدی طیـور 
را تحـت پوشـش قـرار می دهـد و مکانیـزم آن 
بـه ایـن شـکل اسـت کـه واحدهـای کوچـک اعم 
ز واحدهـای خـرد عشـایری ها و روسـتایی ها  ا
تسـهیلات را به صورت یارانـه و با نـرخ کمتر از ۱8 

درصـد دریافـت می کننـد.«
وی بـا بیـان اینکـه سـقف ایـن تسـهیلات 2۰۰ 
میلیـون تومـان اسـت، ادامـه داد: »واحدهـای 
تولیـدی بزرگ تـر ایـن تسـهیلات را بـا نـرخ ۱8 
درصد دریافـت می کننـد.در این راسـتا سیاسـتی 
اتخاذ شـده که اگـر مـازاد احتمالـی در محصولات 
تولید شـده ایجـاد شـود، شـرکت پشـتیبانی امور 
دام و سـازمان مرکـزی تعـاون روسـتایی ایـن 
محصـولات مـازاد را جمـع آوری خواهـد کـرد و از 
این محصـولات هم به عنـوان ذخایر اسـتراتژیک و 
هم برای صادرات اسـتفاده خواهد کـرد. همچنین 
سـازمان مرکزی تعاون روستایی شـیر مازاد تولید 
کننـدگان را خریـداری و تبدیـل به شیرخشـک و 

ذخیـره سـازی می کنـد.«

مدیران ارشد و نمایندگان مجلس در جمع یارانه بگیران !
داده های پایگاه اطلاعاتی رفاه ایرانیان مشکل  دارد

ان
برب

 خ
س:

عک

معاون برنامــه ریزی و اقتصادی وزارت جهاد کشــاورزی از آغاز واردات 
گوشت گرم قرمز از روسیه و پاکستان خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهــر، محمد قربانی در برنامــه » تهران 2۰« در 
خصوص تامین و توزیع کالاهای اساسی در بازار با اشاره به اجرای برنامه 
توزیع یارانه ها در دولت ســیزدهم توضیح داد: قبل از اجرای این برنامه 

تلاش بر آن شــد تا ذخایر راهبردی کالاهای اساسی و نهاده ها را ارتقا دهیم تا در طول اجرای 
این برنامه، مشکلی نداشــته باشیم. در این برنامه مقرر شــد قیمت کالاهای اساسی منطبق با 
قیمت شــهریور ماه همان کالاها در نظر گرفته شود و دولت نیز موظف است کاهش رفاه ایجاد 

شده به دلیل واقعی سازی نرخ ارز را جبران سازد.
معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزارت جهاد کشاورزی در خصوص افزایش قیمت گوشت قرمز 
توضیح داد: گوشت قرمز مشمول آزادســازی قیمتی نبوده و از قبل هم یارانه ای دریافت نمی 
کرده، این اتفاق یکی از عــوارض جانبی طرح اصلاح نظام پرداختی یارانــه ها بوده که موقتی 

است.

واردات گوشت قرمز گرم از روسیه و پاکستان آغاز شد

معاون فناوری و توسعه نوآوری شرکت سپرده گذاری مرکزی درباره 
زمان واریز سود معوق سهام عدالت گفت: افرادی که اطلاعتشان تا 
آخر هفته تکمیل شود در هفته بعد واریز سود سهام عدالت خواهند 
داشــت. به گفته محمود حســنلو معاون فناوری و توسعه نوآوری 

شرکت ســپرده گذاری مرکزی ،بیش از 2 میلیون نفر سود ســهام عدالت خود را تاکنون 
دریافت نکرده اند که این امر به دلیل نبود شماره شبای معتبر از سوی این سهامداران بوده 
است. او ادامه داد: این افراد با اولویت ثبت نام در سامانه جامع اطلاعات مشتریان به آدرس 
www.sejam.ir باید نســبت به تکمیل اطلاعات خود اقدام کنند تا واریز سود سهام 

عدالت برای این افراد صورت گیرد.
حســنلو در خصوص روش دیگر تکمیل اطلاعات مربوط به افرادی که ســود سهام خود را 
 www.sahamedalat.ir دریافت نکرده اند نیز گفت: این افراد همچنین می توانند به
مراجعه کنند و اطلاعات حساب خود را در این سامانه تکمیل کنند و شماره شبا را ویرایش 

کنند.

واریز سود معوق سهام عدالت تا هفته آینده

دولت با اختصاص تسهیلات بانکی به مبلغ یکصدهزار میلیارد ریال به 
واحدهای تولیدی دام و طیور کشور با نرخ ترجیحی ۱۰درصد برای تأمین 

سرمایه در گردش خرید نهاده ها موافقت کرد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم ، با توجه به آزادسازی 

ارز واردات نهاده های دامی در راستای سیاست های مردمی سازی و توزیع عادلانه یارانه ها, قیمت 
نهاده های دامی افزایش یافت و در نتیجه میزان سرمایه موردنیاز تولیدکنندگان برای خرید نهاده 
افزایش یافت. بر این اساس هیئت وزیران در جلسه بعدازظهر روز گذشته به ریاست آیت الله دکتر 
رئیسی رئیس جمهور با اختصاص تسهیلات بانکی به واحدهای تولیدی دام و طیور کشور با نرخ 
ترجیحی ۱۰ درصد موافقت کرد. هیئت وزیران به منظور تأمین ســرمایه در گردش واحدهای 
تولیدی دام و طیور کشور، مبلغ یکصد هزار میلیارد ریال تسهیلات بانکی با نرخ ترجیحی ۱۰ درصد 
به واحدهای مذکور اختصاص داد.  مدت زمان بازپرداخت تسهیلات یادشده حداکثر )۶( ماه است 
و سازمان برنامه و بودجه کشور موظف است بازپرداخت مابه التفاوت سود تسهیلات مربوط تا نرخ 

مصوب شورای پول و اعتبار را تضمین نماید.

تولیدکنندگان دام و طیور وام 10درصد می گیرند

$  واردات
$  سهام 
$ تسهیلات عدالت

کاغذ اقتصادی
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دبیر کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا:
سویه های جدید کرونا 

نگران کننده است
دبیر کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا با بیان اینکه سویه های 
جدید این بیماری در برخی کشورها نگران کننده است، گفت: 
مردم دچار عادی انگاری شــده اند و با این تصور که آمار کرونا 
کاهش یافته و به پایان کرونا رســیده ایــم، در اماکن عمومی، 
فضاهای سربسته، وسایل نقلیه عمومی، همایش ها، کنسرت ها 
و خیابان ها، ماســک های خود را برداشــته اند، با جدیت تاکید 
می کنم که کرونا به پایان نرسیده و شیوه نامه های بهداشتی باید 

همچنان رعایت شود.
به گزارش ایسنا، دکتر حمیدرضا جماعتی در حاشیه برگزاری 
جلسه کمیته علمی کشــوری کووید ۱۹ اظهار کرد: در جلسه 
امروز، بحث اســتفاده از آنتی بیوتیک هــا در دوره کووید ۱۹ 
مطرح شد که یکی از اساتید نتایج مطالعات خود در این زمینه را 
توضیح داد. براساس این مطالعه، مشخص شد در ۱۰ بیمارستان 
دانشگاهی و 43 هزار بیماری که در این ۱۰ بیمارستان بستری 
شــدند، ۱۰۰ درصد بیماران حداقل یک آنتــی بیوتیک و 5۰ 
درصد آنها حداقل 3 آنتی بیوتیک مصرف کردند که این میزان، 
بی رویه محسوب می شود. بیشترین آنتی بیوتیک مصرف شده 
در بخش های عادی، آزیترومایســین و بیشترین آنتی بیوتیک 

مصرف شده در بخش های ویژه، مِرُوپنم بوده است.
وی افــزود: در ایــن مطالعــه همچنیــن مشــخص شــد در 
بیمارســتان هایی که مصرف آنتی بیوتیک بیشتر بوده، میزان 
مرگ و میر بالاتری نیز گزارش شده اســت که علل مختلفی از 
جمله عوارض آنتی بیوتیک ها و تداخلات دارویی در این زمینه 
دخیل است، بنابراین لازم اســت آگاهی پزشکان در این زمینه 
افزایش یابد، زیرا استفاده بی رویه از آنتی بیوتیک ها نمی تواند 
میزان مرگ و میر ناشی از کرونا را کاهش دهد و شاید به دلیل 

عوارض و تداخلات دارویی اثرات عکس نیز بگذارد.

رییس مرکـز تحقیقات ویروس شناسـی دانشـگاه 
علوم پزشـکی شـهید بهشـتی با اشـاره به شـرایط 
تزریـق دز چهـارم واکسـن کرونـا، گفـت: در حال 
حاضر کرونا در کشـور کنترل شده اسـت، اما اینکه 
رعایت پروتکل های بهداشـتی را به طور کامل کنار 

بگذاریم، اشـتباه محض اسـت.
دکتـر علیرضا ناجـی در گفت وگو بـا ایسـنا، درباره 
وضعیت کرونا در کشور، گفت: خوشبختانه در حال 
حاضر شرایط بیماری در کشـور، شرایط مساعدی 
اسـت. البته اکنون در تمام نقـاط جغرافیایی به جز 
چند منطقه در آفریقا و آمریکا که مقـداری در حال 
افزایش اسـت، بیماری در سـایر مناطق جغرافیایی 
در حال کاهش اسـت که درباره ایـران هم به همین 
صـورت اسـت. بـه طـوری کـه مـوارد بیمـاری به 
میزان زیادی کاهش پیدا کـرده و در مرحله کنترل 

بیمـاری کووید۱۹ قـرار داریم.
فرصت مناسبِ تزریق دزهای بوستر 

واکسن کرونا
وی با بیان اینکه در حال حاضر هم واکسیناسـیون 
علیه کرونا در کشـور انجام شـده و هم پیک ششـم 
امُیکرون گذشته است، گفت: بر این اساس در حال 
حاضر وضعیت بیماری کووید ۱۹ در کشور کنترل 
شـده اسـت. باید توجه کـرد کـه اکنـون موقعیت 
بسـیار مناسـبی اسـت که میزان تزریق دز بوسـتر 

واکسـن کرونـا را افزایش دهیم.
گردش پایین کرونا در کشور

وی بـا بیـان اینکـه در حـال حاضـر شـرایط کرونا 
در کشـور بسـیار مناسـب اسـت، گفت: زیرا میزان 
گـردش ویـروس بسـیار پاییـن آمـده و بهتریـن 
موقعیت اسـت که هـم افـرادی کـه دز اول و دوم را 
تزریـق نکرده انـد، آن را تزریـق کنند و افـرادی هم 
کـه دز دوم را تزریـق کرده انـد، دز سـوم را تکمیـل 
کنند. در عین حال اکنـون بحث تزریـق دز چهارم 
واکسـن هم به ویژه برای سـنین بـالا و افـرادی که 

سیسـتم ایمنی ضعیفی دارند، اعلام شـده و باید از 
این موقعیت اسـتقبال کافی و بسـیار زیاد انجام داد 
و مردم بایـد واکسیناسیون شـان را تکمیـل کنند.
ناجی با بیان اینکـه نتایج واکسیناسـیون هم دیده 
شـده و دیگر شـکی بـر روی اثربخشـی واکسـن ها 
وجـود نـدارد، گفـت: رسـانه ها و وزارت بهداشـت 
باید روی ایـن موضوع مانـور دهند تا مردم نسـبت 
به تکمیـل واکسیناسیون شـان تشـویق شـوند. با 
واقعیت هـای علمـی کـه وجـود دارد، دیگر شـکی 
روی تاثیر واکسـن نیسـت. اگر بـالای ۷۰ درصد دز 
سـوم واکسـن را در کشـور تزریق کنیم، خیال مان 

راحـت  می شـود.
تهدید ۵ تا 8 درصدی کرونا

وی گفـت: برخـی پیش بینی هـا بـر این اسـت که 
ممکن اسـت بین پنـج تـا هشـت درصـد واریانت 
عجیـب و غریبـی از کرونـا بیایـد کـه البتـه درصد 
بالایـی نیسـت، امـا بـا زدن دزهای بوسـتر بـا این 
اتفاق هـم می توانیـم بـه میـزان زیـادی اطمینان 
داشـته باشـیم کـه اتفـاق بـدی در جامعـه مـا رخ 
نمی دهـد. کشـورهایی ماننـد آلمـان و انگلسـتان 
بالای ۷۰ درصد دز سـوم واکسـن را تزریق کرده اند. 
در کشـور ما حدود 33 درصد و در آمریکا هم حدود 

33 درصـد دز سـوم را تزریـق کرده انـد.
ناجـی افـزود: شـاخصی وجـود دارد کـه میـزان 
مرگ ومیـر ناشـی از کوویـد را در تعـداد کل 
عفونت هـای شـناخته شـده نشـان می دهـد کـه 
این شـاخص در کشـوری مانند آمریکا و کشـور ما 
بالاتر از کشـورهایی مانند آلمان و انگلسـتان است 
کـه دز سوم شـان را تزریـق کرده انـد. بـر همیـن 
اسـاس بسـیار مهم اسـت کـه از ایـن فرصتـی که 
وجود دارد، اسـتفاده کنیم و حتما دز سوم را تزریق 
کنیـم. همچنیـن دز چهـارم واکسـن را هـم برای 
افراد سـالمند و کسـانیکه سیسـتم ایمنی ضعیف 
دارنـد، تزریـق کنیـم. تـا جـای امـکان هم سـطح 
پوشـش واکسیناسـیون را در محصلیـن بـالا بریم 
تـا اگـر اتفاقـی رخ داد و واریانتـی آمـد، خیال مـان 

راحت تـر باشـد.

احتمال تزریق سالانه واکسن کرونا
وی دربـاره برنامه وزارت بهداشـت مبنـی بر تزریق 
یـک دز واکسـن کرونـا دیگـر بـرای همـه ایرانیان 
در سـال جاری، گفـت: باتوجـه به شـرایط بیماری 
کوویـد و اینکـه پیش بینـی می کنیم کـه بیماری 
کووید از دنیا حذف نمی شـود و تغییـر هم می کند، 
این واکسیناسـیون می تواند موثر باشـد. از زمانیکه 
امُیکـرون آمـده، از BA1 تـا BA۵ سـاب واریانت 
داشـته اسـت. در برخـی کشـورها ماننـد آمریکا و 
آفریقا که شـاهد شـیوع بیماری هسـتیم، به دلیل 
بروز سـاب واریانت امُیکرون به نام BA2.۱2 اسـت 
که در آمریکا افزایـش یافته و آمارهـا را افزایش داده 
 BA۵ و BA4 اسـت. در آفریقا هم سـاب واریانت
مقـداری آمارهـا را بـالا برده اسـت. بنابرایـن این ها 
تغییراتـی دارنـد. ایـن تغییـرات در کرونـا ایجـاد 
می شـود و از طرفـی کرونـا هـم حـذف نمی شـود. 
از طرفـی ایمنـی ناشـی از واکسـن هم همیشـگی 
نیسـت. بنابرایـن به نظـر می آیـد همـان کاری که 
برای آنفلوآنزا انجـام می دهیم و برای افـرادی که در 
ریسک بالاتری هسـتند واکسـن تزریق می کنیم، 
بـرای کرونـا هـم بایـد همیـن اتفـاق رخ دهـد تـا 
زمانیکـه کرونا بـه حالت اندمیـک درآیـد و کنترل 
شـود فقط افـراد در معـرض ریسـک این واکسـن 

را تزریـق کنند.
ناجی بـا بیان اینکـه به نظر می رسـد بحـث تزریق 
سالانه واکسـن کرونا مطرح شـود، گفت: البته این 
تصمیمات وابسـته به این اسـت که در آینده کرونا 
چه اتفاقـی رخ دهـد. آیـا ماننـد آنفلوآنزا هر سـاله 
تغییراتـی خواهد داشـت یا خیـر؟ این ها سـوالاتی 
اسـت که آینده به مـا پاسـخ می دهد و ما بر اسـاس 
آن تصمیم گیـری کـرده و اقـدام بهداشـتی مان را 

انجـام می دهیم.
شرایط تزریق دز چهارم کرونا

وی درباره شـرایط تزریق دز چهارم واکسـن کرونا، 
گفـت: در کشـورهای مختلـف در این بـاره قوانین 
مختلف گذاشـته اند. به عنوان مثال برخی کشورها 
اعلام می کنند کـه افراد بـالای 55 سـال دز چهارم 

را تزریـق کننـد. به طـور کلی افـراد سـالمند، افراد 
دارای سیسـتم ایمنی ضعیف و افرادی که سیستم 
ایمنی شـان افُت می کند، واجب اسـت که واکسـن 
دز چهارم را حتما تزریق کنند تا سـطح ایمنی شان 
برقـرار باشـد. فاصلـه زمانـی تزریق دز سـوم بـا دز 
چهـارم، بسـته بـه نـوع واکسـن دارد، امـا معمـولا 
گفته می شـود کـه بعـد از گذشـت حداقـل چهار 
ماه از تزریق دز سـوم، می توانند دز چهـارم را تزریق 
کنند. برخی کشـورها تزریـق دز چهـارم را در کادر 
درمـان هـم برنامه ریـزی کرده انـد. ناجـی بـا بیان 
اینکه مطالعـات نشـان داده کـه تزریـق دز چهارم 
واکسـن کرونا می تواند موثر باشـد،  گفت: هـر اقدام 
بهداشـتی که بتواند کمی هم باعث بهبود شـرایط 

شـود، اقدام بهداشـتی مناسـبی است. 
عدم رعایت پروتکل های بهداشتی، اشتباه 

محض است
وی تاکید کـرد: باید توجه کـرد که در این شـرایط 
عدم رعایت پروتکل های بهداشـتی، اشتباه محض 
اسـت. زیرا هنوز هم ویـروس در حال گردش اسـت 
و در صـورت عدم رعایـت پروتکل هـا، این چرخش 
می تواند بیشـتر شـود. در شـرایطی فعلی می توان 
گفت افـرادی کـه در مکان های بسـته و پـر ازدحام 
وارد می شوند، حتما ماسک بزنند، فاصله اجتماعی 
همچنـان باید رعایـت شـود. در عین حـال باتوجه 
به اینکـه اکثـر خانواده ها واکسـن تزریـق کرده اند، 
می توان رفت و آمدهای خانوادگـی را در جمع های 
محدود انجام دهید، از فضای آزاد بیـرون به راحتی 
اسـتفاده کنید، در مترو و اتوبوس و... ماسک بزنید، 
امـا  وقتی در فضـای بیـرون ازدحامی وجـود ندارد، 
می تـوان ماسـک نـزد. اکنـون شـرایطی اسـت که 
می توانیـم مقداری بـه خودمـان آسـان تر بگیریم، 
اما اینکـه رعایت پروتکل هـای بهداشـتی را به طور 
کامل کنار بگذاریم، اشـتباه محض اسـت. بنابراین 
حتمـا در محیط هـای سربسـته در جاهایـی کـه 
ازدحـام زیاد اسـت؛ اعـم از فضـای باز یا سربسـته، 

باید ماسـک بزنید.

»۶3۶۹«؛ سامانه ای که با اجرای طرح »توزیع عادلانه 
یارانه ها« با هدف پاسخ به سوالاتی همچون وضعیت 
اقتصادی خانواده هــا، نحوه ثبت اعتــراض آنها و... 
راه اندازی شد و هم اکنون روزانه پاسخگوی بیش از 
35 تا 4۰ هزار تماس مردمی است اما شاید کمتر کسی 
بداند اپراتورهای این سامانه تلفنی معلولان جسمی و 
حرکتی هستند که به صورت 24 ساعته پاسخگوی 

سوالات مردم هستند.
به گزارش ایســنا، این روزها موضــوع اجرای طرح 
»مردمی سازی و توزیع عادلانه یارانه ها« مهم ترین 
بحثی است که بین خانواده های ایرانی شنیده می شود؛ 
ایرانیانی که با وجود گذشــت حدود ۶ روز از اجرای 
این طرح همچنان ذهنشان پر از سوالات مختلفی 
درخصوص وضعیت اقتصادی و دهک خانواده شان، 
نحوه ثبت اعتراض و... است که به منظور رفع ابهامات 
و دریافت پاسخ پرسش های خود می توانید با سامانه 
تلفنی  ۶3۶۹ وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تماس 

بگیرید.
به موسسه ای که تیم های پاســخگویی به سوالات 
یارانه ای مردم در آنجا مستقر هستند، می رویم؛ طبقه 
دوم موسسه ای نیکوکاری به نام "رعدالغدیر" واقع در 
خیابان یافت آباد تهران؛ تیمی متشکل از ۱2۰ نیرو 
که در سه شیفت کاری روزانه به حدود 35 تا 4۰ هزار 

تماس مردمی پاسخ می دهند که در این گزارش سعی 
شده تنها گوشه ای کوچک از خدمتی که توسط این 

قشر به مردم ارائه می شود، نشان داده شود. 
به یکی از سالن های پاسخگویی به طرح مردمی سازی 
یارانه ها که اپراتورهای سامانه آنجا مستقر هستند، وارد 
می شویم. صدای همهمه و بوق های مکرری که در فضا 
پیچیده اند هیچ واژه  مشخصی را به گوش  نمی رساند. 
جمله ها و واژه ها در هم گم شده اند. صداهایی که شاید 
اگر فقط برای نیم ساعت در این اتاق بمانید طاقت تان 
را طاق کند، اما نیروهای تیم مســتقر شده در اینجا 
هرکدام مسلط و آرام با هدستی که روی گوششان قرار 

دارد به تماس گیرندگان پاسخ می دهند.
پشت پرده فعالیت تیم  پاسخگویی به 

»سوالات یارانه ای« چه می گذرد؟ 
آتشک، مدیرعامل موسســه نیکوکاری رعد الغدیر 
توضیحاتی ارائه و می گوید: اینجا یکی از سالن های 
پاسخگویی به طرح مردمی ســازی یارانه هاست که 
در ســه شــیفت، ۱2۰ نفر از افراد آموزش دیده که 
ســال ها در این حوزه کار کرده اند و فن بیان و قدرت 
پاســخگویی بالایی دارند و در آموزش های قبل از 
شــروع طرح شــرکت کرده اند به مردم در رابطه با 
یارانه های جدید پاسخ می دهند. ما دو سالن را به این 

طرح اختصاص دادیم و ۱2۰ نفر در سه شیفت کاری 
پاسخگو هستند. تقریبا 3۰ سوال متدوال است که 
همکاران براساس آموزش هایی که فرا گرفته اند به 

مردم کمک و راهنمایی می کنند.
وی درباره شیوه پاسخ دهی به سوالات می گوید: برای 
هر پروژه ای متن مکالمه و سوالات متداول داریم که 
مسئولان واحد چندین جلسه به اپراتورها آموزش 

می دهند و براساس آن به مردم پاسخ می دهند.
نامش فرشــاد و دچار معلولیت جسمی و حرکتی 
است. درباره نحوه ساعت کاری و نحوه پاسخ دهی به 
تماس گیرندگان می گوید: »چهار ساله اینجا مشغول 
به کار هستم. ساعت کاری ما 8 تا ساعت 4:3۰ عصر 
شیفت صبحمون هســت. بقیه بچه هامون دورکار 

هستن و شیفت های چهار به بعد هستن.«
در ادامــه با فرشــاد و چند تنــی از همکارانش که 
پاسخگوی سوالات مردم هستند همراه و گپی کوتاه 

داریم که در ادامه می آید:
 ـبیشترین سوالات تماس

 گیرندگان چیست؟
بیشتر درباره دهک بندی دهک های ۱۰ هستش که 
قطع شده. بیشتر میخوان اعتراض ثبت کنن که ما 
راهنماییشون می کنیم که کی برن، چجوری برن و 

وارد سامانه بشن و درخواست بدن
 ـپیک تماس ها بیشتر چه زمانی است؟

 الان که کلا 24 ساعته هستش. چون ما هم 24 ساعته 
شدیم. 24 ســاعته مردم تماس می گیرن اما پیک 

معمولا 8 تا ۱2 هست
 ـبرای پاسخ دهی به سوالات شیوه نامه ای 

که در نظر گرفته شده چگونه است؟
سوالات طبقه بندی شده و طبق طبقه بندی و چارت 

کاری پاسخ می دهیم
 ـخودتان هم مشمول
 دریافت یارانه شدید؟

بله جزو دهک های 4 تا ۱۰بــودم و الان 3۰۰ تومان 
برام واریز شده

 ـاز مردم چه درخواستی دارید؟
فقط یه کم صبور باشن. چون این طرح تازه اجرایی 
شــده. یه کم صبور باشــن. به مرور این سامانه به 
روزرسانی می شه و ایراداش گرفته می شه که مردم 
راحتتر بتونن وارد سامانه بشن. چون الان مردم دارن 
پشت سر هم تماس می گیرن. ما هم وظیفه مون هست 
جواب بدیم ولی اگه یه خورده صبورتر باشن ما راحت تر 

می تونیم راهنمایی شون کنیم.«

در گفت وگو با ایسنا تاکید شد

ضرورت تزریق دزهای بوستر واکسن کرونا

پشت پرده فعالیت تیم  پاسخگویی به »سوالات یارانه ای« چه می گذرد؟

گزارش
ایسنا

تعداد معتادان متجاهر پایتخت 
کاهش یافته است؟

معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران در خصوص وضعیت 
جمع آوری معتادان در تهران توضیحاتی را ارائه کرد.

امین توکلی زاده  در گفت وگو با ایسنا، درپاسخ به این سوال که چرا 
با وجود اقدامات چند ماهه قرارگاه اجتماعی شهرداری تهران هنوز 
تعداد معتادان متجاهر به صورت ملموس کاهش نیافته است؟گفت: 
قرارگاه اجتماعی تهران یک تجربه جدید در مدیریت شهری برای 
حل آســیب های اجتماعی بود چرا که یک جمعی از سازمان ها و 
نهادهایی که روش، سبک و اسناد بالادستی متفاوتی داشتند به 
دور از آرم و لوگو دور هم جمع شــدند تا یک آسیب اجتماعی در 
تهران را حل کنند و این کار بزرگی بود که 2۱ جلســه در قرارگاه 

اجتماعی با حضور مسئولان امر برگزار شد.
وی با بیان این که در این مدت هیچ سازمان و یا فردی دنبال این 
نبود که کار یا گزارشی را به اسم خود تمام کند، اظهار کرد: همه 
دغدغه دارند تا مشکل حل شود و خوشبختانه این زنجیره همکاری 
اعم از پلیس، استانداری، بهزیستی، سپاه، بسیج و غیره شکل گرفته 
و همه دســتگاه ها دور یکدیگر قرار گرفته اند تا این آسیبی که به 

بحران تبدیل شده بود را حل کنند.
معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران اضافه کرد: خوشبختانه 
می بینید که بار دیگر این بحران در حد آسیب تقلیل یافته است به 
گونه ای که اگر شما سه ماه پیش در مورد معتادان تهران صحبت 
می کردید، در خصوص یک مســاله بحرانی صحبت می کردید اما 
حالا با اقداماتی که صورت گرفته وضعیت تقلیل یافته و بار دیگر 
در زمره آسیب و نه بحران قرار گرفته است و دیگر شهر از آن حالت 
بدی که مجبور بودید وقتی در کوچه پــس کوچه های هرندی و 
شوش تردد می کنید از وسط معتادان عبور کرده و به آنها تنه بزنید 

خارج شده اید و این کار بسیار سخت و پیچیده ای بود.
معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران با بیان این که فقط به 
عدد جمع آوری معتادان توجه نکنید، گفت: ما زیرساخت ها را از 
بین می بریم و حتی در برخی مناطق طرح تفصیلی را اجرا کردیم 
مثلا در موضوع ساماندهی دره فرحزاد مکان های بی دفاع را از بین 
برده و طرح اکوپارک را اجرایی می کنیم و اتفاقات بزرگی رخ داده 
و ادامه خواهد داشت و نباید فقط به یک عدد نگاه کرد چرا که اگر 
زیرساخت ها از بین برود، کم کم آثار خدمات انجام شده مشخص 

می شود.

با شنیدن کلمه گرد و غبار همیشه توجه به سمت 
استان های جنوب غرب کشور معطوف می شود. در 
سال های گذشته و با افزایش خطر برخاستن ریزگرد 
از دریاچه ارومیه و شمال غرب کشور، این بار صدای پای این غول 
خاکی از استان گلستان و تالاب گمیشان به گوش می رسد و شمال 
شرق کشور نیز به فهرست مناطق مستعد ریزگرد اضافه شده است. 
خشک شدن این تالاب می تواند معضل گرد و غبار را در صدها 
کیلومتر آن طرف تر از استان های جنوب غرب کشور یا دریاچه 
ارومیه و در سواحل شرقی خزر ایجاد کند. به گزارش ایسنا در اقلیم 
غالبا خشک و نیمه خشک کشور که میزان تبخیر به طور متوسط 
بیش از ۱۰ برابر بارش است، انتظار وجود تالاب های متعدد اندک 
است اما پر شیب بودن ایران که یکی از کوهستانی ترین کشورهای 
جهان به حساب می آید، در کنار داشـتن هزاران کیلومتر سواحل 
دریایی آب گرم در جنوب و معتدل در شمال، وجود پهنه های وسیع 
بیابانی با خاک های شور و وضعیت عرض جغرافیایی کشور باعث 
شده تا ایران به عنوان یکی از کشورهایی شناخته شود که بیشترین 
تنوع تالاب در دنیا را دارد. یکی از تالاب هایی که در سالیان گذشته 
همانند دیگر همتایان خود در اقصی نقاط کشور درگیر تنش آبی 
شده است، تالاب گمیشان است. این تالاب بین المللی علاوه بر اینکه 
به عنوان زیستگاه گونه های متنوعی از پرندگان شناخته می شود، 
از ارزش هیدرولوژیک بالایی نیز برخوردار است. این در شرایطی 
است که تغییرات اقلیمی در کنار عوامل انسانی وضعیت نامناسبی 
را برای این تالاب ایجاد کرده است.   تالاب بین المللی گمیشان با 
وسعت بیش از 2۰ هزار هکتار به صورت نوار نسبتاً باریک با جهت 
شمالی جنوبی، در شمال غربی گرگان و در غرب و شمال گمیشان 
واقع شده و یکی از تالاب های مورد علاقه پرندگان مهاجر بوده است. 
تالاب گمیشان به عنوان یک ذخیره گاه ژنتیکی با ارزش پرندگان 
مهاجر زمستان گذران در امتداد سواحل جنوب شرقی دریای خزر، 
در این سال ها حال و روز خوبی ندارد و سال  به  سال شمار پرندگان 

مهاجر در آن کمتر می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش شهر تهران با بیان 
اینکه در دوسال گذشته تجربه تازه ای پیدا کردیم 
و به زیست بوم جدیدی کوچ کردیم که در عین 
دستاوردهای مثبت، پیامدهایی نیز به همراه داشت گفت: کرونا باعث 
شد به بهداشت فردی و محیطی بیشتر توجه کنیم، اما سلامت روان 
و سلامت اجتماعی را به مخاطره انداخت.  به گزارش ایسنا، علیرضا 
کریمیان در همایش ملی سفیران سلامت دانش آموزی که در 
دبستان عدالت منطقه یک آموزش و پرورش شهر تهران برگزار شد با 
بیان اینکه تغییر در شرایط زندگی امروز بشر، رشد تکنولوژی و فناوری 
و حضور پررنگ آن زندگی انسان را متحول کرده و متعاقبش سبک 
زندگی نیز تغییر کرده است گفت: اگر امروز تکنولوژی در خدمت 
انسان است و زمینه آسایش اش را فراهم می کند، اما مخاطراتی را نیز 
به همراه داشته و آرامش به واسطه وجود تکنولوژی کمتر شده است.

وی افزود: در دوسال گذشته تجربه تازه ای پیدا کردیم و به زیست بوم 
جدیدی کوچ کردیم که در عین دستاوردهای مثبت، پیامدهایی نیز 
به همراه داشت. کرونا باعث شد به بهداشت فردی و محیطی بیشتر 
توجه کنیم، اما سلامت روان و سلامت اجتماعی را به مخاطره انداخت 
و در مجموع باعث شد به موضوع سلامت و همه ابعادش بیشتر توجه 
کنیم. مدیرکل آموزش و پرورش شهر تهران با بیان اینکه امروز 
زندگی ما به تکنولوژی گره خورده و با تکنولوژی زندگی می کنیم 
عنوان کرد: سرعت بالای انتشار اخبار و اطلاعات، روح و روان ما را به 
مخاطره می اندازد و ما آرامشی که نسل های گذشته داشتند را نداریم. 
سرعت انتشار اخبار برای ما به لحاظ سلامت روح و روان، چندان 

خوشایند نیست.
کریمیان ادامه داد: سبک و سیاق زندگی بشر متفاوت تر از گذشته 
است و سلامت جسم، روان و معنوی و اجتماعی باید بیش از پیش 
مورد توجه قرار بگیرد. برای این مهم باید فرهنگ سازی کرد که 
بهترین مکان برای این امر مدرسه و بهترین مخاطبان، دانش آموزان 

هستند.
وی اضافه کرد: امروز این اتفاق مبارک با همکاری بین دستگاهی در 
کشور ما در حال رخ دادن است و فرهنگ سازی را از مدرسه آغاز کرده 
ایم. این اتفاق مبارک یک اقدام هوشمندانه است و امیدواریم هرروز 

شاهد رشد و تعالی جامعه و فرهنگ مان باشیم.

حواسمان به گرد و غبار تالاب 
»گمیشان« باشد

کرونا سلامت روان 
دانش آموزان را به مخاطره 

انداخت

خبر

خبر

خبر

کاغذ جامعه

13آئین  وماده  3قانون  ماده  موضوع  آگهی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  

اراضی وساختمان های فاقد سند رسمی
برابر آراء صادره هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 

شهرستان راور تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است . لذا 

مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم 

در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص ذینفع به 

آرا اعلام شده  اعتراض داشته باشند بایداز تاریخ انتشار آگهی ودرروستاها 

ازتاریخ الصاق درمحل  به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 

و رسیداخذنمایند، معترض بایدظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 

،مبادرت به تقدیم  دادخواست به دادگاه عمومی محل نمایدوگواهی تقدیم 

دادخواست رابه اداره ثبت محل تحویل دهددراین صورت اقدامات ثبت موکول 

به ارائه حکم قطعی دادگاه است. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض یاعدم ارائه گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 

خواهد کرد  مالکیت  سند  به صدور  مبادرت  مقررات  طبق  ثبت   اداره  محل 

.صدورسند مالکیت مانع از مراجعه متضرربه دادگاه نیست.

بخش 18 کرمان:

1-آقای محسن علی آبادی راوری به شناسنامه و شماره ملی 321006326۵ 

صادره راور  فرزند حسین در 1/۵ دانگ مشاع از کل ششدانگ محوطه  به 

مساحت 111/8 مترمربع پلاك شماره 3 فرعي از178-اصلي واقع در راور خیابان 

مصلی  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی احمد دیلمقانی یزدان پناه 

مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

2-آقای رضا علی آبادی راوری به شناسنامه و شماره ملی 321002468۵ صادره 

راور  فرزند حسین در 1/۵ دانگ مشاع از کل ششدانگ محوطه  به مساحت 

111/8 مترمربع پلاك شماره 3 فرعي از178-اصلي واقع در راور خیابان مصلی  

پناه مع  یزدان  دیلمقانی  احمد  از مالک رسمی  بخش 18 كرمان خریداری 

الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

3-آقای محمد علی آبادی راوری به شناسنامه و شماره ملی 3210043302 

صادره راور  فرزند حسین در 1/۵ دانگ مشاع از کل ششدانگ محوطه  به 

مساحت 111/8 مترمربع پلاك شماره 3 فرعي از178-اصلي واقع در راور خیابان 

مصلی  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی احمد دیلمقانی یزدان پناه 

مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

4- آقای مصطفی علی آبادی راوری به شناسنامه و شماره ملی 321000719۵ 

صادره راور  فرزند حسین در 1/۵ دانگ مشاع از کل ششدانگ محوطه  به 

مساحت 111/8 مترمربع پلاك شماره 3 فرعي از178-اصلي واقع در راور خیابان 

مصلی  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی احمد دیلمقانی یزدان پناه 

مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

ملی  شماره  و   8 شماره  شناسنامه  به  آبادی  تقی  پور  محمود  ۵-آقای 

321976۵696 صادره راور  فرزند عباس در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

محوطه متصل به منزل به مساحت 108 مترمربع پلاك شماره 40 فرعي از280-

اصلي واقع در راور خیابان مصلی  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی 

عباس جبار زاده کرباسی مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

ملی  شماره  و   1290 شماره  شناسنامه  به  راوری  رستمی   خانم کشور   -6

32197۵3043 صادره راور  فرزند اکبر در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

به مساحت 108 مترمربع پلاك شماره 40 فرعي  به منزل   محوطه متصل 

از280-اصلي واقع در راور خیابان مصلی  بخش 18 كرمان خریداری از مالک 

رسمی عباس جبارزاده کرباسی مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

ملی  شماره  و   182 شماره  شناسنامه  به  حتکنی  حسینی  فاطمه  7-خانم 

32198128۵6 صادره راور  فرزند سید صالح در ششدانگ یک باب خانه  به 

مساحت 430 مترمربع پلاك شماره 2 فرعي از3۵0-اصلي واقع در راور خیابان 

قدس کوچه خسروی  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی یداله رشیدی 

مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

ملی  شماره  و   2001 شماره  شناسنامه  به  کهنی  صادقی  رضا  8-آقای 

32199687۵9 صادره راور  فرزند حسین در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

یک باب خانه  به مساحت 3۵6 مترمربع پلاك شماره 2 فرعي از۵96-اصلي 

واقع در راور خیابان امام کوچه پشت تالار معلم  بخش 18 كرمان خریداری از 

مالک رسمی محمد حسینی پور مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

9-خانم رضیه رزین به شناسنامه و شماره ملی 3210002۵92 صادره راور  فرزند 

داود در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 3۵6 

مترمربع پلاك شماره 2 فرعي از۵96-اصلي واقع در راور خیابان امام کوچه 

پشت تالار معلم  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی محمد حسینی پور 

مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

10- آقای تیمور شمسی نژاد راوری به شناسنامه  شماره 693۵ و شماره ملی 

3219647766 صادره راور  فرزند شمع آقا در ششدانگ محوطه  به مساحت  

36/70 مترمربع پلاك شماره 16 فرعي از1224-اصلي واقع در راور خیابان امام 

رضا )ع(   بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی بتول فخری بلا واسطه 

محرزگردیده است.

11- خانم عصمت علی آبادی راوری به شناسنامه شماره 188و شماره ملی 

به  خانه   باب  یک  در ششدانگ  غلامرضا  فرزند  راور   3219906941 صادره 

مساحت 261/22 مترمربع پلاك شماره 11 فرعي از1720-اصلي واقع در راور 

خیابان گلزار کوچه شماره 20 بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی علی 

یزدان پناه مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

12- آقای حسین اسکندری سنجدکی به شناسنامه شماره 4 و شماره ملی 

۵61996۵309 صادره بهاباد  فرزند رجبعلی در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

یک باب خانه  به مساحت 318/40 مترمربع پلاك شماره 3 فرعي از1799-

اصلي واقع در راور خیابان گلزار کوچه شماره 24 بخش 18 كرمان خریداری 

از مالک رسمی عبدالحسین حسینی بقایی راوری مع الواسطه )فاقد بنچاق( 

محرزگردیده است.

ملی  شماره  و   14 شماره  شناسنامه  به  آبادی  جلال  فاطمه  خانم   -13

3219926800 صادره راور  فرزند حسین در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

یک باب خانه  به مساحت 318/40 مترمربع پلاك شماره 3 فرعي از1799-

اصلي واقع در راور خیابان گلزار کوچه شماره 24  بخش 18 كرمان خریداری 

از مالک رسمی عبدالحسین حسینی بقایی راوری مع الواسطه )فاقد بنچاق( 

محرزگردیده است.

14- آقای مجتبی علی آبادی راوری به شناسنامه شماره 2۵ و شماره ملی 

321993۵۵24 صادره راور  فرزند قدیراله در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

یک باب خانه  به مساحت 332/20 مترمربع پلاك شماره ۵02 فرعي مفروز 

از ۵4 فرعی از1894-اصلي واقع در راور خیابان شهدای سرباز روبروی مسجد 

غلامعباس  رسمی  مالک  از  خریداری  بخش 18 كرمان  الحجج)ع(   ثامن 

رستمی مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

1۵- خانم فهیمه زحمتکش راوری به شناسنامه شماره 48۵ و شماره ملی 

3219933688 صادره راور  فرزند حسین در سه دانگ مشاع از کل ششدانگ 

یک باب خانه  به مساحت 332/20 مترمربع پلاك شماره ۵02 فرعي مفروز 

از ۵4 فرعی از1894-اصلي واقع در راور خیابان شهدای سرباز روبروی مسجد 

غلامعباس  رسمی  مالک  از  خریداری  بخش 18 كرمان  الحجج)ع(   ثامن 

رستمی مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

16-آقای حسن عبدالهی خلیل آباد به شناسنامه  و شماره ملی 3210027۵01 

صادره راور  فرزند حسین در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 222/70 

مترمربع پلاك شماره ۵03 فرعي مفروز از 27 فرعی از1894-اصلي واقع در راور 

خیابان امام رضا )ع( کوچه شماره 4۵ انتهای کوچه  بخش 18 كرمان خریداری 

از مالک رسمی ابوالحسن فخری مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

ملی  شماره  و   74 شماره  شناسنامه  به  راوری  روحانی  نرگس  خانم   -17

به  خانه   باب  یک  در ششدانگ  محمود  فرزند  راور   صادره   3219977030

مساحت 186/70 مترمربع پلاك شماره ۵04 فرعي مفروز از 46 فرعی مکرر  

از1894-اصلي واقع در راور خیابان ابوذر کوچه شهید خواجه راوری  بخش 18 

كرمان خریداری از مالک رسمی ابوالحسن فخری مع الواسطه )فاقد بنچاق( 

محرزگردیده است.

18-  خانم فاطمه کرامتی به شناسنامه شماره ۵19 و شماره ملی 3219934021 

صادره راور  فرزند غلامرضا در چهاردانگ مشاع از کل ششدانگ یک باب خانه  

نیمه ساز به مساحت 232/۵0 مترمربع پلاك شماره ۵0۵ فرعي مفروز از 27 

فرعی  از1894-اصلي واقع در راور خیابان سرباز کوچه شماره 10 بخش 18 

كرمان خریداری از مالک رسمی ابوالحسن فخری مع الواسطه )فاقد بنچاق( 

محرزگردیده است.

19- خانم رقیه محمودی خورندی به شناسنامه و شماره ملی 3210141721 

صادره راور  فرزند مهدی در دودانگ مشاع از کل ششدانگ یک باب خانه  

نیمه ساز به مساحت 232/۵0 مترمربع پلاك شماره ۵0۵ فرعي مفروز از 27 

فرعی  از1894-اصلي واقع در راور خیابان سرباز کوچه شماره 10 بخش 18 

كرمان خریداری از مالک رسمی ابوالحسن فخری مع الواسطه )فاقد بنچاق( 

محرزگردیده است.

ملی  شماره  و  شناسنامه  به  خورندی  محمودی  محمدرضا  آقای    -20

321008870۵ صادره راور  فرزند علی در ششدانگ یک باب خانه  نیمه ساز 

به مساحت 300 مترمربع پلاك شماره 320 فرعي مفروز از ۵ فرعی  از189۵-

اصلي واقع در راور تقی آباد بلوار شهید سلیمانی شهرک جدید بخش 18 كرمان 

واسطه  بلا  نظری  و حمیدرضا  نظری  رضا  مالک رسمی محمد  از  خریداری 

محرزگردیده است.

21- آقای ایمان هدایتی به شناسنامه شماره 290 و شماره ملی 3219931731 

صادره راور  فرزند داود در ششدانگ یک قطعه باغ پسته ای به مساحت  687۵ 

مترمربع پلاك شماره 3۵ فرعي مفروز از یک فرعی  از1898-اصلي واقع در 

راور اراضی خوش خوش آباد  بخش 18 كرمان خریداری از مالک رسمی احمد 

کرباسی راوری بلا واسطه محرزگردیده است.

22- آقای ایمان هدایتی به شناسنامه شماره 290 و شماره ملی 3219931731 

به مساحت   ای  باغ پسته  داود در ششدانگ یک قطعه  راور  فرزند  صادره 

1۵443 مترمربع پلاك شماره 36فرعي مفروز از یک فرعی  از1898-اصلي 

واقع در راور اراضی خوش خوش آباد  بخش 18 كرمان خریداری از مالک 

رسمی احمد کرباسی راوری بلا واسطه محرزگردیده است.

23-  آقای ایمان هدایتی به شناسنامه شماره 290 و شماره ملی 3219931731 

صادره راور  فرزند داود در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت  

361۵ مترمربع پلاك شماره 37 فرعي مفروز از یک فرعی  از1898-اصلي واقع 

در راور انتهای خیابان گلنار اراضی خوش خوش آباد  بخش 18 كرمان خریداری 

از مالک رسمی احمد کرباسی راوری بلا واسطه محرزگردیده است.

24-  آقای علی زراعت حرفه راوری به شناسنامه و شماره ملی 3210011001 

صادره راور  فرزند محمد در ششدانگ یک باب خانه به مساحت  26۵/۵0 

مترمربع پلاك شماره ۵86 فرعي مفروز از 8 فرعی  از1942-اصلي واقع در 

یاسمن بخش 18 كرمان خریداری  لاله فرعی  )ره( کوچه  امام  راور خیابان 

از مالکین رسمی محمد حسین کرباسی و احمد کرباسی مع الواسطه )فاقد 

بنچاق( محرزگردیده است.

ملی  به شناسنامه شماره 198و شماره  راوری  یزدی  پور  خانم سکینه   -2۵

32198194۵1 صادره راور فرزند هاشم در ششدانگ یک باب خانه به مساحت  

189/۵0 مترمربع پلاك شماره 600 فرعي مفروز از 8 فرعی  از1942-اصلي واقع 

در راور خیابان امام )ره( کوچه لاله فرعی یاسمن بخش 18 كرمان خریداری 

از مالکین رسمی محمد حسین کرباسی و احمد کرباسی مع الواسطه )فاقد 

بنچاق( محرزگردیده است.

26-آقای ادریس جعفری به شناسنامه شماره 269 و شماره ملی 2992870129 

صادره کرمان فرزند داود در ششدانگ یک باب خانه به مساحت  287 مترمربع 

پلاك شماره 81۵ فرعي مفروز از 1۵9 فرعی  از20۵7-اصلي واقع در راور خیابان 

معلم کوچه شماره 9 بخش 18 كرمان خریداری از مالکین رسمی عباس یزدان 

پناه و محمد رضا یزدان پناه مع الواسطه )فاقد بنچاق( محرزگردیده است.

تاریخ انتشار نوبت اول:  شنبه 1401/2/27 
مرتضی کاربخش راوری
تاریخ انتشار نوبت دوم: یکشنبه   1401/3/11 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک راور
شناسه آگهی: 1318802
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5سه شنبه  27   اردیبهشت ماه 1401 کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

پیشتر طی گفت گوهایی با حسین علیشاپور 
و رضا فکری به این مســئله پرداختیم که در 
برنامه های اســتعدادیابی تلویزیونی حضور 
شرکت کنندگان در بخش موسیقی بیشتر به 
حوزه خوانندگی محدود شده است که یکی از 
علت های اصلی این امر، ممنوعیت نمایش ساز 
در صدا و سیما ذکر شده بود و دیگر اینکه به دلیل 
نبود فرهنگ سازی مناسب، برای بسیاری از 

جوانان خوانندگی امری سهل به نظر می رسد.
در گفت وگویی هم که اخیــرا با بهادر صحت 
)خواننده( داشــتیم، او هم بر این باور بود که 
ممنوعیت نمایش ساز در صداوسیما موجب 
شــده که اگر فردی قصد شــرکت در حوزه 
موســیقی را در این برنامه ها داشته باشد تنها 
گزینه خوانندگی برای او باقی بماند و در نتیجه 
حضور نوازندگان حذف و تنها شرکت کنندگان 

در حوزه خوانندگی باقی می مانند.
صحت همچنین در ادامه گفت وگویش با ایسنا 
در پاسخ به این پرسش که اگر در این برنامه ها 
استعدادی کشف شود، مراقبت از آنها باید به چه 
صورت باشد؟ در ابتدا به این مسئله می پردازد 
که ممکن است برخی از این شرکت کنندگان 
با حضور در برنامه های استعدادیابی و البته برنده 
شدن ره چند ساله را یک شبه طی کنند و ممکن 

است طی نکنند.
ملاک و معیار حمایت از استعدادها؟

از ایــن هنرمنــد دربــاره نحــوه حمایت از 
اســتعدادهایی که در این برنامه ها شناسایی 
می شنوند می پرسیم. می گوید: بستگی دارد که 
استعداد را چگونه تعریف می کنیم و آیا خواننده و 
هنرمند موسیقی را از هم تفکیک می کنیم یا نه؟

او ادامه می دهد: گاهی فرد تنها خواننده است؛ 
یعنی صدای خوش جنســی دارد، فواصل را 
درســت می خواند، ریتم را به درستی رعایت 
می کند و ... که با این نوع خواننده ها به مراتب 
در بازار موسیقی رو به رو هستیم و عمدتا هم 
هر کاری که به آنها پیشــنهاد داده می شود، 
می خوانند و معیار و سلیقه خاصی در آثاری که 
با حضور آنها تولید می شود، به چشم نمی خورد.

گفته های بازیگر قدیمی سینما از 
احوالش در بیمارستان

رضا صفایی پور که به بیماری 
پارکینسون مبتلا شده، در 

بیمارستان بستری است

صفایی پور که زمانی »بدمن« سینمای 
ایران بود، چند سالی است که خانه نشین 
شــده و به ندرت در فیلمی بازی کرده 
اســت. او دو ســال قبل در گفت وگویی 
با ایســنا، گفته بود که آرتــروز گردن 
دارد و گاهــی خســته می شــود و درد 
اذیت کننده ای را تحمل می کند اما خدا 
را شاکر بود که می تواند راه برود و گاهی 
هم ورزش کند. او در دوران کرونا بیشتر 
در خانه می ماند ولی مدتی اســت که به 
پارکیسنون مبتلا شده و براثر مشکلاتی 
از روز گذشته در بیمارستان یاس تهران 

بستری شده است.
ایــن بازیگــر در گفت وگویــی کوتاه و 
با کمی ســختی در صحبــت کردن به 
ایســنا می گوید: قدرت تکلمم ضعیف 
شــده و دیروز که در موسسه هنرمندان 
پیشکســوت بودم حالم بد شد و مشکل 
پیدا کردم و دوستان در آنجا با آمبولانس 

مرا به بیمارستان آوردند.
او در مصاحبه  دو ســال قبلش با ایسنا 
به حرمتی  که بــرای کارش در تمام این 
سال ها قائل بوده تاکید کرده بود و وقتی 
حرف به دوری اش از سینما و پشیمانی 
از کار در این عرصه شــده بود، می گفت:  
احساس می کنم اگر کار دیگری را ادامه 
می دادم، شرایطم مناسب تر بود. من قبل 
از بازیگری اولین کاری که دوست داشتم، 
چتربازی بود. خیلی علاقه مند بودم. تمام 
امتحان هایــش را هم قبول شــدم ولی 
فقط بخاطر صاف بــودن کف پایم قبول 
نشدم. لباس مخصوص این کار را هم در 
سینما خیلی پوشیدم. از زمانی که وارد 
سینما شدم تا به الان، سعی کرده ام کار 
خوب انجام دهــم و کارهایم فقط الهی 
به امید تو نباشد، یعنی برای همه آن ها 
زحمت کشیده ام؛ مثلا سکانسی از فیلم  
»خط آتش« یادم می آید که در سرمای 
زمستان درِ هلی کوپتر در حال پرواز باز 
بود و ما باید با آن شرایط فیلمبرداری را 
انجام می دادیم. تحمل همه آن سختی ها 

بخاطر علاقه بود نه پول. 
رضــا صفایی پور معروف بــه »طوفان« 
متولد ســال ۱328 در تهران اســت. او 
فارغ التحصیل دیپلم رشــته ادبی است 
و  فعالیت خود را با کشتی کج شروع کرد 
و بعد از چند مقــام قهرمانی در ورزش، 
وارد سینما شد و با نام طوفان به شهرت 

رسید.

هیچ یک از دوستان مارین ون هولک تعجب نکردند که دوست 
جوان شان راهی ایران شده. آنان می دانستند که او چقدر 

ماجراجوست.
مارین ون هولک، هنرمند جوانی از هلند است که در لندن درس 
بازیگری خوانده ولی حالا شاید بیشتر از کشور خودش در تئاتر 

ایران شناخته شده باشد.
او هشت سالی است که در ایران زندگی می کند، در چندین نمایش، 
فیلم سینمایی و سریال شبکه نمایش خانگی بازی کرده است. چند 
نمایش را به عنوان کارگردان روی صحنه برده و کارگاه آموزشی 

بازیگری هم برپا کرده است.
مارین ون هولک همسر آروند دشت آرای، کارگردان تئاتر و 
سرپرست گروه هنرهای اجرایی ویرگول است. او با وجود دو فرزند 
کوچک، اما پرکار و فعال است و به تازگی اجرای تازه ترین نمایش 
خود را با عنوان »موضوع چیه« در تماشاخانه ایرانشهر به پایان برده 
است. به انگیزه اجرای این نمایش با این بازیگر و کارگردان گفتگو 
کردیم اما این نمایش فقط یک بهانه بود و بیشتر درباره فعالیت 
هنری در ایران، تفاوت تماشاگران تئاتر ایران و اروپا و جاذبه های 
شرق سخن گفتیم. ون هولک در 8 سالی که در ایران زندگی کرده، 
طوری به زبان فارسی مسلط شده که  به راحتی از عهده بازی در 
نقش هایش برمی آید. همچنانکه گفتگوی او با ایسنا هم بدون حضور 
مترجم انجام شد. او فارسی را با لهجه شیرینی صحبت می کند و 
همه پرسش ها را با لبخند پاسخ می دهد و البته هنوز به ترافیک 

تهران عادت نکرده است!
مارین ون هولک در لندن درس بازیگری خوانده و به مدت 4 سال 
هم در این شهر زندگی کرده است. او به عنوان نویسنده، بازیگر و 
کارگردان در انگلیس، هلند، آلمان در پروژه های نمایشی، سینمایی 
و تلویزیونی کار کرده است. بعدتر یک کمپانی تئاتری راه اندازی 
کرده که بیشتر بر تئاتر تعاملی یا اینتراکتیو تمرکز داشته و در ایران 

هم همین سبک و سیاق را ادامه داده است.

حکایت دختر ماجراجوی هلندی در ایران
مارین ون هولک در نمایش موضوع چیه؟

نگاهی به برخورد برنامه های 
استعدادیابی با موسیقی
از صداهایی که 

احساسات را قلقلک 
می دهند راحت نگذرید

به گزارش ایسنا، استاد سید عبدالله فاطمی نیا متولد ۱325 در 
تبریز، خطیب، استاد اخلاق، صاحب نظر در زمینه تاریخ اسلامی 
و کتابشناس و همچنین چهره شناخته شده ای برای مخاطبان از 

طریق سخنرانی در منابر و برنامه های صداوسیما بود.
خبر درگذشت این عالم ربانی از طریق صفحه اینستاگرام ایشان 

اعلام شده است.
مرحوم فاطمی نیا چندی بود که به دلیل کسالت در بستر بیماری 

به سر می برد.

آیت الله فاطمی نیا دعوت حق را لبیک گفت
آیت الله فاطمی نیا، استاد اخلاق به 

ملکوت اعلی پیوست.

آیـا می دانیـد در سـال چـه تعـداد خانـواده بـه خاطـر 
»گنج« از هم می پاشـد و یا در نزاع های زاییده سـوءظنِ 
خیانت بـه یکدیگـر، بـه خاطـر گنج چنـد نفر بـه قتل 
می رسـند؟ رؤیای گنـج، روح و روان ما را تسـخیر کرده، 
جالب این کـه در باغ و خانـه پدربزرگ همه مـردم ایران 
گنج بزرگی نهفته است! در این آشـفته بازار، نمایندگان 
و مسـؤولان نیـز هـر روز مراجعه کننده برای تسـهیل و 

اخـذ مجوز اسـتخراج گنـج دارند...
بـه گزارش ایسـنا، ایـن مطالـب بخشـی از نوشـتار 
علی اصغـر نـوروزی  ـ دکتـرای باستان شناسـی و عضو 
هیـأت علمـی پژوهشـکده باستان شناسـی کشـور ـ  
خطاب بـه نمایندگان مجلس شـورای اسـلامی اسـت، 
درحالی کـه تعـدادی از ایـن نماینـدگان، طرحـی را بـا 
عنـوان »اسـتفاده بهینـه از اشـیاء باسـتانی و گنج هـا« 
ارائـه کرده اند. نـوروزی بـا آسیب شناسـی »گنج یابی« 
از منظـر دیگـری به این طـرح پرداختـه اسـت. رویکرد 
نمایندگان مجلس بـه میـراث فرهنگی بـه مثابه گنج، 
انتقاد بسـیاری از باستان شناسـان و کارشناسان میراث 

فرهنگـی را برانگیخته اسـت.
این باستان شـناس در یادداشـتی کـه در اختیار ایسـنا 
قرار داده، نوشـته است: »چندی اسـت واژه »گنج« نقل 
تمام محافل شـده اسـت و کمتر کسـی را می بینید که 
دسـتی بر ایـن آتـش نداشـته نباشـد، از طبقـات مرفه 
مالی تـا طبقـات فرهیخته علمـی گرفته تا روسـتاییان 
کم بضاعـت و چوپانـان و عشـایر دورافتـاده کشـور. 
اگـر ایـن روزهـا بـرای طبیعت گـردی و کوه گـردی 
و کویرنـوردی... بـه مناطـق مختلـف کشـور مراجعـه 
کنیـد همـه مـردم محلـی اول شـما را جوینـده گنـج 
می پندارنـد و سـوالاتی در این بـاره از شـما می پرسـند. 
گروهـی نیز آگاهانـه با ارائـه انـواع خدمـات گنج یابی از 
احضـار ارواح و طلسم شـکنی گرفته تـا اجـاره و فروش 
فلزیاب های مدرن و بازدید و کارشناسـی محـل، به نان 

و نـوا رسـیده اند.
حجم محتوای تولیدشـده توسـط این اشـخاص فضای 
مجـازی را بلعیـده اسـت و هر صفحـه و پیج را که شـما 
بـاز می کنیـد تبلیغـات گنج یابـی بمبارانتـان می کند. 
بسـیار بایـد حرفـه ای و متخصـص باشـید تـا اطلاعات 
علمـی و درسـتی را از اطلاعـات غلـطِ بارگذاری شـده 
در خصـوص آثار باسـتانی کشـور از هـم باز بشناسـید. 
در ایـن آشـفته بازار، نماینـدگان و مسـؤولان نیـز 
هـر روز مراجعه کننـده بـرای تسـهیل و اخـذ مجـوز 
اسـتخراج گنـج دارنـد و طبعـاً بعضـی از مراجعـان از 
پشـتوانه و حمایت های سیاسـی و مالی نیز بهره خوبی 
دارنـد. در ایـن فضـای غبارآلـود چـه بسـیار کارکنان و 
دسـت اندرکاران میراث فرهنگی نیز متاسـفانه تسـلیم 

ایـن فضـا شـده اند. مخلـص کلام، گنج یابـی فقط یک 
سـر نـدارد و تبدیل بـه یک بیمـاری ملی شـده اسـت. 
وگرنه اگر محوطه های باسـتانی را گنـج بدانیم که همه 
در راسـتای توسعه جهانگردی گنج محسـوب می شود، 
)ایـن محوطه هـا( در انحصـار دولـت و نظـام هسـتند 
و دسـتگاه متولـی بایـد بـرای نـوع بهره بـرداری از آثـار 
باستانی تصمیم بگیرد و سیاسـت گذاری کند. هر کس 
در ایـن حوزه دلسـوزی دارد بایـد به وزارتخانـه مربوطه 
کمـک کنـد. می خواسـتم به عنـوان یـک کارشـناس 
باستان شـناس جوابیـه علمـی و بـا ارجـاع و  مسـتدل 
برای طراحـان قانونِ قانونـی کردن بی قانونـیِ گنج یابی 
بنویسـم، اما با خود اندیشـیدم ایشـان عالمانه و عامدانه 
چنیـن طرحـی را نوشـته اند و در زمانـی هوشـمندانه 
به مجلـس محتـرم ارائـه کرده انـد. طراحـان اصلی که 
امید داشـتند  تا در میان اخبـار واریز یارانه هـا و غوغای 
آن، بی سـر و صدا ایـن پیشـنهاد را مصوب کننـد، باری 

سـخنی با ایشـان نـدارم.
اکنون بسـیار خودمانی و کوتـاه بـرای نمایندگانی که با 

این پیشـنهاد مواجه هسـتند، صحبت می کنم:
نمایندگان عزیز مردم غیور ایران،

نخسـت این که، چگونه اسـت کـه گنج هـای میلیاردی 
در کورسـوی فانوس هـای حفـاران غیرمجـاز و در دل 
شـب های تـار و در فضاهـای پـر رعـب و وحشـت رخ 
می نماینـد و کمتـر بـه دسـت باستان شناسـان متبحر 
دارای مجـوز کـه در روز روشـن کاوش می کننـد، 
می افتنـد؟ ایـن حقیـر قریـب سـی سـال در کسـوت 
شـاگردی تـا اسـتادی ابتـدا بـه عنـوان عضـو تیم های 
کاوش و سـپس بـه عنـوان سرپرسـت کاوش بـا مجوز 
میـراث فرهنگـی در ده هـا کاوش باستان شناسـی 
مشارکت داشـته ام و به رغم اطلاعات ارزشمند به دست 
آمـده در این کاوش ها به شـرافتم که تا کنـون رنگ طلا 
را در ایـن کاوش هـا ندیـده ام، امـا مدعیان گنـج آدرس 
صدها کیلـو طـلا و جواهـر را دارنـد و جالـب این که در 
بـاغ  و خانـه پدربـزرگ همه مـردم ایـران گنـج بزرگی 

نهفته اسـت!
سـوال دوم، چگونـه ممکـن اسـت همـه یابنـدگان 
گنج هـای میلیـاردی به صـورت خارق العـاده ای نامرئی 
باشـند  و هیچ کـدام تصادفـاً نیز بـه دام قانـون نیفتند؟
چگونـه اسـت کـه تمـام باستان شناسـان فقیرتریـن 
اقشـار هسـتند و چگونه اسـت که لیدرهای این جریان 

هیچ کـدام باستان شـناس  نیسـتند!
به جـرأت صدها پرونـده کاوش غیرمجاز را کارشناسـی 
کـرده ام و جـز جعـل و کلاه بـرداری ندیـده ام. تنهـا آثار 
اصـل و تاریخـی در ایـن پرونده هـا معـدود سـکه های 
اصـل )طعمـه( در میـان هـزاران سـکه تقلبی اسـت یا 

سـفال های معمـولاً سـاده و پرتعـداد، والسـلام.
سـوم، بسـیاری از فیلم هایی را که در شـبکه مجازی در 
راهروها و زیرزمین هـای تاریک تهیه شـده اند دیده ام یا 
همه ساختگی هسـتند و یا آثاری از مناطق و کشورهای 
همجوار را بـه جای گنج فلان روسـتا جا زده انـد یا عمداً 
با مقاصد خـاص در خرابه ها و بناهای تاریخی بی شـمار 

کشور  تهیه شـده اند.
پس بحـث جدی ایـن پـروژه قانون منـد کـردن قاچاق 
اموال تاریخی اسـت که اغلب متعلقـات بناهای تاریخی 
و اشـیائی اسـت که اتفاقـاً به صـورت تصادفـی در نقاط 
گمنامی کشـف شـده اند. توهم گنج بـه مـرور در درون 
شـخص به یـک بیمـاری مالیخولیایی تبدیل می شـود 
و از این روسـت که تبعـات گنج یابی در بیشـتر شـهرها 
و روسـتاهای کشـور بـه یـک آسـیب شـدید اجتماعی 
مبدل شده اسـت، کلاه برداری، جعل و سرکیسه کردن 
مـردم سـاده دل توسـط اشـخاص شـیاد و کلاه بـردار با 
سوءاستفاده از وسوسـه ثروت بادآورده و گنج، متأسفانه 
همه گیر شـده است. متاسـفانه کمتر کسـی را می یابید 
که در گوشـیِ تلفن همراهش تصاویری از این گنج های 
خیالی نداشـته باشـد. رؤیای گنج همـواره در فرهنگ و 
اسـاطیر و ادبیات ما روح و روان ما را تسـخیر کرده است.

از طـرف دیگـر، مغزهـای متفکـر ایـن جریـان معمولا 
مخفـی هسـتند، یـا در کسـوت افـراد ثروتمنـد و 
سـاده اندیش جامعـه را هـدف قـرار می دهند و یـا خود 
جماعتـی پولـدار و ماجراجو هسـتند که طمـع گنج در 
سـر دارند و یا بـه قول خودشـان عشـق چالـش و خطر 
هسـتند و خود را همزاد کاراکترهای فیلم هـای ایندیانا 

جونـزی می پندارنـد!
آیا می دانید در سـال چه تعـداد خانواده بـه خاطر  گنج 
از هم می پاشد؟ متاسـفانه تعداد کثیری نیز در حفره ها 
و تونل های وحشـتناک خودشـان یا در نزاع های زاییده 
سـوءظن خیانـت به یکدیگـر به قتـل می رسـند! هرگز 
فرامـوش نمی کنم فرجام شـوم شـخصی را کـه در نزاع 
بر سـر بیسـت سـکه مسـین که هر کدام بیسـت و پنج 
هزار تومـان قیمت گذاری شـده بـود، به قتل رسـیده و 

سوزانده شـده بود...
 تشـکیلات میراث فرهنگـی با تابـو کردن گنـج، کم تر 
رودررو با مـردم در این بـاره صحبت کرده اسـت و در امر 
آگاهی رسـانی و جلب مشـارکت غفلت بسـیاری شـده 
اسـت. از ایـن رو بسـیار مشـتاقم کـه محل هـای مـورد 
مناقشـه و معـروف شـده گروه هـای گنج یـاب را کـه با 
جسـارت از طـرف ایشـان سال هاسـت وزارت میـراث 
فرهنگـی را تحت فشـار قـرار داده اند و منتظـر دریافت 
مجـوز کاوش هسـتند، به صـورت رسـمی و بـا نظـارت 
میراث فرهنگی و مـردم و نهادهـای حاکمیتی، حفاری 
و فیلم بـرداری و از رسـانه ملـی بـرای آگاهـی بخشـی 

عمومـی، پخـش کنیم.
 در پایـان بایـد گفـت کـه طراحـان ایـن درخواسـت 
می توانسـتند خواهان تقویـت وزارت میـراث فرهنگی 
و اسـتخدام صدها فارغ التحصیل مرتبط در تشـکیلات 
میـراث فرهنگـی شـوند و کار را بـه کاردان بسـپارند. 
متاسـفانه ایشـان نمی داننـد در چـارت سـازمانی 
بسـیاری از ادارات کل اسـتانی تنهـا یـک کارشـناس 

باستان شناسـی گنجانـده شـده اسـت.

خطابه ای قابل تأمل به نمایندگان مجلس درباره »گنج«
سنا

: ای
س

عک

هفتـاد و پنجمیـن جشـنواره فیلـم کـن 
از فـردا 2۷ اردیبهشـت )۱۷ مـی( کلیـد 
می خـورد و تـا ۷ خـرداد )28 مـی( در 
جنـوب فرانسـه ادامـه خواهـد داشـت و 
میزبـان سـینماگران منتخـب از سراسـر 
جهـان و چهار هزار نفـر از اهالی رسـانه از 

۷5 کشـور خواهـد بـود. 
 به گزارش ایسـنا، در زیـر نگاهی خواهیم 
داشـت به مهم ترین رویدادهـای هفتاد و 

پنجمین دوره جشـنواره کن: 
دوره  ایـن  شـاخص  ویژگـی  شـاید 
چشـمگیر  کاهـش  کـن  جشـنواره 
پروتکل هـای بهداشـتی در مقایسـه بـا 
در  سـینمایی  جشـنواره های  سـایر 
بیـش از دو سـال اخیـر اسـت. مسـئولان 
برگـزاری جشـنواره فیلـم کـن 2۰22 
تصمیـم گرفتنـد دوره 2۰22 را بـدون 
نیاز به تسـت گرفتن از شـرکت کنندگان 
و عـدم اجبـار اسـتفاده از ماسـک برگزار 
کننـد و بنابرایـن میهمانـان جشـنواره 
نیـز دیگـر نیـازی بـه نشـان دان گواهـی 
واکسیناسـیون بـا نتیجـه آزمایـش کرونا 
بـرای شـرکت در ایـن جشـنواره ندارند و 
اسـتفاده از ماسـک در فضاهـای داخلـی 
اجبـاری نخواهد بـود اما به شـدت توصیه 

. د می شـو
پوسـتر هفتـاد و پنجمین دورۀ جشـنواره 
لهـام از صحنـۀ  فیلـم کـن 2۰22 بـا ا
معروفـی از فیلـم »نمایـش ترومـن« 
)Truman Show( بـه کارگردانـی 
»پیتـر ویـر« در سـال ۱۹۹8 کـه در آن 
شـخصیت ترومـن بـا بـازی جیـم کـری 
در حـال بـالا رفتـن از پلـه هـا بـه سـوی 
آسـمان و لمـس کـردن ابرهـا بـه تصویر 

کشـیده اسـت، طراحـی شـده اسـت. 
جشـنواره فیلـم کـن بـا انتشـار پوسـتر 
ایـن دوره خـود، ایـن رویـداد سـینمایی 
را »جشـنی شـاعرانه در جسـتجوی بـی 
نظیـر بـرای آزادی بیـان« دانسـته و آن 

را »سـفری صعـودی بـرای اندیشـیدن 
بـه گذشـته و نویدبخـش حیاتـی نـو«، 
توصیـف کـرده اسـت و افـزوده درسـت 
همانطـور کـه انگشـت هـای شـخصیت 
فرامـوش نشـدنی »ترومـن« بـا نقـش 
آفرینـی »جیـم کـری«، افـق را لمـس 
مـی کننـد، ایـن جشـنواره نیـز طبیعـت 
افراطـی جهـان کنونـی و نگرانـی هـا از 
بحـران اقلیمی، فجایع انسـانی و درگیری 
هـای مسـلحانه را در نظـر می گیـرد تا به 

درکـی دوبـاره از جهـان برسـد. 
کارگـردان  ناویسـوس«  آزا »میشـل 
فرانسـوی کـه بیشـتر بـرای سـاخت 
فیلـم برنـده اسـکار »هنرمند« شـناخته 
می شـود، امسـال بـا فیلـم جدیـدش 
آغازگر هفتـاد و پنجمین جشـنواره فیلم 
کن خواهـد بـود. نـام ایـن فیلـم در ابتدا 
 »Z« عنوان شـده اما از آنجایـی که »Z«
بـه عنـوان نمـاد حمایـت از روسـیه در 
جنـگ علیـه اوکراین اسـتفاده می شـود، 
نـام ایـن فیلـم بـه »کات آخـر« تغییـر 
یافت. فیلم سـینمایی »کات آخر« نسخه 
فرانسـوی زبـان و بازسـازی فیلـم ژاپنـی 
 »One Cut Of The Dead«
سـاخته »شـینیچیرو اوئـدا« در سـال 
2۰۱۷ اسـت، کـه در آن بازیگرانـی چون 
»برنیـس بـژو«، »فینیـگان اولدفیلـد«، 
»ژان پاسکال زادی«، »لیز سالم« و »لوانا 

باجرامـی« ایفـای نقـش کرده انـد. 
فیلـم فارسـی زبان »عنکبـوت مقـدس« 
سـاخته علی عباسـی کارگـردان ایرانی -
دانمارکـی نیـز یکـی از فیلم هـای بخـش 
اصلـی جشـنواره اسـت که بـا بـازی زهرا 
امیرابراهیمـی روایتگـر داسـتانی دربـاره 
قاتـل زنجیـره ای در یکـی از شـهرهای 
ایـران اسـت.  فیلـم ۱۶5 دقیقـه ای 
»بـرادران لیـلا« دربـاره شـخصیتی بـه 
نام لیلا بـا بـازی ترانه علیدوسـتی اسـت 
کـه در 4۰ سـالگی تمـام زندگـی خـود 

را صـرف مراقبـت از پـدر و مـادر و چهـار 
بـرادرش کـرده و در کشـوری کـه درگیر 
تحریم هـای اقتصـادی بین المللی اسـت، 
خانـواده اش زیـر بـار سـنگین بدهـی  و 
مشـکلات مالـی اسـت امـا لیـلا تـلاش 
میی کنـد بـا راه انـدازی یـک تجـارت 
خانوادگـی آنهـا را از فقـر نجـات دهـد و 
نویـد محمـدزاده، سـعید پورصمیمـی، 
فرهـاد اصلانـی، پیمـان معـادی، محمـد 
علیمحمـدی، نیـره محمـدی و مهـدی 
حسـینی نیا بازیگـران ایـن فیلم هسـتند 
 »Wild Bunch« و کمپانی فرانسـوی
نیـز بخـش بین المللـی ایـن فیلـم بـر بر 

عهـده دارد.
اصغـر فرهـادی کـه از جملـه چهره هـای 
مـورد وثـوق جشـنواره کـن امسـال یکـی 
از داوران بخـش مسـابقه اصلـی در کنـار 
»وینسـنت لینـدون«، »ربـکا هـال«، 
»دیپیکا پادوکونـه«، »یاسـمینه ترینکا«، 
»لاج لـی«، »جـف نیکولـز« و »یواخیـم 
تریـه« خواهد بـود کـه 2۱ فیلـم ان بخش 
را داوری خواهند کرد و مسـئولیت انتخاب 
برنـده نخـل طـلای بهتریـن فیلـم، جایزه 
بـزرگ هیـات داوران، جایـزه ویـژه هیـات 
داوران و جوایـز بهتریـن کارگردانـی، 
فیلم نامه و بازیگـر مرد و زن جشـنواره را بر 
عهده دارنـد. اصغر فرهادی سـال گذشـته 
با فیلـم  »قهرمـان« موفق به کسـب جایزه 
بزرگ هیات داوران از این جشـنواره شـده 
بود. دیگر فیلـم ایرانی حاضر در جشـنواره 
کـن امسـال، »تصـور« اولین سـاخته علی 
بهـراد اسـت که بـه عنـوان یکـی از ۷ فیلم 
بلنـد در بخـش مسـابقه هفتـه منتقدیـن 
جشـنواره کن به نمایش گذاشـته می شود 
و نخسـتین تجربه حضـور سـینمای ایران 
در بخش جنبی هفتـه منتقدیـن را در 2۰ 
سـال اخیـر رقـم می زنـد. لیـلا حاتمـی و 
مهـرداد صدیقیـان بازیگـران اصلـی ایـن 

فیلم هسـتند

همه چیز درباره جشنواره کن ۲۰۲۲

آگهی فقدان سند مالکیت 
شماره  به  چراغ  فرزند  دستوری   خاتون  طلی  خانم  اینکه  به  نظر 
شناسنامه 2260 صادره از رودبار جنوب مالک ششدانگ استناد مالکیت 

پلاکهای 
1۵07 فرعی از 440 اصلی به مساحت ۵0۵.9متر مربع 

1۵08 فرعی از 440 اصلی به مساحت 3۵1.7۵متر مربع 
1۵09 فرعی از 440اصلی به مساحت 3۵3.3۵متر مربع 
1۵10 فرعی از 440اصلی به مساحت 3۵1.8۵متر مربع 
1۵11 فرعی از 440 اصلی به مساحت 113.20متر مربع 
1۵12 فرعی از 440 اصلی به مساحت 41.80متر مربع 
1۵13 فرعی از 440اصلی به مساحت 43.80متر مربع 
1۵14 فرعی از 440 اصلی به مساحت 37.60متر مربع 

1۵1۵ فرعی از 440اصلی به مساحت 47 متر مربع 
1۵16 فرعی از 440اصلی به مساحت 33.90متر مربع 

برگ  دو  تسلیم   ضمن  تسلیم گردیده  و  صادر  زهکلوت  جنوب  رودبار  در  واقع 
استشهادیه محلی تصدیق امضاء شده اعلام نموده که سند مالکیت پلاک فوق مفقود  
گردیده و درخواست سند المثنی را نموده است. لذا باستناد تبصره یک اصلاحی ماده 
120 آیین نامه قانون ثبت مراتب یک  نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک فوق الذکر با وجود سند مالکیت نزد خود می باشد 
ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی به اداره ثبت شهرستان رودبار جنوب مراجعه 
و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید و الا 
پس از مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد گردید.محمد 

کردستانی –رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان رودبار جنوب –م الف :108

آگهی رای هیات قانون الحاق 
از  وحمایت  ساماندهی  قانون  به  موادی  الحاق  قانون  اجرای  در 
تولید عرضه مسکن بدینوسیله به اطلاع  میرساند  در اجرای این 

قانون  طبق بند 2 ماده 1 این قانون
- .مورد تقاضای طیبه داود پور  فرزند   سلیمان  به  شناسنامه 2      کد 
ملی  3071704۵18   صادره از سیرجان     مبنی بر صدور سند ششدانگ 
بلورد  در  واقع  اصلی      274 از   فرعی      3 پلاک   باغچه  خانه   یکباب  

سیرجان  بخش 39 کرمان     به  مساحت   1761/72 متر مربع  
7 ایین نامه اجرایی    صادر که برابر  رای هیات حل اختلاف  موضوع ماده 
اطلاع   به  بدینوسیله   و    صادر    سند   صدور  به  رای    الذکر  فوق  قانون 
یک  برای  /الصاق   یا  انتشار  تاریخ  از   روز   20 مدت  میرساند  ظرف  عموم 
وعملیات  نامبرده  تقاضای   به  چنانچه کسی  میگردد   منتشریاالصاق  نوبت 
اداره ثبت  اسناد سیرجان   به  را  کتبا  اعتراض خود  ثبتی   معترض است  
ثبت   بر  اعتراض   1 ماه دادخواست   تاریخ  تسلیم ظرف مدت  واز  تسلیم  
اداره ثبت  اسناد  به مرجع  صالح قضایی  تسلیم وگواهی  مربوطه  را به  
سیرجان  ارایه نمایند چنانچه  ظرف مدت 20 روز از انتشار  اگهی  اعتراض 
تنظیم   اعتراض گواهی  تاریخ  از  ماه   یک  مدت   ظرف  معترض  ویا  نرسد  
نام  به  مالکیت   ننماید  سند  ارایه  را  قضایی   مرجع  صالح  به  دادخواست 

میگردد وتسلیم  متقاضی  صادر 
 تاریخ انتشار / سه شنبه 1401/02/27
آرمان محمد 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک سیرجان
1317948 آگهی:  شناسه 

آگهی رای هیات قانون الحاق   
ساماندهی  قانون  به  موادی  الحاق  قانون  اجرای  در 
وحمایت از تولید عرضه مسکن بدینوسیله به اطلاع  
میرساند  در اجرای این قانون  طبق بند 2 ماده 1 این 

قانون .مورد تقاضای ورثه مرحوم  احمد نجف ابادی  به نامهای
1-علی نجف ابادی   فرزند  احمد به  شناسنامه 30602080۵0  کد 

ملی  30602080۵0  صادره از سیرجان
 2-زهرا نجف ابادی  فرزند غلام حسین  به شناسنامه 2  کد ملی 

30713260۵1 صادره از سیرجان)   مادر متوفی (
ملی  به شناسنامه 677 کد  اکبر  فرزند  ابادی  نجف    3-اصغر 
3070221946  صادره از سیرجان  کما فرض الله   مبنی بر صدور 
سند ششدانگ یکباب  خانه  پلاک  8823    فرعی از  ۵087    
اصلی واقع در نجف شهر سیرجان بخش 36 کرمان به مساحت  

3۵0/20مترمربع
 صادر که برابر  رای هیات حل اختلاف  موضوع ماده 7 ایین نامه 
اجرایی  قانون فوق الذکر رای   به صدور سند صادر   و   بدینوسیله  
به اطلاع  عموم میرساند  ظرف مدت 20 روز از  تاریخ انتشار یا /

الصاق  برای یک نوبت منتشریاالصاق میگردد  چنانچه کسی به 
تقاضای  نامبرده وعملیات ثبتی   معترض است  اعتراض خود 
را  کتبا به اداره ثبت  اسناد سیرجان  تسلیم  واز تاریخ  تسلیم 
ظرف مدت 1 ماه دادخواست  اعتراض  بر ثبت  به مرجع  صالح 
قضایی  تسلیم وگواهی  مربوطه  را به  اداره ثبت  اسناد سیرجان  
ارایه نمایند چنانچه  ظرف مدت 20 روز از انتشار  اگهی  اعتراض 
نرسد  ویا معترض ظرف مدت  یک ماه  از تاریخ اعتراض گواهی 
تنظیم  دادخواست به مرجع  صالح قضایی  را ارایه ننماید  سند 

مالکیت  به نام متقاضی  صادر وتسلیم میگردد
 تاریخ انتشار / سه شنبه 1401/02/27 
محمد آرمان پور - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 
سیرجان
شناسه آگهی: 1317946

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140160319012000130 هيات اول موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك سيرجان تصرفات 
مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي محمدمهدي حكيمي فرزند اكبر بشماره شناسنامه 100 صادره از سیرجان 
در يك باب خانه به مساحت 163مترمربع پلاك۵88 اصلي واقع در اباده بخش 36 کرمان خريداري از 
مالك رسمي آقاي محمد علییزدیانی )یزدی آباده (محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره 
تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/2/27
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1401/3/11
محمد آرمان پور
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1319006

اگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 ائین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
وساختمان های فاقد سند رسمی

برابر راي شماره 140160319012000027 هيات اول موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك سيرجان تصرفات 
مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي جواد جوان لري فرزند عيسي بشماره شناسنامه 46 صادره از در يك باب 
خانه به مساحت 18/24۵ مترمربع پلاك 988 اصلي واقع در ابتدای جاده حجت آباد بلوار شهید سلیمانی 
بخش 36 کرمان خريداري از مالك رسمي آقاي احمد شباهتی محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول :1401/2/27
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/3/11
محمد ارمان پور
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک سیرجان
شناسه آگهی: 1318999

آگهی تحدید حدود اختصاصی
 چون ششدانگ یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن 
دارای پلاک 1۵48 فرعی از 497 - اصلی مفروز و مجزی شده 

از پلاک 2 فرعی از 497- اصلی
به مساحت 318 متر مربع واقع در شهرک امام رضا قلعه گنج قطعه چهار 

بخش 46 کرمان باستناد رای شماره 140060319002003311 -1400.9.29
هیات مستقر در ثبت کهنوج در مالکیت خانم طیبه بخرد فرزند حاتم قرار 
گرفته و آگهی نوبتی قانون ثبت اسناد چاپ و منتشر و در موعد مقرر مورد 
واخواهی قرار نگرفته و نیاز به تحدید حدود دارد. لذا حسب درخواست کتبی 

مالک مورخه1401.2.20
اگهی تحدید حدود آن باستناد تبصره ماده 13 قانون مزبور منتشر و عمليات 

تحدیدی آن از ساعت 8 صبح روز سه شنبه مورخ1401.3.17
در محل شروع و بعمل خواهد آمد. لذا به مالکین و مجاورین رقبه فوق اخطار 
میگردد که در موعد مقرر در محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه 
مجاورین عمليات تحدیدی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین 
بر حدود و حقوق ارتفاقی ان اعتراض داشته باشد طبق ماده 20 قانون ثبت و 

ماده 86 اصلاحی پس از تنظیم صورتجلسه تحدیدی اعتراض
خود را کتبا به این اداره اعلام و ظرف مدت 30 روز دادخواست به مراجع 
ذیصلاح قضایی تقدیم نماید و گواهی دادخواست مربوطه را به این اداره ارائه 
نماید. پس از گذشت مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.

علی رحمانی خالصی
ئیس اداره ثبت اسناد کهنوج .از طرف هوشنگ سالاری
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سه شنبه 27 اردیبهشت ماه 1401

ســرمربی تیم ملی هندبال مردان گفت: از 
اینکه در ایران هســتم و هدایت تیم ملی 

هندبال را برعهده دارم خوشحالم.
بــه گــزارش ایســنا، وســلین وویوویچ 
مونته نگرویــی که بــا عقد قــراردادی از 
اســفند ۱4۰۰ هدایت تیم ملــی هندبال 
مردان ایران را به عهده گرفت در نشســت 
خبری خود اظهار کرد: متوجه شدم چقدر 
خبرنگارها به هندبال علاقه مند هســتند. 
واقعا خوشــحالم که در ایران هســتم. از 
فدراســیون و هیات اجرایی فدراســیون 
تشــکر می کنم. به هر حال با وجود اینکه 
یک مربی حرفه ای هســتم با آن ذهنیت 
وارد ایران نشدم و با رابطه احساسی وارد 
شــدم. فردی هســتم که وقتی احساس 
خوبی از فــرد متقابل می گیــرم می توانم 
این حس محبت را به طرف مقابلم منتقل 

کنم.
وویوویچ در پاسخ به این  سوال که هندبال 
ایران را در چــه جایگاهــی می بیند و چه 
انتظاری از هندبال ایران دارد افزود: نکته 
اول این است که زمان کمی در ایران بودم 
که بخواهم واقعیت هندبال ایران را بگویم. 
در اولین ورودم از اصفهــان دیدن کردم 
حالا هم امکانــات تهران را دیــدم. ایران 
امکانات خوبــی دارد. یکــی از بزرگترین 
مزایای هندبال ایران این اســت که رئیس 
فدراســیون با انگیزه اســت و به هندبال 
علاقه مند است. با هوشــی که داشته یک 
قدم فراتر برداشت و من را انتخاب کرد که 

مزیت بزرگی است.
او گفت: متاســفانه بازی های آسیایی لغو 
شد و برای کشورهای اســلامی هم برنامه 
مشــخصی نداریم. باید به یــک تورنمنت 
برویم تا در موردش بگویم و اینکه جایگاه 
هندبال ایران کجاســت. از گروه اول اردو 
رضایت دارم و گروه دوم هــم امروز وارد 

اردو شدند. بعد می توانم ارزیابی کنم.
وویوویچ در مورد اینکه توقعی فدراسیون 
هندبال ایــران از او چیســت، گفت: واقعا 
تنها قولی که از من خواســته اند این بوده 
که با تمام توان کار کنم. رزومه ام همه چیز 
را می گوید که می توانم کار مثبتی را برای 
تیم ها انجــام دهم. در مســابقات هانگژو 
قرار بود برای بهترین شــدن بجنگیم اما با 
شرایط فعلی تنها هدف ما قهرمانی جهان 
است. زمان زیادی تا آن مسابقات داریم و 
می خواهم برنامه خوبی برای آن داشــته 
باشــیم تا بتوانیم در آن  پیشــرفت کنیم. 
نمایش مــا در جهانی باید نشــان دهد که 

پیشرفت کرده ایم.
وسلین در ادامه در پاسخ به این سوال که 
زمانی که پیشــنهاد فدراســیون هندبال 
مطرح شد چه انگیزه ای داشتید که ایران 
را انتخــاب کردید، گفــت: اول خواهش 
می کنم عذرخواهی نکنیــد. خودم دیروز 
در ترافیک گیــر کردم و نیم ســاعت دیر 
به تمرین رســیدم. واقعــا خیلی در مورد 
ســوال تان از من پرســیده اند که انگیزه 
ات چیســت وقتی همه چیــز را برده ای؟ 
ولی من تا حــالا با ایران پیروزی کســب 
نکــرده ام و این تنهــا انگیزه من اســت. 
همیشه بین انتخابم میان دو تیم که اولی 
افتخارات زیــادی دارد و دومی که ندارد، 
دومی را انتخاب می کنم. چون اگر در اولی 
افتخاری کسب نکنی فاجعه است اما اگر با 
تیم دومی افتخار کسب کنی خیلی کارت 

دیده می شود.
او در خصــوص دســتیارانش در تیم ملی 
هندبــال ایران گفــت: ببینیــد بحث این 
نیســت که یک باره از آسمان آمده باشم و 
همه چیز را تغییر دهم. من خیلی می توانم 
از دستیارانم یاد بگیرم. کســی که بگوید 
دیگــر نیازی بــه یادگیری نــدارد خیلی 
بی عقلی اســت. من به آنهــا و آنها به من 
می آموزنــد. زمانی که من به دســتیارانم 
احتــرام بگذارم آنهــا هم به مــن احترام 

می گذارند. این رفتار متقابل است.
ســرمربی تیم هندبال ایــران در خصوص 
مشــکلات مربوط به حضــور لژیونرها در 
تیم ملی، تصریح کرد: من شــاید اطلاعات 

بیشتری از ســایر تیم ها دارم . در اسلوونی 
از 2۰ بازیکــن ۱8 نفــر لژیونــر بودنــد. 
اسپانیا، فرانسه و آلمان هم همین شرایط 
را دارنــد و ایران به نســبت آنهــا لژیونر 

کمتری دارد و حدود ۱5 نفر هستند.
وسلین گفت: من کار لژیونرها را رصد می 
کنم و بــا آنها در تماس هســتم و می دانم 
انگیزه بازی در تیم ملی و دفاع از نام کشور 
و پرچم خود را دارنــد. بازیکنی که با تمام 
وجود علاقه دارد برای کشورش بازی کند 
درهای تیم ملی را برای آنها باز می گذارم .

او گفت: من کاری به معیارهای سرمربیان 
قبلی نــدارم. همــه بازیکنان بــرای من 
یکسان هســتند و تقســیم بندی بازیکن 
لژیونر و داخلــی و یا جــوان و باتجربه را 
قبول ندارم. معیار مــن فقط بازیکن خوب 
و بد اســت. اگر ارزیابی کنم هر کسی جزو 

بازیکن خوب باشد در تیم ملی جا دارد.
او در پاسخ به این سوال که سبک و سیاق 
هندبــال ایران به کــدام کشــور اروپایی 
شــباهت دارد، گفت: تا جایی که می دانم 
به هیچ کدام شــباهت نــدارد و متفاوت 
اســت. در کل باید بگویم بر اســاس آنچه 
در لیگ دیــدم هندبال ایــران بازیکنان 
مســتعدی دارد. در بحث ســرعت و ریتم 
بازی، آمادگــی جســمانی و تکنیک ها و 
آرامش در حمله باید کار کرد تا پیشــرفت 

. کنیم
او در پاســخ بــه ایــن ســوال کــه چه 
خواسته هایی از فدراســیون دارید تا تیم 
را جهانــی کنید گفت: بــرای این موضوع 

کلیــدی ترین موضــوع، رابطــه خوب و 
تنگاتنگ بین رئیس فدراسیون و سرمربی 
است که برقرار است. شــرایط تمرینی که 
هست همیشــه می تواند بهتر شود. من به 
مشــکلات اقتصادی آگاهم و می دانم که 
کمیته ملــی المپیک باید به فدراســیون 
کمــک کنــد. هیــچ فدراســیونی آنقدر 
پیشــرفت نکرده اســت و معتقدم که باید 

حمایت ها باشد.
وســلین در خصوص اینکه پیــش از این 
در تیم ملی ایران شــاهد مشــکلاتی بین 
بازیکنان و دســتیاران مربی بودیم، گفت: 
اطلاعی از این موضوع ندارم و توجهی هم 
به این موضوعات ندارم و اهمیتی ندارد که 
بین سرمربی دســتیارانش و لژیونرها چه 
گذشته اســت. ما و تیم ملی همه خانواده 
هســتیم که در قالب یک تیم هستیم. من 
پدر این خانــواده هســتم و وظیفه دارم 
منصف باشــم. اعضا هم باید بدانند حرف 
آخر را در خانواده پدر مــی زند و من این 

شیوه را اجرا می کنم .
ســرمربی تیــم هندبــال کشــورمان در 
خصوص اینکه قــد بازیکنان مــا در لیگ 
کوتاه اســت، گفت؛ از یک زمانــی به بعد 
هندبال به ســمت فیزیکی شدن، بازیکن 
قــوی جثــه و بلند قــد پیش رفــت ولی 
کشــورهایی مثل پرتغال هلند و ایســلند 
بازیکنــان بلند قــد و قوی ندارند. شــاید 
برتری فیزیکی و جثه و قدرت بازیکن مهم 
باشد ولی در مقابل ما بازیکنان تکنیکی و 

باهوش را داریم

یک بام و دو هوای عزیزی خادم!وویوویچ: از اینکه در ایرانم خوشحالم
محرومیت 2 ســاله عزیزی خادم از هرگونه فعالیت  فوتبالی از 
ســوی کمیته اخلاق، اعتراض او را به دنبال داشته و گویا او 
اعتنایی به این حکم ندارد. محرومیتی که البته دستور جلسه 
آتی مجمع این فدراسیون را هم تحت الشعاع قرار داده است.

به گزارش ایســنا، در حین برگزاری جلســه هیات رئیســه 
فدراســیون فوتبــال، عزیزی خــادم کــه روزگاری خودش 
ریاست این جلسات را برعهده داشــت، با حکم کمیته اخلاق 
فدراســیون فوتبال و به علت احراز برخی تخلفات به مدت 2 
ســال از هرگونه فعالیت در حوزه فوتبال، فوتســال و فوتبال 
ساحلی محروم شد تا اوضاع برای او که امیدوار بود در مجمع 
۱۰ خرداد بتواند بعد از ماه ها عــزل موقت بار دیگر به صندلی 

ریاست برگردد، سخت تر از قبل شود.
بعد از این حکــم محرومیت، دســتور جلســه مجمع آینده 
فدراسیون فوتبال هم تحت الشعاع قرار گرفته است، جلسه ای 
که مهم ترین موضوع آن رسیدگی به عزل موقت عزیزی خادم 
بود و اعضا مجمع باید درباره مانــدن یا رفتن او تصمیم گیری 
می کردند، اکنون در صورت برگزاری این مجمع، رای گیری 

درباره عزل دائم عزیزی خادم در دستور کار نخواهد بود.
از قرار معلوم، عزیزی خادم بعد از انتشار رای کمیته اخلاق و 
اطمینان از حکم محرومیتــش، آن را غیرقانونی می داند و در 
نتیجه به هر قیمتی قصد حضــور در مجمع را دارد، موضوعی 
که با دیدگاه ها و رفتارهای ســابق او نســبت به آرا و جایگاه 

کمیته اخلاق در تضاد آشکار است.
عزیزی خادم به کمیته اخلاق اعتقاد دارد؟

رئیس معزول و محروم فدراســیون فوتبال که پیش از صدور 
حکم کمیته اخلاق در جلسه رســمی این کمیته حاضر شده 
حتما وجاهت قانونی این کمیته را پذیرفته اســت، سوال این 
اســت که اکنون او چگونه جایگاه و احکام ایــن کمیته را زیر 
ســوال می برد؟ قطعا اگر او به این کمیته و جایــگاه آن باور 

نداشت نباید در جلسه رسیدگی آن نیز شرکت می کرد.
 او حتی بعــد از حضور در جلســه رســیدگی کمیته اخلاق 
در مصاحبــه ای مفصل، به جزییات این جلســه پرداخت و از 
کمیته اخلاق درخواســت کرده بود که حکــم این پرونده را 
بعد از برگزاری مجمع عمومی صــادر و اعلام کند. موضوعی 
که مجددا مهر تاییــدی بر اعتقاد او بر ماهیــت و جایگاه این 
کمیته اســت. حال چگونه با انتشــار رای، نظــر و دیگاهش 

برگشته است؟
به نظر می رســد، عزیزی خادم هم مانند تمــام متهمانی که 
قبل از صدور رای به نهاد صادر کننده رای اعتقاد دارند و بعد 
از صدور محکومیت اعتقاد خود را از دســت می دهند، تبدیل 
شده و بر این اساس جملات متناقضی را درباره کمیته اخلاق 

به کار می برد.
مجمع عمومی برگزار می شود؟

با حکم محرومیت عزیــزی خادم، یکی از دســتورهای مهم 
مجمع عمومی دهم خرداد باید از دســتور جلسه خارج شود. 
اکنون این سوال مطرح اســت که آیا مجمع ۱۰ خرداد برگزار 
می شود یا خیر؟ آیا مجمع بدون بررســی این دستور برگزار 

خواهد شد؟
از طرفی همزمان با دستور جلسه عزل عزیزی خادم، برکناری 
و عزل 4 عضو هیات رئیسه هم در دستور کار مجمع آتی بوده 
است. موضوعی که عمده افرادی که خواهان این دستور جلسه 
بودند، به نظــر از طرفداران عزیزی خادم هســتند و احتمالا 

آن ها از خواسته خود پا پس نخواهند کشید.

انتشــار اطلاعیه مرموز و عجیب ســازمان لیــگ مبنی بر 
ممنوعیت حضور تماشاگران در ورزشگاه تا زمان وصل شدن 
به سامانه "ایران من"، با ابهامات زیادی برای برخی از تیم ها 

و تماشاگران همراه شده است.
به گزارش ایسنا، در شرایطی که بعد از گذشت بیش از دو سال 
حضور تماشاگران فوتبال در ورزشگاه ها رفته رفته با فروکش 
کردن موج شیوع کرونا، در حال عادی شدن بود، روز گذشته 
اطلاعیه  عجیبی میان رسانه ها و اهالی فوتبال دست به دست 

شد که حمایت از ممنوعیت دوباره برای تماشاگران داشت.
در اطلاعیــه ای که از ســوی هیات فوتبال اســتان گیلان 
منتشر شده بود، اعلام شــد به علت رعایت نشدن شیوه نامه 
های بهداشــتی در ورزشــگاه ها و وصل نبودن سامانه های 
بلیت فروشی به سامانه ایران من به منظور بررسی تزریق دو 
دوز واکســن کرونا و بلیط فروشی کاغذی که تهدیدی برای 
ایمنی جمعی در جامعه به شمار می رود، حضور تماشاگران 

در ورزشگاه ها ممنوع شده است.
اتفاقات اخیر از نحوه اطلاع رسانی تا اظهارات سهیل مهدی 
پور از ابهامات مختلف برای تماشــاگران فوتبال اســت که 
چطور به یک باره بعد از روند رو به بهبودی در جامعه، فوتبال 
مشمول ممیزی ها قرار  گرفته و در هفته های حساس فصل 
که تماشاگران به دنبال حضور در ورزشگاه و تماشای بازی ها 

بودند، اینچنین خانه نشین شده اند.
هواداران استقلال، پرسپولیس، تراکتور، سپاهان، ذوب آهن 
در هفته های آینده برای دیدارهای حساس و جشن قهرمانی 
تیم خود حساب باز کرده بودند که با این اتفاقات نمی دانند 

سرنوشت حضورشان در ورزشگاه چه می شود؟
از نکات ابهام برانگیز در اطلاعیه اخیر انتشــار آن در سایت 
هیات فوتبال گیلان به جای ســازمان لیگ است که در امر 
اطلاع رسانی این موضوع مهم از سوی سازمان لیگ یک اتفاق 

غیر حرفه ای تلقی می شود.
اما عجیب ترین نکته، سردرگمی مسئولان تیم ها و هوادارانی 
است که تا پیش از این هم به شکل الکترونیکی بلیت های خود 
را خریداری می کردند. در چند بازی گذشته و در دیدارهای 
خانگی تیم هایی که نامبرده شد، هیچ سندی مبنی بر بلیت 
فروشی کاغذی و دســت وجود نداشته و نمی دانند اطلاعیه 

اخیر مشمول این قبیل تیم ها هم می شود یا نه؟
ســازمان لیگ به عنوان متولی فوتبال وظیفه دار هواداران 
برخی از تیم ها را که اصول اســتاندارد برای خریداری بلیت 
را رعایت می کنند مشخص کند؛ به خصوص که تماشاگران 
تیمی مانند استقلال بعد از مسجل شدن قهرمانی تیمشان، 
دوست دارند در ورزشگاه حاضر شوند و سابق بر این همه هیچ 

گاه به صورت دستی بلیتی را خریداری نکرده بودند.

آقایان سازمان لیگ، تماشاگران 
پاسخ می خواهند!
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کاغذ ورزش

افقی
حیوانات  پرفسور  احشام،  از   -  1 
 - غنیمتی  نفس  خون،  نفس،   -
 - نشده  باز  آسیب، كارتن  و  صدمه 
ادبانه،  بی  راندن   - پیسی2  بیماری 
اوستن  جین  آثار  از   - مزاحم  راندن 
از  خواهی،  زیاده  طمع،  و  حرص   -
 - معروف  جام   - اضافه3  حروف 
کردن  حبس  بریدن،  کردن،  قطع 
لاشه   - آزمندی4   - شناسی  نور   -
ستاره  پیدا،  کم  ستاره   - حیوان 

نامی پسرانه - ضربه سر۵  معروف، 
یسار   - بحرانی  دشوار،  و  سخت   -
چمن  ماشین  مخترع   - ته  بدون 
زنی6 - فراخی - فعل نهی از دادن 
 7 معلوم  شده،  تعیین   ، معین   -
درد،  صدای   - خوار  سنگ  مرغ   -
یار  تکرار یک حرف8 -  کلام درد - 
و همدم، الفت گیرنده، خوی گیرنده 
ماه، عدد کارمندی،  آخر، عدد  - نت 
انگلیسی9 -  ایتالیایی - شب  تایید 
اقتصاد  نوبل  برنده   - شدن  آشکار 
باقی مانده  199210 - نشانه، علامت 

خاموش،  دوستان   - چیزی  از 
شاهان  از   - زندگی كن11   - کتابها 
 - روستایی  عدد  روستا،   - فرانسه  
 - رفوزه  پا،  جای   - ستور12  ناخن 
میدهند  افشاگرانه،  خبر  حلوا،  نوعی 
 -  13 قطعی   - دلا   - رسوا کنند  تا 
 - متعصب  مرتجع،   - کنجد  عصاره 
 14 پوسیده  و  کهنه   - ناتمام  آگاه 
 - اعتماد  بنی  رخشان  از  فیلمی   -
صحت،  متضاد   - خودمانی1۵  چند 
بیماری - همه، آقای آلمانی، همه را 
شامل شود - بوی نامطبوع - زندگی 

جانب طرف،  کن، 

عمودی
 - خدا  خانه  به  سفر  عبادات،  از   -  1
بدن،  كیلو،  هزار   - سایبان   - برگ 
جهنده،  حشره   - كنسروی2  ماهی 
 - قیمت3   - مزه   - آفتی  حشره 
دخترانه،  نامی   - لاتین  آخرین حرف 
بلیغ، از الهه های هندو - آگاه و بصیر 
سرخ،  فلز   - ناراست   - بندگی4   -
 - موروثی   - رسانا  فلز  بادیه،  فلز 
پنهان كردن  خاك  زیر   - عرب۵  روز 
مرطوب   - پایبند   - بلند6  طناب   -
آثار هاوارد فاست7 - کوچک -  از   -
اشکال کار، دست بند8 - برانگیختن، 
عجول،  هواپیمای   - کردن  تحریک 
ولیكن9   - السیر  سریع  هواپیمای 
 - باشد  بسته شده  دری که خوب   -
عدد کار خراب کن، عددی یک رقمی، 
میزان  به  زیاد،  بسیار   - خیطی  عدد 
 - ها  لاتین10 - صنم  - كیف  فراوان 
ایوان   - انگلیس  کار  محافظه  حزب 

قرار  عراق  در  مایه عبرت است كه  ان 
دارد، ایوانش آئینه عبرت شاعر شد11 
طعام،  نمک  هالوژن  عرب،  دست   -
رو،  زینت  انگور،  درخت   - هالوژنها  از 
غذا  چاشنی  خداوند،   - باریك  مظهر 

اتومبیل،  12 - معده  - رنج و محنت 
محل سوخت اتومبیل - ترمز چارپا - 
سلاح جنگجوی قدیم - حرف هشتم 
انگور  درخت  سرخ،  گل   - لاتین13 
زن   - پاچینو  آل  بازی  با  فیلمی   -

طلیعه   - دزد  و  سارق   - برعکس14 
  - پیشتاز  عدد  نخستین،  عدد  اعداد، 
شده،  آورده  دست  به   -  1۵ روکفشی 
 - شدن  آلوده  خاک   - شده  گرفته 

مانند نظیر،  نظیر،  و  مانند 
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خبرخبر

رئیــس جمهور بــا تاکیــد بر ضــرورت 
دانش بنیان شدن و افزایش صادرات صنایع 
نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی اظهار داشت: 
در کنار توسعه کیفی، توسعه کمی صنایع 
نفت، گاز، پالایش و پتروشــیمی می تواند 
به ایجاد اشــتغال دانش بنیــان و ارتقای 

ظرفیت های صادراتی کشور منتج شود.
به گزارش ایســنا، آیت الله ســید ابراهیم 
رئیســی دیــروز دوشــنبه در بازدیــد از 
بیست و ششــمین نمایشــگاه بین المللی 
نفــت، گاز، پالایش و پتروشــیمی با بیان 
اینکه در ســال های اخیــر در صنعت نفت 
کشــور اقدامات خوبی در راستای ارتقای 
فعالیت های فناوری پایــه و علم پایه دنبال 
می شود، گفت: شرکت های فعال در عرصه 
صنعت نفت اقداماتی را در این راســتا آغاز 
کرده اند که باید این روند سرعت بیشتری 

بگیرد.
رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت ضمیمه 
شدن دانایی به توانایی افزود: اگر دانایی ها 
و دانش ضمیمه توانمندی ها شود، می توان 
کار قابل ارائه در بازارهــای داخل و خارج 

ارائه کرد.
رئیسی با بیان اینکه نمایشگاه بین المللی 
نفــت، گاز، پالایش و پتروشــیمی ایران از 
رویدادهای مهم صنعتی در کشــور است، 
خاطرنشــان کرد: از همه دست اندرکاران، 
وزیر نفت و شرکت هایی که فعالانه در این 
نمایشگاه حضور یافته و محصولات شان را 
عرضه کردند، قدردانی می کنم و امیدوارم 
در آینده شــاهد توســعه کمــی و کیفی 

بیشتری در این صنعت باشیم.
رئیس جمهــور در مــورد ارزیابــی خود 
از ســطح کیفی و کمــی این نمایشــگاه 
گفــت: گزارش هایی که به بنده رســیده و 
گفتگوهایی کــه در جریان ایــن بازدید با 
مسئولان غرفه ها داشتم، حاکی از آن است 
که پیشرفت خوبی به ویژه در عرصه کیفی 
صورت گرفته اســت و این موضوع، آینده 

بسیار روشنی را نوید می دهد.
رئیسی با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران 
یکی از کشــورهای مهم صادرکننده نفت، 
گاز و محصولات پتروشیمی در جهان است، 
تصریح کرد: متخصصان کشورمان در این 
حوزه حرف های زیــادی برای گفتن دارند. 
اینکــه ۷۰ درصد تجهیــزات صنایع نفت، 
پتروشــیمی و گاز مورد نیاز را متخصصان 
و شــرکت های ایرانــی در داخل کشــور 
تولید می کنند، بســیار مایه خوشحالی و 
امیدوارکننده اســت، اما نباید به این نقطه 

اکتفا شود.
رئیس جمهور گفت: در کنار توسعه کیفی، 
توســعه کمی صنایع نفت، گاز، پالایش و 
پتروشــیمی می تواند از ســویی به ایجاد 
اشــتغال به خصوص در عرصه فعالیت های 
دانش بنیان کمک کند و از ســوی دیگر به 
ظرفیت های صادراتی کشــور را ارتقا دهد. 
متوقف شــدن در وضعیت فعلی و غفلت از 

توسعه های کمی و کیفی خطاست.

آزاد خبر داد
نشست مشترک کمیته 

حقوقی اصل 90 با قضات 
شعب اختصاصی رسیدگی 

به پرونده های کمیسیون
رئیس کمیته حقوقی کمیســیون اصل 
نود از جلســه مشــترک ایــن کمیته و 
هیئت رئیســه اصل نود با با قضات شعب 
اختصاصی رســیدگی بــه پرونده های 

کمیسیون خبر داد.
الهــام آزاد در توضیــح جلســه کمیته 
حقوق کمیسیون اصل نود گفت: کمیته 
حقوقی در راستای تقویت توان نظارتی 
کمیسیون و رسیدگی سریع پرونده های 
ارجاعی از کمیسیون به دستگاه قضایی، 
نشست مشــترکی همراه با هیات رئیسه 
اصل نــود با قضــات شــعب اختصاصی 
رسیدگی به پرونده های کمیسیون اصل 

نود تشکیل داد.
او افزود: در این جلســه قضات شــعب 
اختصاصــی مجتمع قضایــی کارکنان 
دولــت از نزدیــک بــا ســاختار اداری 
کمیســیون آشــنا شــدند و در جریان 
لبــات کمیســیون در خصــوص  مطا
رســیدگی ســریع به مواد ارجاعی قرار 
گرفتند از جمله این موارد رســیدگی به 
پرونده های استنکاف احتمالی دستگاه 
هــا و مدیران بــه مکاتبات کمیســیون 
اصل نود اســت که با توجه بــه تصریح 
قانون مشــمول مجازات حبس و انفصال 
از خدمــت و خدمات دولتی می شــود. 
همچنین بر لزوم  رسیدگی دقیق و سریع 
به پرونده های امتنــاع از وظیفه قانونی 

دستگاه های دیگر تاکید شد.

نگاری  ز جرم ا ئیه گفت: پرهیز ا رئیس قوه قضا
ز  ا یکی  کشور  در  نه  مجرما وین  عنا کاهش  و 
د تحول در  یجا ستای ا ا صلی در ر مولفه های ا
ین مورد  رد در ا دستگاه قضا است و ضرورت دا
اقدام عاجل صورت گیرد چرا که تاکنون در این 

عرصه، تحول رخ نداده است.
به گزارش ایسنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضائیه، 
ژه ای دیروز  لمسلمین محسنی ا حجت الاسلام وا
نشست  جریان  در  ردیبهشت(  ا  2۶ )دوشنبه 
شورای عالی قوه قضائیه ضمن تسلیت رحلت عالم 
وارسته و مبلغ معارف اهل بیت عصمت و طهارت 
آیت الله فاطمی نیا، با اشاره به در پیش بودن روز 
ارتباطات و روابط عمومی، نقش رسانه ها و روابط 
ر عمومی و  فکا ا  در تنویر ا ه ها ر عمومی دستگا
نست و  ر خطیر دا گاهی بخشی به مردم بسیا آ
ز رسانه ملی به سبب پوشش مناسب و  مشخصاً ا
روشنگرانه اخبار و موضوعات مرتبط با اصلاحات 

اقتصادی دولت تقدیر کرد.
بط  ا و ر و  نه ها  رسا فزود:  ا قضا  ه  دستگا رئیس 
رکرد دوسویه هستند؛ هم  رای کا عمومی ها دا
ه های  مات و عملکرد دستگا قدا منعکس کننده ا
نعکاس نقطه نظرات،  مختلف هستند و هم به ا
نتقادات، پیشنهادات و مطالبات مردم مباردت  ا
ء  تقا ر ا و  لی  تعا در  منظر  ین  ا ز  ا و  ند  ز می ور
یژه ای  لتی نقش و ه های حاکمیتی و دو دستگا

را ایفا می کنند.
رکرد و  ئیه همچنین به تبیین کا رئیس قوه قضا
نقش ویژه رسانه ها و روابط عمومی ها بویژه رسانه 
یی  یذا نی و ا ا و ملی در خنثی سازی عملیات ر
نه  دشمن پرداخت و مشخصاٌ به تلاش مذبوحا
رسانه های معاند و بدخواهان نظام و مردم ایران 
برای مغشوش کردن اذهان مردم در مدت اخیر در 

ارتباط با اصلاحات اقتصادی دولت و اجرای طرح 
ملی توزیع عادلانه یارانه ها اشاره کرد.

قدامات و تلاش های مرکز رسانه و  ز ا نی ا قدردا
روابط عمومی قوه قضائیه در راستای اطلاع رسانی 
به  یی  قضا و  حقوقی  گاهی بخشی  آ و  خبری 
ز سخنان حجت الاسلام  ا مردم بخش دیگری 
ژه ای در جریان نشست  لمسلمین محسنی ا ا و
بط  نه و روا لقضات، مرکز رسا دیروز بود؛ قاضی ا
یه های مهم و  ز پا ا یکی ا ئیه ر عمومی قوه قضا
نست و  ئیه دا لی در قوه قضا صلی تحول و تعا ا
بط عمومی  نه و روا مات مرکز رسا قدا لیت و ا فعا
و  مید  نا مناسب  و  موثر  خیر  ا لهای  ا طی سا ر
د  دا نی خود دستور  پشتیبا و  لی  ما ون  معا به 
بط  ا نه و رو ستای رفع مشکلات مرکز رسا در را
ئیه به لحاظ مشکلات موجود،  عمومی قوه قضا
اقدامات مقتضی را ترتیب دهد. رئیس قوه قضائیه 
یی،  ز شکیبا نه ا ، صمیما مروز مه نشست ا دا در ا
بصیرت ، زمان شناسی و همراهی مردم با دولت 
در راستای پیشبرد اصلاحات اقتصادی و توزیع 
نه ها تقدیر کرد و گفت: دشمنان و  ا ر عادلانه یا
بدخواهان مردم و نظام ما به عملیات روانی و سایر 
شگردهای خود برای تحت تاثیر قرار دادن اذهان 
مردم پیرامون اجرای طرح مرتبط با ارز ترجیحی 
امید بسته بودند اما مردم بصیر و زمان شناس ما 
با همراهی و مساعدت خود به دولت، نقشه های 

دشمنان را نقش بر آب کردند.
در  ژه ای  ا محسنی  لمسلمین  ا و حجت الاسلام 
ئیه به  دامه نشست دیروز شورای عالی قوه قضا ا
تبیین و تشریح مقوله اصلاحات اقتصادی و نیاز 
مبرم کشور به عملیاتی سازی و پیشبرد طرح های 
د به نفع معیشت  قتصا ه ا نه در حوز یا ا اصلاح گر
مردم پرداخت و با برشمردن مواردی نظیر اصلاح 

رتقاء  ساختار بودجه، کنترل تورم و نقدینگی، ا
لت اجتماعی و ساماندهی مقولات ارزی که  عدا
قتصاد و  تمامی صاحب نظران و نخبگان حوزه ا
حکمرانی متفق القول بر تحقق و اجرای آنها تاکید 
جرای طرح مرتبط  ند، مشخصاً به موضوع ا ر ا د
رز  تخاذ تصمیم در خصوص ا رز ترجیحی و ا با ا

ترجیحی اشاره کرد.
صاحب  همه  کرد:  تصریح  ئیه  قضا قوه  رئیس 
نظران و نخبگان متفق القول بر اجرای طرح ملی 
مرتبط با ارز ترجیحی و اتخاذ تصمیم در خصوص 
لبته ممکن است  شتند ا کید دا رز ترجیحی تا ا
ین طرح  ی ا جرا در خصوص چگونگی و زمان ا

اختلاف نظرهایی وجود داشته باشد.
رئیس قوه قضائیه در همین زمینه اظهار داشت: 
این طرح در زمره مصوبات مجلس شورای اسلامی 
و به منزله قانون است لذا دولت موظف به اجرای 
ز سویی دیگر هر میزان تأخیر در  نون است؛ ا قا
ذ تصمیم در خصوص  تخا ین طرح و ا ی ا جرا ا
رای پیامدهای نامطلوبی برای  رز ترجیحی، دا ا

اقتصاد کشور و معیشت مردم بود.
ینکه عموم مردم به  کید بر ا لقضات با تا قاضی ا
لمال بهره مند  نفال و بیت ا ز ا ید ا سهم خود با
جرای طرح مرتبط با  یای ا ا ز مز باشند، یکی ا
جتماعی  لت ا ء مقوله عدا تقا ر ا ا رز ترجیحی ر ا
یین درآمدی  و بهره مندی بیشتر دهک های پا
جامعه دانست و این مهم را نیز یادآور شد که باید 
در راستای تحقق هرچه بیشتر عدالت اجتماعی 

گام های بیشتر و بلندتری برداشته شود.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای از تلاش 
ستای پیشبرد  ا ن در ر لتمردا نه روزی دو شبا
اصلاحات اقتصادی به نفع معیشت مردم قدردانی 
به عمل آورد و تاکید کرد که قوه قضائیه تمام قد 

و همه جانبه در اجرا و پیشبرد طرح مرتبط با ارز 
ترجیحی به دولت کمک و مساعدت خواهد کرد.

دی که قصد  فرا ئیه همچنین به ا رئیس قوه قضا
برهم زدن آرامش روانی مردم و امنیت جامعه را 
دارند هشدار داد که با آنها مطابق قانون برخورد 

بازدارنده خواهد شد.
ه های نظامی،  فزود: همه دستگا لقضات ا قاضی ا
ید در  ئیه با ز جمله قوه قضا منیتی و ا نتظامی، ا ا
قتصادی  ستای کمک به پیشبرد اصلاحات ا ا ر
تخاذ  بیر لازم را ا به نفع معیشت مردم، تمام تدا
منیت مردم به موزات اجرا و  کنند تا آرامش و ا

عملیاتی سازی این طرح، بر هم نخورد.
در ادامه نشست دیروز شورای عالی قوه قضائیه، 
به  ی  ژه ا ا محسنی  لمسلمین  ا و حجت الاسلام 
لمال در حوزه مقابله  ز بیت ا مقوله مهم  صیانت ا
راضی و تصرفات بستر و حریم  با تغییر کاربری ا
ثرگذار صورت گرفته در  قدامات ا رودخانه ها و ا
این حوزه با همکاری دولت و دستگاه قضا اشاره 
سر  دستان های سرا دستان کل و دا کرد و به دا
کشور دستور داد که مقوله مقابله با تصرف اراضی 

راضی  ا بری  ر کا تغییر  و  طبیعی  بع  منا و  ملی 
زراعی و کشاورزی که از موضوعات چالش برانگیز 
ا با جدیت دنبال  معه است ر برای کشور و جا
کنند و اجازه ندهند که مسائل روز باعث غفلت 
ین مقوله مهم مرتبط با حقوق عامه  ز پیگیری ا ا
شود. رئیس قوه قضائیه در ادامه با مثبت ارزیابی 
کردن اقدامات صورت گرفته در حوزه ساماندهی 
ز جمله ثبت   ت ا ردا ا درات و و یندهای صا فرآ
سفارش ها، تخصیص ارز، تخلیه محموله کشتی ها 
در بنادر و گمرکات و ارسال به موقع آنها به نقاط 
رهای گمرکات و  نبا ندهی ا ما ، سا مختلف کشور
بنادر و کالاهای متروکه، تصریح کرد: همچنان 
شکالات  در و گمرکات کشور ا ز بنا در برخی ا
شکالات و  ین ا رد که ا یی وجود دا و آسیب ها
تضییع  موجبات  و  هستند  ا  ز د  فسا آسیب ها 
لمال را فراهم می آورند لذا باید برای رفع  بیت ا
این آسیب ها و انسداد منافذ فسادزا در این حوزه 
اقدامات مجدانه هم از سوی دستگاه قضا و هم از 
سوی دولت ادامه یابد و نباید موضوع ساماندهی 

امور بنادر و گمرکات رها شود.

رئیس قوه قضائیه:

عناوین مجرمانه در نظام قضایی کشور زیاد و رو به تزاید است

سفارت گرجستان در تهران با انتشار بیانیه ای به مناسبت سی امین 
سالگرد برقراری روابط دیپلماتیک بین جمهوری اسلامی ایران و 
گرجستان، ضمن تقدیر و قدردانی از مواضع رسمی ایران در حمایت 
از تمامیت ارضی و حاکمیت گرجستان، خواستار تعمیق و گسترش 

همکاری ها بین دو کشور شد. 
به گزارش ایسنا، متن این بیانیه به شرح ذیل است:

"دیروز سی امین سالگرد برقراری مناسبات دیپلماتیک بین جمهوری 
اسلامی ایران و گرجستان است. ایران یکی از اولین کشورهایی بود در 
جامعه جهانی، که پس از فروپاشی اتحادیه شوروی استقلال گرجستان 
را به رسمیت شناخته است. آنچه ایران از تمامیت ارضی و حاکمیت 
گرجستان به صورت پایدار حمایت می نماید، موجب تقدیر و قدردانی 
می باشد.  در طول 3۰ سال گذشته بین دو کشور قراردادها و توافقنامه های 
متعددی مورد امضاء قرار گرفته است که تقریبا همه رشته های اجتماعی، 
اقتصادی، سیاسی، فرهنگی و آموزشی را فرا می گیرد. در طول این مدت 
چندین دیدار رسمی دو جانبه در سطوح ریاست جمهوری و دولتی صورت 
پذیرفته و جلسات کمیسیون های اقتصادی، سیاسی، کنسولی تشکیل 
شده است. در شرایط تغییر اوضاع سیاسی بین المللی تعمیق و گسترش 
همکاری های سازنده بین دو کشور دارای اهمیت فائقه بوده و موجب 

تحکیم صلح و ثبات در منطقه است."

بیانیه سفارت گرجستان در تهران به مناسبت سالگرد 
برقراری روابط دیپلماتیک دو کشور:

گسترش همکاری های ایران-
گرجستان موجب تحکیم صلح و 

ثبات در منطقه است

رئیس جمهور در جریان بازدید از 
نمایشگاه صنعت نفت:

صنعت نفت ظرفیت 
زیادی برای توسعه 

مشاغل دانش بنیان دارد

یک عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که واردات 
خودرو به نام مردم و به کام پولدار بی فایده است و دستگاههای متولی باید 
به نحوی عمل کنند که اقشار متوسط و ضعیف جامعه هم توان خرید داشته 
باشند. به گزارش ایسنا، سید ناصر موسوی لارگانی در مطلبی در صفحه 
توییتر خود نوشت: »واردات خودرو به نام مردم و به کام پولدار بی فایده است. 
اتفاقی که همواره رخ داده و اتومبیل خارجی کالایی برای فخرفروشی اقشار 
پولدار است. دستگاه های متولی باید به نحوی عمل کنند که اقشار متوسط 
و ضعیف جامعه هم توان خرید داشته و در عین حال انحصار خودروسازان 
بی کیفیت داخلی را هم بشکند.« هفته گذشته سیدرضا فاطمی امین وزیر 
صنعت، معدن و تجارت از تصویب کلیات واردات خودرو در هیأت وزیران 
خبر داد و گفت که در آیین نامه پیشنهادی واردات خودرو، به انتقال فناوری 
برای بهبود کیفیت صنعت خودرو توجه ویژه ای شده است. تمرکز بر واردات 
خودروهای اقتصادی در راستای تأمین این نوع خودروهاست که وضعیت 
مطلوبی در سبد محصولات شرکت های خودروسازی داخلی ندارد و در 

راستای حمایت از اقشار با درآمد متوسط و کم درآمد جامعه است.

موسوی لارگانی: باید اقشار متوسط و 
ضعیف جامعه هم توان خرید خودرو 

وارداتی داشته باشند

سـخنگوی وزارت امـور خارجـه کشـورمان بـا 
اشـاره به رونـد مذاکـرات ویـن و نتایج سـفر اخیر 
انریکـه مـورا بـه تهـران گفـت: اکنـون چنـد قدم 

جلوتـر از سـفر آقـای مورا بـه تهـران هسـتیم.
بـه گـزارش ایسـنا، سـعید خطیـب زاده صبح روز 
دوشـنبه در نشسـت هفتگـی خـود با خبرنـگاران 
در پاسـخ به سـوالی در مـورد نتایـج سـفر انریکه 
مـورا مسـئول هماهنـگ کننـده مذاکـرات ویـن 
بـه تهـران و تلاشـهای رژیـم صهیونیسـتی  در 
راسـتای عدم حصـول نتیجه در جریـان مذاکرات 
وین تصریـح کرد: هـر موقعی کـه ابتـکاری انجام 
و تحرکـی در حـوزه  دیپلماسـی انجـام می شـود 
رژیـم جعلـی اشـغالگر قـدس تحریـکات  خـود 
را ضـد دیپلماسـی انجـام می دهـد و  ایـن چیـز 

جدیـدی نیسـت.
او تصریـح کـرد: در ادامـه تماس ها که بیـن ایران 
و هماهنـگ کننـده مذاکـرات وین انجام می شـد 
آقـای امیرعبدالهیـان و آقـای بـورل  در جریـان  
مذاکـره  تلفنـی خـود توافـق کردنـد تماس هـا 
بـه صـورت حضـوری انجـام شـود و در همیـن 
چارچوب آقـای مورا بـه تهـران آمدنـد. مذاکرات 
جدی در طـول ایـن سـفر و معطـوف بـه نتیجه و 
همـراه بـا ابتـکارات خـاص از طـرف ایـران انجام 
شـد.  در ایـن سـفر آقـای مـورا و  آقـای باقـری 
چندیـن دور گفت وگـوی طولانـی داشـتند. در 
مـورد برخـی راه حل هایـی کـه پیشـنهاد شـد 
اگـر طـرف آمریکایـی پاسـخ دهد مـا مـی توانیم 
در موقعیتـی قـرار بگیریـم که همـه طرفهـا برای 

انجـام توافـق بـه ویـن برگردند.
خطیـب زاده تصریـح کـرد: اگـر امـروز آمریـکا 
تصمیـم سیاسـی خـود را بگیـرد و اعـلام کنـد 
مـی توانیـم گام مهمـی را  در راسـتای پیشـرفت  

مذاکـرات انجـام دهیـم.
سـخنگوی وزارت خارجـه همچنیـن در پاسـخ 
بـه سـوالی  در ارتبـاط بـا سـفر امیـر قطـر بـه 
تهـران و برخـی مباحـث مطـرح شـده در مـورد 
ایـن سـفر از جملـه اینکـه دو دسـتور کار مهـم 
سـفر امیـر قطـر بـه تهـران رایزنـی در ارتبـاط با 
تبـادل زندانیان بیـن ایـران و آمریـکا و  همچنین 
تسـهیل آزادسـازی بخشـی از منابع بلوکه شـدن 
ایـران در خـارج از کشـور بـوده گفـت: سـفر امیر 
قطـر بـه تهـران در پاسـخ بـه سـفر چنـدی پیش 
آقـای رئیسـی، رئیس جمهـور بـه دوحـه بـود. در 
ایـن سـفر چندیـن پرونـده ، موضـوع  دوجانبـه و 
رایزنی هـای منطقـه ای مـورد بحـث و گفت وگـو 

قرار گرفـت. مـا از تمامی تلاشـهای دولـت قطر و 
شـخص امیر قطر بـرای حـل  و فصـل موضوعاتی 
کـه  در منطقـه وجـود دارد  و برخـی موضوعاتـی 
کـه مرتبط بـا ایـران اسـت تشـکر مـی کنیـم.  از 
تلاشـهای صادقانه امیرقطـر قدردانـی می کنیم و 

دوسـتی بـا قطـر را ارج مـی نهیـم.
بـا  خـود  تـی  مطبوعا نشسـت  مـه  دا ا در  و   ا
لی در مـورد  ران در پاسـخ بـه سـوا خبرنـگا
روابـط ایـران و چیـن و رونـد اجـرای توافقنامـه 
هبـردی تهـران  و  له همکاری هـای را 25 سـا
پکـن و همچنیـن اخبـار منتشـر شـده در مـورد 
همکاری هـای دو کشـور در ارتبـاط بـا سـاخت 
فـزود: روز گذشـته گـروه  دوسـتی  پیمـا ا هوا
پارلمـان ایـران و چیـن بـا آقـای امیرعبداللهیان 
و تعـداد دیگـری از مقامـات ارشـد وزارت خارجه 
دیـدار داشـتند. در ایـن دیـدار آقـای صفـری 
معـاون  دیپلماسـی اقتصـادی وزارت خارجـه نیز 
حضـور داشـت و در مـورد پـروژه هـای کـه بایـد 

اجـرا شـود گفـت و گـو و رایزنـی شـد.
او گفـت: در مـورد اجرایـی شـدن سـند همکاری 
25 سـاله بیـن ایـران و چیـن نیـز قـرار شـده  هر 
وزارت خانـه و  بخشـی کـه پـروژه آن بـه جایـی 
رسـیده کـه قابـل اعـلام اسـت و یـا بـه مصلحـت 

بـود اعـلام کند.
خطیـب زاده افـزود: در خصـوص همـکاری در 
پیمـا گفت وگوهایـی  حـوزه هـوا و فضـا  و هوا
صـورت گرفتـه ولـی نمـی توانـم بگویـم کـه بـه 
تفاهمی رسـیده اسـت و یا مـن اطلاعـی در مورد 

آن نـدارم.
سـخنگوی وزارت خارجـه همچنیـن در پاسـخ به 
ایـن سـوال کـه یکـی از نماینـدگان مجلـس بـه 
تازگـی در جمع خبرنـگاران اعلام کـرده که آقای 
باقـری بـه زودی عـازم ویـن خواهنـد شـد گفت: 

من چنیـن خبـری را نشـیده ام.
او خطـاب بـه خبرنـگار پرسـش کننـده گفـت: 
مناسـب اسـت از همان نماینده محترمـی که این 
اظهـارات را مطـرح کـرده بپرسـید و مـن چنیـن 

خبـری نـدارم.
او همچنیـن  در پاسـخ بـه سـوال دیگـر همیـن 
خبرنـگار در ارتبـاط بـا اظهـارات بـورل، مسـئول 
سیاسـت خارجـی اتحادیـه اروپـا بعـد از سـفر 
آقـای مـورا بـه تهـران مبنـی بـر اینکـه مذاکرات 
از بن بسـت خارج شـده گفـت: در مـورد اظهارات 
ایشـان بـه نظـرم بایـد بیشـتر جنبـه ایجابـی این 
اظهـارات مدنظر قـرار بگیـرد. ایـن کـه در یک یا 

دو نقطـه اختلافاتـی در مذاکـرات داشـته باشـیم 
یـک امـر غیـر طبیعـی نیسـت. رفـت و آمدهـای 
پیام هـا هیـچ وقـت در هیـچ نقطـه ای متوقـف 
نبـوده اسـت و همانطـور که گفتم  مناسـب اسـت 
از منظـر ایجابـی بـه ایـن اظهـارات توجـه کنیم.
او افـزود: ملاقات هـا در تهـران مسـیر درسـتی را 
پیـش آورده اسـت حرکـت رو بـه جلو بوده اسـت 
ابتکاراتـی کـه اعـلام شـده از سـوی ایـران قابـل 
اجـرا اسـت و بـه نظـر می رسـد از نظـر اتحادیـه 
بـل اجراسـت. تنهـا منتظـر تصمیـم  روپـا قا ا
واشـنگتن هسـتیم. مـا اکنـون نسـبت بـه قبـل 
از سـفر آقای مـورا در تهـران در موقعیـت بهتری 

قـرار داریـم.
خطیـب زاده گفت: آن چـه که امروز در دسـترس 
اسـت چند قدم جلوتـر از قبل از سـفر  آقـای مورا 

به تهران اسـت.
لی در مـورد   وی همچنیـن در پاسـخ بـه سـوا
روابـط ایـران و آذربایجـان و برگـزاری نشسـتی 
در ایـن کشـور در یکـی از مناطـق آزادشـده در 
آذربایجـان بـا حضور برخـی از کشـورهای منطقه 
بدون حضور ایـران و اظهارات رئیـس جمهور این 
کشـور مبنـی بـر اینکـه ایـران چنـد نفـر از اتباع 
آذربایجانـی که مـورد تعقیب این کشـور هسـتند 
را بایـد بـه آذربایجـان برگردانـد گفـت: ایـران 
و  جمهـوری آذربایجـان طـی چنـد مـاه گذشـته 
تـلاش کردنـد کـه از سـوءتفاهم هایی کـه بعضـا 
در حـوزه فضـای رسـانه ای یـا بـا بیـان برخـی از 
نقـل قولها ایجـاد می شـد عبـور کند. ایـران تمام 

مـوارد و دیـدگاه هـای خـود را از طریـق مجـرای 
خـودش هـم بـه سـفارت آذربایجـان در تهـران و 
هـم از طریـق وزارت امـور خارجـه آذربایجـان به 
مقامـات ایـن کشـور منتقـل کـرده اسـت. تلاش 
کـرده ایم بـه عنوان ایـران برخـی اشـتباهاتی که 
از سـوی هـر کـدام از همسـایگان انجام می شـود 
با یـک نـگاه برادرانـه  اصـلاح کنیـم. مـا مطمئن 
هسـتیم کـه جـای اظهـارات  در ملاقات هاسـت 
و اگـر سـرویس اطلاعاتـی یـک کشـور اطلاعـات 
خاصـی دارد بایـد در چارچـوب معمول خـود این 
موضوعات مطـرح و پیگیری شـود و ایـن  دیدگاه 

بـه مقامـات آذربایجـان منتقـل شـده اسـت.
سـخنگوی وزارت خارجـه در پاسـخ بـه سـوال 
دیگری در ارتباط با درخواسـتهای فـرا برجامی و  
اینکه آیا ایـران نیـز درخواسـتهای فرجامی دارد، 
گفـت: ایـن آمریـکا اسـت کـه بـه تعهـدات خـود 
در برجـام بعضـا بـه عنـوان برچسـب فرابرجامـی 
می زد کـه ایـن از اسـاس غلـط اسـت. آمریـکا از 
ابتـدای مذاکـرات هر آنچـه بایـد انجام مـی داده 
ولی مایـل به انجـام آن نبـوده به آن برچسـب فرا 
برجامـی زده اسـت. آمریـکا بایـد براسـاس برجام 
و قطعنامـه 223۱ شـورای امنیـت سـازمان ملـل 
بـه تعهدات خـود ذیـل برجام عمـل کنـد چنانکه 
امـکان انتفـاع کامـل اقتصـادی ایـران از برجـام 
فراهم شـود و تجارت خارجـی ایران عادی شـود. 
آمریکایی هـا نمی تواننـد صحبـت از توافـق کننـد 
ولـی در  عیـن حـال بخواهنـد بخشـی از فشـار 

حداکثـری علیـه ایـران را حفـظ کنند.

خطیب زاده: مذاکرات وین متوقف نشده است
سنا

: ای
س

عک

وزیر انرژی عربســتان گفت که کشورش و کویت 
خواهان گفت وگو با ایران در خصوص میدان گازی 

الدره/آرش هستند.
به گزارش ایســنا به نقل از العربیه، عبدالعزیز بن 
ســلمان، وزیر انرژی عربســتان دیروز )دوشنبه( 
در کنفرانســی که در بحرین برگزار شد، گفت که 
کشورش قصد دارد تا اواخر سال 2۰2۶ و یا اوایل 
2۰2۷ تولید نفت خود را به بیشــتر از  ۱3 میلیون 

بشکه در روز برساند.
او تاکید کــرد: کویت و عربســتان خواهان گفتگو 
در خصوص میــدان گازی الــدره )آرش( با ایران 

هستند زیرا منابعی که در آن جا وجود دارد منافع 
مشترک دو کشور است.

عبدالعزیز بن ســلمان گفت: ما خواهان گسترش 
این میدان گازی هستیم.

به گزارش ایســنا، محمد ایرانی، ســفیر جمهوری 
اســلامی ایران در کویت اخیرا در اظهاراتی گفت 
که ایران آماده از ســرگیری مذاکرات با کویت در 

خصوص میدان گازی الدره است.
او گفت که حســین امیر عبداللهیان، وزیر خارجه 
ایران اخیرا در تماسی تلفنی با احمد ناصر المحمد 
الصبــاح، همتای کویتی خــود در همین خصوص 

رایزنی کرد.
ایرانی همچنین گفت که سخنگوی رسمی وزارت 
خارجه ایران نیز اعلام کرد که کشــورمان آماده از 

سرگیری مذاکرات با کویت است.
سفیر کشــورمان گفت که روابط دوجانبه ایران و 
کویت در بهترین وضعیت است و این فضای مثبت 
زمینه را برای بحث و رایزنــی در خصوص میدان 

گازی الدره و رسیدن به راه حل فراهم می کند.
او همچنین اعلام کرد که حسین امیرعبداللهیان، 
وزیر خارجه ایران ســفری به کویت خواهد داشت 

که امیدوارم موعد دقیق آن اعلام شود.

وزارت امورخارجــه عربســتان اخیــرا با انتشــار 
بیانیه ای بار دیگــر ادعاهای خود دربــاره میدان 
مشترک گازی آرش/الدره را تکرار کرده و خواستار 
گفت وگو بــا ایران بــرای تعیین مرز شــرقی این 

منطقه شده بود.
در این بیانیه ادعا شــده  بود که ریــاض به همراه 
کویت از ایــران برای مذاکره دربــاره این موضوع 
دعوت کرده اما پاسخی از تهران دریافت نکرده اند. 
این ادعاهای واهی در حالی از ســوی عربســتان 
مطرح شده است که ســعید خطیب زاده سخنگوی 
وزارت خارجه در نشســت خبری خود در پاسخ به 

سوالی درباره توافق کویت و عربستان در خصوص 
میدان نفتی و گازی آرش و رایزنی اخیر وزیر امور 
خارجه کشــورمان با همتای کویتــی خود در این 
ارتباط تصریح کرد: وزارت نفت بــه عنوان مرجع 
تخصصی اعلام کرده که این حوزه نفتی مشــترک 
اســت. بین ما و کویت مرزهای تحدید نشــده ای 
وجود دارد که باید تحدید حدود انجام شود. ایران 
اعلام کرده پیش از تحدید حــدود نباید این منابع 
مورد بهره بــرداری قرار بگیرند. یادداشــتی را به 
کویت داده ایم و در آن یادداشــت تأکید کرده ایم 
که حقوق ایران باید در این زمینــه محفوظ بماند 

و این منابع به صورت مشترک بهره برداری شود.
خطیب زاده گفت: کویت نیز بــرای تحدید حدود 
اعلام کرده کــه آمادگی دارد و ما ایــن را مقدمه 
خوبی می دانیم که در این زمینــه هیئت های دو 

کشور با یکدیگر رایزنی و گفتگو کنند.

درخواست عربستان برای گفت وگو  با  ایران



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     43213684-8۵- 034
تلفنخانه کرمان: 034-32487477

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی

عکس: یاسر خدیشی
 روابط عمومی: شیوا کرمی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

 سه شــنبه 27 اردیبهشــت ماه 1401     ســال پنجــم    شــماره پیاپــی 1230

چاپ و لیتوگرافی: شاخه سبز

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

حصیربافی شهداد، هنر فراموش شده

حصیربافی یکی از صنایع دستی با قدمت دیرین در استان 
به چشم  بسیار  و شهداد  قلعه گنج  در  است که  کرمان 
می خورد، بانوان برای بافت حصیر از برگ درختان نخل استفاده می کنند. چندی پیش قلعه 
گنج به عنوان شهر ملی حصیربافی انتخاب شد اما هنرمندان شهداد معتقدند میراث فرهنگی با 
نادیده گرفتن قدمت چندین ساله این هنر، شهرشان را مورد کم لطفی قرار داده است و همین 

امر موجب عدم تمایل آنان در آموزش حصیربافی به نسل جدید شده است.

عکس نوشت 

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

چهارمین شعبه شورای حل اختلاف زرتشتیان کشور در کرمان راه اندازی 
و احکام رییس و اعضای این شورا توسط رییس کل دادگستری استان 
کرمان به آنها واگذار شد. رئیس کل سابق دادگستری استان کرمان در 
این آیین با اشاره اینکه همه ما در سایه نظام مقدس جمهوری اسلامی در 
کمال آسایش و آرامش،همزیستی بسیار خوبی داریم،گفت:نظام مقدس 
جمهوری اسلامی در تمامی ابعاد به موضوع اقلیت های مذهبی توجه ویژه 
ای داشته است. یدالله موحد با اشاره به راه اندازی شعبه حل اختلاف ویژه 
زرتشتیان در کرمان،عنوان کرد:حل فصل دعاوی و اختلافات خارج از 
سیستم قضایی بسیار ارزشمند است و اثرات مثبت فراوانی از جمله در 
زمینه کاهش مراجعات به دادگستری، کاهش هزینه ها برای اصحاب دعوا، 
سرعت در دادرسی ها و ... دارد. او خاطرنشان کرد:شورای حل اختلاف ویژه 
زرتشتیان در کرمان زمینه ای را فراهم می آورد که تصمیمات عادلانه تری 
موافق با آداب،رسوم فرهنگ و مسائل اختصاصی این قشر در مسیر حل و 

فصل اختلافات اتخاذ شود و این موضوع به عدالت نزدیک تر است.
موحد از همکاری معتمدین و متنفذین جامعه زرتشتی در شورای حل 
اختلاف ویژه زرتشتیان تقدیرکرد و ادامه داد: براساس آموزه های دینی ما 
مسئولیت ها امانت هستند و انسان باید امانت دار خوبی باشد و از عهده امانتی 
که به او سپرده شده به خوبی برآید. او تصریح کرد:امانت داری در شعبه ویژه 
حل اختلاف زرتشتیان در تحقق و اجرای عدالت، حسن رفتار با مراجعان و 

حل اختلافات بدون نیاز به مداخلات قضایی نمود می یابد.

افتتاح شعبه حل اختلاف 
ویژه زرتشتیان در کرمان

فرمانده انتظامی شهرستان سیرجان از 
دستگیری ۲ نفر از اراذل و اوباش سابقه دار 
که اقدام به شرارت و قدرت نمایی با سلاح 

سرد کرده بودند، خبر داد.
سرهنگ مرتضی امیرسبتکی گفت:در پی 
نزاع خیابانی منجر به چاقوکشی بین ۲ نفر 
از اراذل و اوباش و قدرت نمایی با سلاح سرد 
و ایجاد رعب و وحشت برای شهروندان، 
شناسایی و دستگیری عاملان این نزاع به 
صورت ویژه در دستور کار پلیس امنیت 

عمومی قرار گرفت.
با تلاش های ماموران پلیس  او می گوید:
امنیت عمومی و با اشرافیت اطلاعاتی، ۲ 
متهم دخیل در این نزاع ها شناسایی و طی ۲ 
عملیات مختلف دستگیر و پس از تحقیقات 

تکمیلی تحویل مرجع قضایی شدند.
سیرجان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
گفت:این متهمان سابقه ی چندین مورد 
نزاع و چاقوکشی،حمل و نگهداری سلاح 
و ایجاد اخلال در نظم عمومی را در پرونده 
دارند، که پس از معرفی به مراجع قضائی، 

روانه زندان شدند.
به گفته سرهنگ مرتضی امیرسبتکی امنیت 
عمومی مردم خط قرمز پلیس است و هر 
فردی بخواهد، که به هر نوع باعث بر هم 
زدن آرامش خاطر شهروندان و نظم عمومی 
جامعه شود با برخورد قاطعانه و محکم 

پلیس مواجه است.

رئیس اداره صمت شهرستان فهرج گفت: صاحب نانوایی 
ها در صورت تعطیلی نانوایی در روز غیر تعطیل به ازای هر 

روز ۸ میلیون ریال جریمه خواهند شد.
کامبیز توحیدی گفت: کارشناسان مرکز بهداشت 
شهرستان فهرج طی گشت مشترک بازرسان کنترل 
بازار در قالب نظارت بیشتر بر واحد های صنفی از ۱۰ واحد 
صنفی بازدید کردند که در این بازدید یک واحد صنفی 
قنادی به دلیل تخلف درج نکردن قیمت و یک واحد 
صنفی از سوی کارشناسان بهداشت اخطار پلمپ ۳ روزه 

دریافت کرد.

توحیدی می گوید: باتوجه به افزایش ریالی جریمه ها درج 
نکردن قیمت به میزان ۱۰۰ میلیون ریال گران فروشی در 
مرتبه اول تا ۵ برابر جریمه می شوند و صاحب نانوایی ها در 
صورت تعطیلی نانوایی در روز غیر تعطیل به ازای هر روز 
۸ میلیون ریال جریمه خواهند شد لذا خواهشمند است 

واحد های صنفی موارد را رعایت کنند.
رئیس اداره صمت شهرستان فهرج گفت: مردم شهرستان 
فهرج در صورت مشاهده تخلفات با شماره ۱۲۴ اداره 

صمت و ۱۳۵ تعزیرات تماس بگیرند.

بررسـی و شناسـایی باستان شناسـی بخـش زیدآبـاد 
نقشـه  بـه منظـور تکمیـل  شهرسـتان سـیرجان 
باستان شناسـی شهرسـتان سـیرجان در حـال انجـام 
اسـت. مریم صابری سرپرسـت هیأت بررسی و شناسایی 
باستان شناسـی بخـش زیدآبـاد شهرسـتان سـیرجان 
در اسـتان کرمان گفـت: اسـتان کرمـان در حالی بخش 
وسـیعی از نیمه جنوبـی ایران را شـامل می شـود که این 
منطقـه با وجـود آثـار مهـم از دوره های مختلـف پیش از 
تاریخی و تاریخی،تـا یکی دو دهه پیش سـهم ناچیزی از 
تاریخچه پژوهش هـای باستان شناسـی ایـران را به خود 
اختصـاص داده بـود، امـا در دو دهـه گذشـته رفتـه رفته 
پژوهش های زیادی از جمله بررسـی شناسـایی و کاوش 
باستان شناسـی در ایـن اسـتان انجـام و آثـار دوره هـای 
مختلف پیش از تاریخی و تاریخی شناسـایی شـده است.

این باستان شـناس افزود:شهرسـتان سـیرجان بـا توجه 
به همسـایگی با شهرسـتان نیریز در اسـتان فارس نقش 
مهمـی در تبـادل فرهنگـی دوره هـای باستان شناسـی 
داشـته اسـت، از این رو بررسـی این شهرسـتان با در نظر 

گرفتـن ویژگی هـای زمین ریختـی، منابع آبی، پوشـش 
گیاهی و جانـوری به صورت جامع با شـرق اسـتان فارس 
و همچنیـن مناطـق شـرقی اسـتان کرمـان، می توانـد 
چشـم انداز خوب و مفیدی از تبـادلات فرهنگی و تجاری 
در اعصار مختلف باستان شناسـی داشـته باشـد. صابری 
بـا بیـان  این کـه جوامـع انسـانی و جغرافیـای طبیعـی 
دو عامـل عمـده ای هسـتند کـه سـاختار چشـم انداز را 
تشـکیل می دهنـد، گفـت: تاکنـون در ایـن زمینـه در 
منطقـه سـیرجان و بخـش زیدآبـاد بررسـی و تحقیقی 
بـه صـورت جامـع انجـام نگرفتـه اسـت و نیـاز بـه انجام 
پژوهشـی همه جانبـه در این منطقه احسـاس می شـود. 
سرپرسـت هیـأت بررسـی و شناسـایی باستان شناسـی 
بخش زیدآباد گفت:بررسی بخش زیدآباد نخستین فصل 
از بررسـی شناسـایی این منطقه به منظور تکمیل نقشه 
باستان شناسـی شهرسـتان سـیرجان اسـت که با مجوز 
پژوهشـگاه میراث فرهنگی و گردشـگری در حـال انجام 
اسـت و امیدوارم بـا توجه به بررسـی های صـورت گرفته 
هر چه زودتر نقشـه باستان شناسـی منطقه کامل شـود.

مدیرکل بیمه سلامت استان کرمان گفت: این بیمه هزینه های درمان ناباروری را تا 
سقف ۹۰ درصد افزایش داده است.

محمد جعفری با اشاره به هفته جمعیت و تاکید به فرزندآوری از افزایش تعهدات بیمه 
سلامت برای کاهش دغدغه های خانواده های متقاضی درمان ناباروری خبرداد.

او می گوید:سن مادر برای درمان ناباروری در تعهد قبلی بیمه 45 سال بود که در ساز و 
کار جدید سن خانم برای درمان ناباروری تا 4۹ سال در نظر گرفته می شود.

جعفری گفت:بیمه سلامت استان کرمان تا سالی سه مرتبه خدمات درمان ناباروری را 
با هر میزان پرداختی توسط بیمار، در تعهد دارد.

به گفته او،همچنین در بخش کلیه دارو هایی که استفاده می شود نزدیک به ۶۰ قلم 
داروی مشخص شده و لیست خدمات آزمایشگاهی و تجهیزات درمانی که نیاز است تا 

سقف ۹۰ درصد در تعهد بیمه قرار گرفته است.
مدیرکل بیمه سلامت استان کرمان با بیان اینکه ما به دنبال کاهش دغدغه های 
خانواده های متقاضی درمان ناباروری هستیم می گوید: از طرفی در مراکز دولتی مانند 
بیمارستان افضلی پور قرار شد مرکزدرمان ناباروری با تجهیز بیش از گذشته تعداد 

بیشتری ازخانواده های متقاضی درمان راپذیرش کنند.
او گفت: در صورت درمان های نیاز به بستری که معمولا یک روزه است نیز تسویه با 
واحد پذیرش تا سقف تعهد ۹۰ درصد برعهده بیمه سلامت و صرفا ۱۰ درصد توسط 

مریض داده شود.
او می گوید: بحث هزینه های درمان از طریق رحم اجاره ای و نیز جنین اهدایی و درمان 

سقط های مکرر نیز در پوشش بیمه قرار گرفت.
او از اختصاص شماره تلفن ۰۹۱3۱4۰2۹4۰ برای پاسخ به هرگونه سوال و ابهام به 

این خانواده ها خبرداد.
جعفری گفت: اگر بخشی ازهزینه در خارج استان بود شاید بتوان در قالب برخی تعهدات 

پرداخت شود.
او می گوید:درمان بیماران دیگرسازمان های بیمه گر توسط بیمه خودشان پرداخت 
می شود وبعد با بیمه سلامت تسویه می شود، به عبارتی درمان ناباروری همه شهروندان 

بر عهده بیمه سلامت است.
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پایان قدرت نمایی اراذل 
و اوباش با سلاح سرد 

در سیرجان

تعطیلی نانوایی مشمول جریمه است

یک قدم برای نقشه باستان شناسی سیرجان

مدیرکل بیمه سلامت استان کرمان:
تعهدات بیمه سلامت 

در درمان ناباروری 90 درصد است

خبر

سمیه خدیشی/ کاغذ وطن
نمایشگاه های فصلی به خصوص نمایشگاه های بهاره یا پاییزه 
با هدف عرضه مستقیم کالا و رساندن کالاهای اساسی و مورد 
نیاز با قیمت مناسب تر به دست اقشار آسیب پذیر جامعه 
برگزار می شوند.تنظیم و کنترل بازار دیگر هدفی است که 

مسئولان ذیربط از برگزاری نمایشگاه دنبال می کنند.
در پی کم رنگ شدن موج کرونا در شهرها، اتاق اصناف 
جیرفت هم مجال برگزاری نمایشگاه بهاره را پیدا کرد. آخرین 
نمایشگاه به 2 سال پیش، قبل از شیوع کرونا برمی گشت،جدا 
از رضایت نحوه برگزاری و یا قیمت کالاهای عرضه شده، 
اکثر مردم شوق دیدن و قدم زدن در میان تنوع محصولات 
عرضه شده را در سر دارند. شاید محلی برای اوقات فراغت به 

حساب آید.
چند روزی است که نمایشگاه عرضه کالا و مبلمان در محل 
دائمی نمایشگاه های جیرفت در حال برگزاری است. قصد 
بررسی کالاهای ارائه شده، یا مقایسه قیمت این کالا و یا 
وضعیت بازار و نظر بازاریان را در برگزاری نمایشگاه ندارم. 
برگزاری این نمایشگاه که با اصلاحات اقتصادی دولت همراه 
شده مردم را به نمایشگاه می کشاند که شاید کالایی را با 

قیمت قبل و مناسب تر بیابند.
در ورودی شهر جیرفت زمینی به مساحت حدود 5۰ هزار 
مترمربع به محل برگزاری نمایشگاه ها اختصاص داده شده 
است. سال ۹۱ استاندار وقت کرمان به همراه مسئولان محلی 
در این محل، کلنگ احداث نمایشگاه دائمی و مجتمع تجاری 
اصناف را به زمین زد. وعده احداث نمایشگاه دائمی جیرفت 
با 4۰۰ غرفه، انبار، سردخانه، مجتمع تجاری، پارکینگ و 
نمازخانه و مجتمع بزرگ تجاری ، با سرمایه گذاری اصناف 
و ایجاد فضای سبز، مکان تفریحی، رستوران و فضای اداری 

تیتر خبرها شد.
 اکنون بعد از گذشت ۱۰ سال این زمین دست نخورده با یک 
حصار نصف و نیمه باقی مانده است. نمایشگاه در روی زمین 
سنگلاخی،زیر چادر، بدون حداقل امکانات ابتدایی برگزار می 
شود. نمایشگاهی که همواره ترس از فرو ریختن اسکلت آن در 
اثر تندبادهای اخیر و بیم به خطر افتادن جان مردم نمایشگاه 

را به صورت موقت تعطیل می کند.
مسئولان محلی برای احداث نمایشگاه 

همراهی نکردند
رئیس اتاق اصناف جیرفت به عنوان مجری این طرح 
درباره وقفه ۱۰ ساله آن می گوید :بعد از گذشت ۱۰ سال از 
کلنگ زنی و انجام زیرسازی این زمین و تاسیس شرکتی در 

همین راستا ،هنوز کار به جایی نرسیده است. 
علی میرکهنوج که از چوب لای چرخ گذاشتن مسئولان 
محلی از همان سال ۹2 گله دارد،ادامه داد:این زمین،راکد 
مانده و اجازه ادامه کار ساختمانی به ما داده نشده است و اگر 
این اجازه داده می شد با هزینه کمتر از آن موقع نمایشگاه 

احداث شده بود.
میرکهنوج که در سال ۹2 و بعد از آن هم از سال ۹۷ تاکنون به 
عنوان رییس اتاق اصناف جیرفت است افزود: مسئولان اتاق 
اصناف با همکاری سازمان صمت و فرماندار وقت طرح اولیه 
اجرای نمایشگاه را تغییر دادند زیرا در طرح اولیه اتاق اصناف 
ملزم به احداث مجتمع در این محل بود، اما با ویرایش طرح 
اولیه در قالب قرارداد های اجاره ماهانه امکان ساخت و ساز از 

شرکت زیر مجموعه اتاق اصناف سلب شد.
او ادامه داد:در اواخر سال گذشته فرماندار و سازمان صمت 
جنوب کرمان نامه ای که درخواست ما بود را به اداره کل راه 
و شهرسازی جنوب ارسال کردند که با مراجعه به مسئول 
ذیربط در راه و شهرسازی توجهی به این نامه نشد و همان 

حرف قبلی خود را تکرار کردند.
 او توضیح داد: احداث نمایشگاه کار عام المنفعه ای است که در 
محلی با امکانات مناسب و درخور شأن مردم باید احداث شود 
تا شهروندان در محلی ایمن و مناسب از خدمات نمایشگاهی 

بهره ببرند .
ریاست سازمان صنعت و معدن تجارت جنوب کرمان که 
راه و شهرسازی را در حوزه واگذاری زمین مسئول می داند، 
گفت:طبق بررسی هایی که انجام دادیم شرکت تعاونی زیر 
مجموعه اتاق اصناف که دارای مجوزهای لازم از سوی 
صنعت و معدن است، می تواند با همکاری اتاق اصناف در 

این کار ورود کند. 
مسلم مروجی افزود: اگر اتاق اصناف در بحث احداث محلی 

برای نمایشگاه ها ورود کند زودتر به نتیجه می رسیم. 
مکان فعلی مناسب

 برگزاری نمایشگاه عرضه کالا نیست 
اتاق اصناف جیرفت انگشت اتهام تاخیر در ساخت نمایشگاه 
دائمی را متوجه اداره کل راه و شهرسازی می داند به همین 
منظور در رابطه با دلایل طولانی شدن مراحل واگذاری زمین 
نمایشگاه از معاون املاک حقوقی اداره کل راه و شهرسازی 

جنوب کرمان پرس و جو کردیم.
محمدمهدی رودباری گفت:با اتاق اصناف هیچ مشکلی 
نداریم.چند سالی است که اجاره ماهانه مربوط به زمین 
عقب افتاده بود که بعد از پرداخت بدهی مشکلی وجود ندارد.

 رودباری با توضیح اینکه محل برگزاری نمایشگاه ها به مزایده 
گذاشته می شود و متقاضیانی که مجوز لازم از صنعت و معدن 
دارند اجازه شرکت در این مزایده را پیدا می کنند،ادامه 
داد:در آن زمان اتاق اصناف و شرکت زیرمجموعه آن به نام 

"پیشه وران اصناف "در مزایده مربوط به محل نمایشگاه های 
کنونی شرکت کردند و با تایید مسئول صنعت و معدن وقت 

برنده این مزایده اتاق اصناف شد.
معاون املاک حقوقی اداره کل راه و شهرسازی جنوب 
کرمان با عنوان اینکه راه و شهرسازی به عنوان مالک این 
زمین به موجر اجازه ساخت و ساز روی این محل را نمی 
دهد اضافه کرد:محل کنونی نمایشگاه به لحاظ ترافیکی و 
نبود محل پارکینگ،برای احداث نمایشگاه دائمی یا حتی 
برگزاری موقت مناسب نبوده و راه و شهرسازی موافق این 

موضوع نیست.
رودباری اظهارکرد:سایت اصلی نمایشگاه دائمی جیرفت در 
مکانی دیگر جانمایی شده که در طرح تفصیلی هم مشخص 

و منتظر سرمایه گذاریم 
او اظهار داشت:در برگزاری نمایشگاه کنونی هم طبق 
صلاحدید مسئولان محلی به صورت موقت از این مکان 

استفاده می شود.
فرماندار جیرفت نیز در گفتگو با خبرنگار کاغذ وطن در این 
رابطه از مطرح شدن موضوع در کارگروه رفع موانع در محل 
فرمانداری و با حضور مسئولان مربوطه خبر داد تا شاید بتوان 

گره کور ده ساله را باز کرد.
آنچه عیان است،کلنگ سال ۹۱ همچنان در زمین مانده و 
با احداث محل دائمی نمایشگاه در جیرفت فاصله زیاد است.
تا تحقق وعده مسئولان،شوق گشت و گذار در نمایشگاه را با 
تنفس در هوای دم کرده در زیر چادرهای کشیده شده بر روی 
غرفه ها و  غبار برخاسته از گرد و خاک کف نمایشگاه همراه با 

دلهره از آوار اسکلت را به جان می خریم.

 وعده زمین مانده احداث محل دائمی نمایشگاه های جیرفت 10 ساله شد

 برگزاری نمایشگاه عرضه مستقیم با دلهره و خاک
اتاق اصناف : برای احداث ساختمان در محل نمایشگاه چوب لای چرخ می گذارند 

راه و شهرسازی : مکان کنونی به صورت موقت اجاره داده شده و محل دائمی نمایشگاه جای دیگری دیده شده است

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  فراخوان مناقصه یک مرحله ای ت دوم
شماره ۵/الف/۲-۱4۰۱نوب

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی شماره 5/الف/2-1401 موضوع تجهیز چاههای جنوب و شرق استان کرمان را با 
برآورد 115.006.439.380 ریال همراه با ارزیابی ساده با مبلغ ضمانت نامه فرایند ارجاع کار در مناقصه 5.750.400.000 ریال ار محل اعتبارات داخلی 
و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 2 نفر و به شماره 2001005963000025 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری 
مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس 
www.setadiran.ir  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای 

الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1401/02/26 می باشد. 
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 19:00 روز پنجشنبه تاریخ 1401/03/01 

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: ساعت 19 روز پنجشنبه تاریخ 1401/03/12 و تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 12:00 تاریخ 1401/03/12
زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 09:15 روز دوشنبه تاریخ 1401/03/16

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف:
آدرس: کرمان- بلوار 22 بهمن- شرکت آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن: 034333222282

اطلاعات تماس ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس: 021-41934 
دفتر ثبت نام: 88969738 و 85193768   

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

صدای قطره های آب ضربان زندگی است ،در مصرف آن صرفه جویی نماییم.


